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فرا رسيدن ماه ربيع الاول مبارك باد. هجرت پيامبر)ص(
 از مكه به مدينه و اقدام الهى حضرت على)ع( كه به »ليَلةَالمبيت« 

معروف است و آيه ى نازل شده است: 
» وَاصْبِرْ عَلي ما يقَولوُنَ واهجُرهُم هَجرا جَميلا.ً « 

باریک اندیشی در باب معماری تفکر و ترکیب واژگانی » رونق تولید « 
در وهله نخست اذهان عمومی را به این نکته در خور تأمل معطوف می 
کند که در عرصه یــک کارزار بزرگ و فرا ملی، اقتصاد بعنوان یکی از 
ستونها وارکان اصلی نظام، مورد تهاجم قرار گرفتــه و به سبب تخریب 
خواسته یا نا خــــواسته بنیانهای آن، لزوماً باید شکل، درون مایه و 
ماهیت حمایتی، مقاومتی، پایداری به خود بگیرد، ســال 1398 سال 

فرصت ها و گشایش ها ست.
بعداز چهل ویک سال که از انقلاب اسلامی شکوهمند میگذرد، چرا باید 
بازارهای ما مملو از کالاهای بی کیفیت خارجی باشد، دلالان و واسطه ها 
و تجار مال اندوز و طماع کالای بی کیفیت و با ارتباطات ننگین خود در 
بازار هشتاد میلیونی ایران جولان میدهند، این کشور متمدن  از دیر 
هنگام تولید کننده متبحر بوده، چه به سرمان آمده که باید کالاهای 
ادامه در صفحه 3 بونجل خارجی را مصرف کنیم .   

سلیمانی: پرداخت بیش از 45 میلیارد تومان 
خسارت به زائرین کربلا

عناوینخبرها سرمقاله

 ستاري: بزرگترین خیانت به کشور
 غفلت از ارزش افزوده نفت است

فرهنگواقتصادبدون
امنیترشدنمییابد

صفحه 2

ماهربیعالاول،ربیعحیات،زندگیاست

مجمع عمومی فوق العاده صاحبان سهام شرکت پالایش نفت اصفهان )سهامي عام(برگزار شد

افزایش سرمایه پالایشگاه اصفهان از 20 هزار میلیارد ریال به 51 هزار میلیارد ریال 

جلسه مجمع عمومي فوق العاده صاحبان سهام 
شــرکت پالایش نفت اصفهان )سهامي عام( با  
دستور جلسه تصمیم گیری درخصوص افزایش 
سرمایه و اصلاح ماده 5 اساسنامه مرتبط با میزان 
سرمایه و تعداد سهام این شرکت روز چهارشنبه 
17 مهرماه برگزار شــد. در این جلسه که حدود 
63.57 درصد از ســهامداران حضور داشتند، با 
موافقت سهامداران، مصوبه مجمع برای افزایش 
سرمایه شرکت از 20 هزار میلیارد ریال به 51 هزار 
میلیارد ریال مورد تصویب قرار گرفت، همچنین 
با اصلاح بند 5 اساسنامه شرکت، سرمایه آن  51 
هزار میلیارد ریال معادل 51 میلیارد سهم هزار 

ریالی تعیین گردید.
افزایش سرمایه پالایشــگاه اصفهان از 20 هزار 

میلیارد ریال به 51 هزار میلیارد ریال 
در ابتدای این جلسه، مدیرعامل شرکت پالایش 
نفت اصفهان گزارشی از وضعیت شرکت و گزارش 
توجیهی هیات مدیره در مورد افزایش سرمایه 
ارائه کرد و گفت: ماموریت اصلی شرکت پالایش 
نفت اصفهان تولید و فرآورش فرآورده های نفتی 
براساس تعهدات شرکت برای طرف های ذی نفع 
اســت. مرتضي ابراهیمي دست یابی به توسعه 
پایدار با اشتیاق به محیط زیست و ایفای مسئولیت 
های اجتماعی، حفظ و تداوم تامین خوراك  وتولید 
محصولات فعلي را از جمله استراتژي هاي مهم 
شرکت عنوان کرد و گفت:  راه اندازی واحد تقطیر  
و گاز مایع 3  نیز از اقداماتي اســت که  در جهت 

استراتژي هاي شرکت انجام شده. 
وی درخصوص کلیت افزایش ســرمایه شرکت 
اظهار داشت: پیشنهاد اولیه هیات مدیره  افزایش 
سرمایه از 20 هزار میلیارد ریال به 64 هزار میلیارد 
ریال بود که از محل سود انباشته حدود 16 هزار 
میلیارد ریال و از محل اندوخته طرح های توسعه 
28 هزار میلیارد ریال براســاس پیشنهاد هیات 
مدیره شرکت درنظر گرفته شده بود، اما آنچه در 
بورس مطرح شــد افزایش ســرمایه از 20/000 

میلیارد ریال به 51 هزار میلیــارد ریال بود که 
28/000 میلیارد ریال از محل اندوخته طرح های 
توسعه و حدود 3 هزار میلیارد ریال از محل سود 

انباشته است.
اجرای پروژه ها در راستای الزام به بهبود و ارتقاء 

کیفیت فرآورده ها
مدیرعامل پالایشــگاه اصفهان اشاره ای هم به 
تاریخچه این شــرکت داشــت و گفت: شرکت 
پالایش نفت اصفهان در سال 1352 توسط یک 
شرکت آمریکایی-آلمانی طراحی و مهندسی شد، 
اما بعد از پیروزی انقلاب اسلامی و خروج شرکت 
های خارجی، خوشبختانه آغاز عملیات تولید این 
پالایشگاه به دســت نیروهای متخصص داخلی 
صورت گرفــت.  ابراهیمی ادامه داد: با روندی که 
پالایشگاه اصفهان داشت و الزام به بهبود و ارتقای 
کیفیت و رعایت مسائل زیست محیطی یک سری 
فرآورده ها، پروژه هایی در این راستا تعریف شد. 
وی احداث و راه اندازی واحد بنزین سازی را یکی 
از پروژه های شرکت پالایش نفت اصفهان عنوان 
و تصریح کرد: باتوجه به الزامات محیط زیست، می 
بایست بنزین پالایشگاه از حالت معمولی به یورو 
تبدیل می شد و بر همین اساس درسال 94 واحد 
بنزین سازی پالایشگاه اصفهان راه اندازی شد. 
ابراهیمی همچنین به راه اندازی واحد تقطیر و گاز 
مایع 3 در تیرماه 98 اشاره کرد و گفت: امیدواریم 
راه اندازی واحد تصفیه گازوئیل نیز  مانند واحد 
بنزین سازی در راستای بهبود کیفیت محصولات 

تولیدی این پالایشگاه باشد.
بهره برداری از واحد تصفیه گازوئیل پالایشگاه 

اصفهان تا پایان سال 99
مدیرعامل شرکت پالایش نفت اصفهان وعده داد 
واحد تصفیه گازوئیل پالایشگاه اصفهان در نیمه 
تا پایان سال آینده به بهره برداری برسد و گفت: 
نیمه اول ســال 99 شروع به راه اندازی این واحد 
خواهیم کرد و تا نیمه دوم ســال  به بهره برداری 
کامل خواهد رسید. وی همچنین اشاره ای هم به 

میزان سرمایه و ترکیب سهامداران این شرکت 
داشت و گفت: در سال 77 میزان سرمایه شرکت 
100 میلیون ریال بود، که طی سال های گذشته  و 
با افزایش ســرمایه به مبلغ 20/000/000  میلیون 
ریال رسیده است و در حال حاضر هم درخواست 

افزایش آن به مبلغ 51/000 میلیارد ریال داریم. 
ابراهیمی هدف از افزایش سرمایه را تشریح کرد: 
جبران مخارج سرمایه اي انجام شده در مجموعه 
طرح هاي بهبود فرآیند و بهینه ســازي، اصلاح 
ساختار مالي ناشي از مخارج سرمایه اي انجام شده 
طي سالهاي گذشته، جلوگیري از خروج نقدینگي 
در جهت تامین  مالي پروژه هاي در دست تکمیل 

و سرمایه در گردش.
وی با یادآوری اینکه در ســال 94، مبلغ  22/000 
میلیارد ریال دارائی داشــتیم، درحالی که این 
میزان هم اکنون 67/000 میلیارد ریال رسیده و 
اختلاف آن 45/000 میلیارد ریال است، افزود: این 
مبلغ را در پروژه ها سرمایه گذاری کرده ایم و باعث 
شده به افزایش ســرمایه فکر کنیم. مدیرعامل 
شرکت پالایش نفت اصفهان در ادامه به پروژه های 
تعریف شده در این شرکت همچون، احداث واحد 
تقطیر و گاز مایع سوم، احداث دو بویلر و تصفیه 
خانه مربوطه، ساخت فلر، ساخت بسته های روغن 
گیر، ایجاد سیستم تصفیه پســاب و ... اشاره و 
عنوان کرد: اجرای پروژه های زیســت محیطی 
مزایایی برای شــرکت دارد که ازجمله می توان 
حفظ جایگاه شرکت، دسترسی به بازارهای بین 
المللی، حذف گوگرد، رعایت استانداردها و تقلیل 
عوارض آلایندگی و ... را برشــمرد. وی در ادامه 
یادآور شد: راه اندازی مجتمع بنزین سازی یکی 
از پروژه هایی است که انجام داده ایم و سود دهی 
بابت بنزین ســازی در ســال 95، حدود 2/000  
میلیارد ریال  بوده اســت. در ســال 96، 4/000  
میلیارد ریال و سال 97 ، 9/000  میلیارد ریال بوده 
است، که البته بستگی به تاثیر نرخ ارز و شرایط 

اقتصادی داشته است. 
سود 8 هزار میلیارد ریالی از راه اندازی واحد 

تقطیر و گاز مایع سوم
وی همچنین با اشاره به بهره برداری از واحد تقطیر 
و گاز مایع سوم که تیرماه امسال به بهره برداری 
رســید، گفت: این واحد ظرفیت تولید 120 هزار 
بشکه در روز را دارد و درحال حاضر با ظرفیت 135 
هزار بشکه در روز کار می کند. وی افزایش ایمنی 
پالایشگاه، افزایش کیفی و کمی واحد نفت سفید 
و تولید بخش قابل ملاحظه ای از خوراك بنزین 
ســازی را از اهداف بهره بــرداری از این واحد 
برشمرد. ابراهیمی ادامه داد: پیش بینی سود این 
واحد در سال 98 حدود 8/000 میلیارد ریال برآورد 
شده  و ما امیدواریم  به این عدد برسیم البته با توجه 
به تسعیر نرخ ارز شاید این عدد تحت الشعاع قرار 
گیرد. مدیرعامل پالایشگاه اصفهان به پروژه های 
زیست محیطي نیز اشاره ای کرد و گفت: از جمله 
این پروژه ها ایجاد پمپاژ و سیستم پساب تصفیه 
خانه پساب آب شاهین شهر است که در صنعت 

استفاده می کنیم. 
راه اندازی واحد تصفیه گازوئیل در سال 99

وی راه اندازی واحد تصفیه گازوئیل را از پروژه های 
در دســت اقدام برشمرد و افزود: این پروژه برای 
پالایشــگاه اصفهان تقریبا الزام آور اســت و 
همچنین واحد RHU که حتما باید انجام شود. 
وی با بیان اینکه با راه اندازی واحد تصفیه گازوئیل 
100 هزار بشکه گازوئیل در روز تصفیه می شود، 
اعلام کرد: امیدواریم در سال 99 این پروژه نیز به 
صورت کامل راه اندازی شــود و علاوه بر تولید 
سوخت پاك مطابق با استاندارد یورو، از انتشار 300 
تن گوگرد در روز جلوگیری شود. ابراهیمی با بیان 
اینکه هــم اکنون حدود 20 درصــد از گازوئیل 
پالایشــگاه اصفهان یورو 4 و 80 درصد گازوئیل 
معمولی است، تصریح کرد: با راه اندازی این واحد، 
تمام تولیدات پالایشگاه اصفهان تبدیل به یورو 
می شود، در عین حال که می توانیم گوگرد تولیدی 
را بفروشــیم تا  سودی عاید پالایشگاه شود. وی 
خاطرنشان کرد: راه اندازی واحد RHU نیز قرار 
بود از سوی یک شرکت کره اي به نام دایلم  اجرا 
شود که به خاطر تحریم ها این شرکت انصراف داد 
و الان با پیمانکار ایراني قرارداد بسته ایم  و تا ظرف 
دو سه سال آینده شاهد بهره برداری و تصفیه نفت 
کوره تولید پالایشــگاه خواهیم بود. مدیرعامل 
شــرکت پالایش نفت اصفهان در بخش پایانی 
سخنانش تاکید کرد که با اجرای پروژه ها و تحقق 
اهداف تعریف شده این شرکت می تواند به چشم 
انداز خود دست یابد و در افق 1400 سرآمد شرکت 

تولید فراورده های نفتی در کشور باشد.
گزارش بازرس قانونــی درباره گزارش توجیهی 

هیات مدیره درخصوص افزایش سرمایه 
در ادامه این جلسه گزارش بازرس قانونی درباره 
گزارش توجیهی هیات مدیره درخصوص افزایش 
ســرمایه به مجمع عمومی فوق العاده صاحبان 

سهام شرکت پالایش نفت اصفهان قرائت شد. 
 1 گزارش توجیهی مرداد ماه 1398 هیات مدیره 
شرکت پالایش نفت اصفهان )سهامی عام( به آن 
مجمع، مبنی بر لزوم افزایش سرمایه شرکت از 
مبلغ 20/000میلیارد ریال به مبلغ 64/000 میلیارد 
ریال، مشــتمل بر صورت ســود و زیان و سایر 
اطلاعات مالی فرضی که پیوست می باشد، طبق 
استاندارد حسابرسی “رسیدگی به اطلاعات مالی 
آتی” مورد رسیدگی این مؤسسه قرار گرفته است. 
مســئولیت گزارش توجیهی مزبور و مفروضات 

مبنای تهیه آن با هیات مدیره شرکت است.
2- گزارش مزبور در اجــرای تبصره 2 ماده 161 
اصلاحیه قانون تجارت و با هدف توجبه افزایش 
سرمایه از محل سود انباشته و اندوخته طرحهای 
توسعه ای به منظور اصلاح ساختار مالی و جبران 
مخارج ســرمایه ای انجام شــده در مجموعه 
طرحهای بهبود فرآیند و بهینه سازی پالایشگاه و 
جلوگیری از خروج نقدینگی ناشی از تقسیم سود 
انباشته و اندوخته طرحهای بهبود فرآیند  بوده 
است. این گزارش توجیهی براساس مفروضاتی 

مشتمل بر مفروضات ذهنی درباره رویدادهای آتی 
و اقدامات مدیریت تهیه شده است که انتظار نمی 
رود لزوما به وقوع بپیوندد. در نتیجه، به استفاده 
کنندگان توجه داده می شــود که این گزارش 
توجیهی ممکن اســت برای هدفهایی جز هدف 

توصیف شده در بالا مناسب نباشد.
3- به شرح مفروضات مندرج در گزارش توجیهی، 
به دلیل نحوه تعییــن نرخ خرید نفت خام و نرخ 
فروش فــرآورده های تولیدی بر مبنای نرخهای 
جهانی آنها در راستای مصوبات قانونی و آئین نامه 
های اجرایی مربوطه و ارتباط مستقیم این نرخها 
با یکدیگر و باتوجه بــه  قابل پیش بینی نبودن 
بلندمدت و با فرض تحقق آن بخش از طرح های 
زیست محیطی که موجب عدم اعمال قاعده کیفی 
سازی در نرخ 5 فرآورده اصلی شرکت و سوخت 
هوایی می گردد، درآمدهای عملیاتی و بهای تمام 
شده آن برای سال های 1400 به بعد در هر دو حالت 
افزایش سرمایه و عدم افزایش سرمایه ثابت فرض 
شده و حاشیه سود برای این سالها بر مبنای اقلام 
واقعی سالهای اخیر به میزان ٪۱۰ در نظر گرفته 

شده است .
4- براساس رســیدگی به شــواهد پشتوانه 
مفروضات و با فرض تحقق مفروضات و سایر مبانی 
پیش بینی شده در گزارش توجیهی به شرح بند 
)3( فوق، این مؤسسه به مواردی برخورد نکرده 
است که متقاعد شود مفروضات مزبور، مینایی 
معقول برای تهیه گزارش توجیهی فراهم نمی کند. 
به علاوه، به نظر این مؤسســه، گزارش توجیهی 
یادشده، براساس مفروضات به گونه ای مناسب 
تهیه و طبق استانداردهای حسابداری ارائه شده 

است
5- حتی اگر رویدادهای پیش بینی شــده طبق 
مفروضات ذهنی توصیف شــده در بالا رخ دهد، 
نتایج واقعی احتمالا متفــاوت از پیش بینی ها 
خواهد بود، زیرا رویدادهای پیش بینی شده اغلب 
به گونه ای مورد انتظار رخ نمی دهد و تفاوتهای 

حاصل می تواند با اهمیت باشد.
6- افزایش سرمایه یاد شده باید  با رعایت مبانی 
پیش بینی شده در اصلاحیه قانون تجارت و قانون 
بازار اوراق بهادار و پس از دریافت مجوز از سازمان 

بورس و اوراق بهادار انجام پذیرد.
تصویب افزایش سرمایه شرکت از 20 هزار میلیارد 

ریال به 51 هزار میلیارد ریال 
شایان ذکر است، بخش پایانی جلسه به پرسش و 
پاسخ ســهامداران اختصاص داشت که در این 
جلسه برخی از سهامداران سوالاتی را مطرح کرده 
و نظرات و پیشنهادات خود را ارائه کردند. در پایان 
نیز باتوجه به موافقت ســهامداران، تصمیمات  

مجمع به شرح زیر مصوب شد: 
* افزایش سرمایه شرکت از مبلغ 000ر20میلیارد 
ریال به مبلــغ 000ر51میلیارد ریال )معادل 155 
درصد( از محل سود انباشته و اندوخته طرح هاي 
بهبود و بهینه سازي فرآیند و از طریق صدور سهام 
جدید مورد تصویب قرار گرفت.) 000ر3 میلیارد 
ریال از محل سود انباشته و 000ر28 میلیارد ریال 

از محل اندوخته طرح هاي توسعه اي (
*مقرر گردید پس از تحقق افزایش ســرمایه با 
رعایت مفاد قانون تجارت و قانــون بازار اوراق 
بهادار، نسبت به اصلاح ماده 5 اساسنامه شرکت 
به شرح زیر و ثبت آن در اداره ثبت شرکت ها اقدام 

گردد.
* مجمع مقرر نمود پاره ســهم هاي ایجادي در 
افزایش سرمایه مصوب به شرح بند 1 فوق را تجمیع 
و توسط هیات مدیره از طریق شرکت بورس اوراق 
بهادار واگذار و  بهاي فروش ســهام پس از کسر 
هزینه هاي مربوطه به حساب سهامداران ذیربط 

منظور گردد.
* سرمایه شــرکت مبلغ 000ر000ر000ر000ر51 
ریال )پنجاه و یک هزار میلیارد ریال( است که 
به 000ر000ر000ر51 سهم عادي 000ر1 ریالي با نام 
تقسیم شــده و به طور کامل پرداخت گردیده 

است.       

یاسین در آسمان  ایران 
 اولین هواپیمای جت آموزشی- رزمی ایران

 با نام »یاسین« رونمایی شد 

فرمانده کل قوا در مراسم دانش آموختگی دانشگاه های 
ارتش در دانشگاه پدافندهوایی خاتم الانبیاء:
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اسماعیلی:در
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بهجززم،فرد
دیگریبازداشت
نشدهاست
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انتقادحضرتآیتاللهسبحانی
ازطرحمسالهتعطیلیپنجشنبهها

حضرت آیت الله حاج شیخ جعفر سبحانی از مراجع تقلید از طرح 
مساله تعطیلی پنجشنبه ها در کشور انتقاد کرد و گفت: نباید 
اجازه داد این موضوع تصویب شود. به گزارش مرکز خبر حوزه، 
ایشان روز سه شنبه در دیدار مدیر حوزه های علمیه کشور افزود: 
اگر این موضوع تصویب شود مشکلات بسیاری ایجاد خواهد شد 
که باید نســبت به آن توجه داشــت. ایشان گفت: ما نمی توانیم 
کارخانه های بخش خصوصی را این گونه تعطیل کرده و آن ها را 
متضرر کنیم، همچنین ممکن اســت در سال های آینده به هر 
بهانه ای ما را به سنت کشورهای مسیحی وادارند. این مرجع تقلید 
در ادامه با انتقاد از تعطیلی های بســیار حوزه و دانشــگاه افزود: 
متاسفانه بهترین روزهای ســال ازنظر خوشی آب وهوا به دلیل 
تعطیلات از بین می رود. حضرت آیت الله سبحانی گفت: تعطیلات 
در عید بهترین وقت درس است، ولی درس ها در دانشگاه و قم از 
بین می رود. ایشان همچنین با اشاره به این که نسبت به مسائلی 
که وهابیت مطرح می کنند در حوزه باید روشنگری شود، گفت: 
فعالیت در شبکه های اطلاع رسانی و برنامه ای حوزوی مطلوب 
اســت، ولی باید این فعالیت ها در خصوص جلوگیری از رشــد 
شبهات وهابیت و پاسخگویی به آن ها تمرکز بیشتری یابد. این 
مرجع تقلید با اشاره به انتشار کتابی در رد عقاید شیعه با استفاده 
از نهج البلاغه و با اســم ایشان افزود: آن ها ترجمه این کتاب را به 
بنده نسبت دادند که بنده نیز ردیه کاملی در این زمینه نوشتم؛ 
در نقد وهابیت باید بدانیم که مرز بین وهابیت و اهل سنت را رعایت 
کنیم و تعرضی به اهل سنت نشود. ایشان با اشاره به اهمیت بهبود 
کیفیت آموزشــی در دروس حوزوی، افــزود: توضیحات مدیر 
حوزه های علمیه درزمینهٔ برنامه جدید آموزشــی و همچنین 
طرح راهنمای تحصیلی طلاب جالب توجه است؛ بنده نیز چند 
تن از طلاب مبرز را در درس اصول تعیین کرده ام که درس گذشته 
را برای طلاب دیگر تقریر می کنند؛ تاکنون سه حلقه ایجاد شده 
است و شاید امسال این حلقه را گسترده تر کنیم تا اشکالات طلاب 
رفع شود. این مرجع تقلید تصریح کرد: این شیوه آموزشی در نجف 
اشــرف نیز مرســوم بود و وقتی که مرحوم آخوند از منبر پایین 
می آمد آیت الله شــیخ علی قوچانی درس ایشان را برای دیگران 
تقریر می کرد. ایشان با ذکر این مطلب که حوزه باید در مباحث 
علمی خود به نتیجه سریع تر برسد، یادآور شد: مردم و جوانان این 
عصر کمتــر حوصله و صبر پرداختن بــه مطالعات و مباحثات 
طولانــی را دارند و به همین دلیل بایــد زودتر آن ها را به نتیجه 
برسانیم که مبلغان و نویسندگان به کارهای خود برسند. وی اضافه 
کرد: اگر برنامه خوب باشد و استادان نیز دلسوزی کنند، حوزه به 
نتیجه بهتری می رسد؛ درگذشته طلاب فرصت بیشتری داشتند 
و مشکلات کمتری در بیرون از حوزه داشتند و شبهات کمتری 

نیز مطرح می شد که این همه وقت آن ها را بگیرد.

www.etebar.net

ستاري:بزرگترینخیانتبهکشور،
غفلتازارزشافزودهنفتاست

معــاون علمی و فــن آوری رئیس جمهــوری گفت: همه 
کمبودهای کشــور در داخل قابل رفع اســت و مسئولان 
می تواننــد با مجوزهایی که صادر می کنند در این مســیر 

راهگشا باشند.
سورنا ستاری در کارگروه اقتصادی، اشتغال و سرمایه 
گذاری استان خراسان رضوی افزود: تکنولوژی قابل خریدن 
نیست . طی این سال ها با این تفکر اشتباه که می توان با پول 
تکنولوژی را وارد کشــور کرد، روبرو بوده ایم که این نگاه در 
حال تغییر است لذا باید در کنار هم و با یک مبارزه فرهنگی 

این نگاه را تصحیح کنیم.
وی اظهار داشت: جوانان دارای ابتکار، نوآوری و ریسک 
پذیر هستند ولی نگاه » استخدام شدن« این روحیه را از آنها 
سلب می کند لذا باید نگاه به کارآفرین ارزش داشته باشد و 
استخدام به عنوان یک پدیده منفور نگریسته شود.زیست 
بوم علمی موجود در استان خراسان رضوی با پیشینه علمی 
و حضور دانشــجویان این استان در سال های اخیر افزایش 
چشــمگیر داشته است که می تواند یک اکوسیستم علمی 
ایجاد کند.به گزارش ایرنا، ستاری افزود: بزرگترین خیانت 
به کشــور استفاده از منابع مالی حاصل از فروش نفت است 
زیرا باید با توســعه علم و دانش از ارزش افزوده آن استفاده 

کرد.
وی با اشاره به قوانین تصدی گرایانه برای ایجاد کسب 
و کارهای دانش بنیان و جدید اظهار داشت: برای ایجاد یک 
دامداری و تولید گوشــت نیاز به ۴۰مجوز است ولی برای 
واردات گوشت سه مجور نیاز است و گوشت قاچاق این مجوز 

را هم نیار ندارد لذا این ساختار باید تغیر کند.
معاون علمی و فن آوری رئیس جمهوری تاکید کرد: 
نتیجه ساختار جوامع متکی به نفت، دولت چاق است که به 
دلیل شمار زیاد نیروی انسانی تحرک لازم را ندارد و در عین 
حال بخش خصوصی با چالاکی می تواند بسیاری از مشکلات 

حوزه های مختلف را رفع کند.
وی افزود: مردم نیازهای دیگری دارند و دولت نمی تواند 
به همه آنها درست پاسخ دهد و شرکت های دانش بنیان و 
بخش خصوصی از مسیرهایی که خود به دست آورده اند می 
توانند نیازهای مردم را پاسخ دهند.وظیفه خود می دانم از 

شرکت های دانش بنیان دفاع کنم و باید مشکلاتی که در
زمینه های بیمه، مالیات و سربازی نیروهای جوان این 

شرکت ها وجود دارد، رفع شود.
ستاری با بیان این که رهبر معظم انقلاب اجازه داده اند 
که نیروهای جوان می توانند در شرکت های خصوصی مامور 
به خدمت شوند ولی برخی مسئولان مجوزهای لازم را امضا 
نمی کنند، تاکید کــرد: برخی مراکز نوآوری باید در داخل 
شهرها ایجاد شود و دانشگاه فردوسی مشهد در این زمینه 
قرار است همکاری مناسبی با بوستان های علم و فن آوری 
خراسان داشته باشد که این امر می تواند بخشی از درآمد این 
دانشگاه را هم تامین کند. طرح های نوآورانه نیاز به تسهیلات 

بانکی ندارند.

اصلاح فرآیندهای قانونی برای 
تدویــن بودجه بــدون نفت و 
کاهش وابستگی به منافع نفتی 
در حالی آغاز شده است که یکی 
از گام های اساسی اصلاح بودجه 
کشــور تمرکــز روی ســند 
درآمدهای مالیاتی است.اصلاح 
نظــام مالیاتی با هدف افزایش 
ســهم درآمدهای مالیاتی در 
بودجــه کشــور باعث کاهش 
آســیب پذیری بودجه در برابر 
نوسانات در درآمدهای نفتی شده و زمینه ثبات در تأمین هزینه های 
جاری وعمرانی را فراهم می سازد.سازمان مالیاتی کشور به منظور 
انجام اصلاحات قانونی برای افزایش نقش آفرینی درآمدهای مالیاتی 
در اداره کشور در قالب لایحه جامع مالیاتی و همچنین لایحه مالیات 
ارزش افزوده تغییرات مــورد نظر را پیش می برد. افزایش پایه های 
مالیاتی، کاهش معافیت های مالیاتی غیر موجه، رصد تراکنش های 
بانکی از جمله اقداماتی است که این سازمان به منظور انجام اصلاحات 
مورد نظر همچنین برقراری عدالــت مالیاتی انجام خواهد داد.روز 
گذشته حســن روحانی رئیس جمهوری در جلسه بررسی اجرای 
سیاست های مالیاتی و ملاقات مسئولان ذی ربط با وی، خطوط کلی 
اصلاحات نظام مالیاتی کشور را تبیین کرد.شفافیت و شفاف سازی، 
هزینه کرد درآمدهای مالیاتی در توسعه کشور، فرهنگ سازی و تعامل 
با مردم، پرهیز از فشار برمردم، جلوگیری از فرارمالیاتی، الکترونیکی 
کردن و هوشمند سازی نظام مالیاتی، کسب رضایت و عدم تبعیض 
مالیاتی، کاستن از دخالت های مأموران، محاسبه مالیاتی از طریق 
الکترونیکی و با روش های هوشــمند، مبارزه با فساد درون سازمان 
مالیاتی، همکاری تمامی دستگاه ها با سازمان امور مالیاتی کشور از 
جمله رئوس کلی است که رئیس جمهوری در دیدار وزیر اقتصاد و 
رئیس سازمان مالیاتی با ایشان تأکید کردند.به گزارش ایرنا، رئیس 
جمهوری با تأکید بر اینکه اخذ مالیات باید همراه با شفافیت باشد، 
تصریح کرد: مردم در یک فرایند شفاف سازی، باید بدانند که سهم 
مالیات در بودجه، برای خدمات و توســعه کشــور هزینه می شود و 
فرهنگ سازی و تعامل بیشتر با مردم، روند پرداخت مالیات را تسهیل 
می کند. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوری، روحانی در 
این جلسه بررسی اجرای سیاست های مالیاتی، مراقبت از بنگاه ها و 
کســب و کارهای کوچــک را ضروری خواند و اظهارداشــت: باید 
به گونه ای عمل شود که این مجموعه ها تحت فشار مالیاتی قرار نگیرند 
و همزمان لازم است به گونه ای برنامه ریزی شود که بنگاه های بزرگ 
فرار مالیاتی نداشته باشند. روحانی در این جلسه که با حضور »فرهاد 
دژپســند« وزیر امور اقتصادی و دارایی و »امیدعلی پارسا« رئیس 
سازمان امور مالیاتی کشور برگزار شد، گفت: این مهم نیز تنها از طریق 
الکترونیکی کردن نظام مالیاتی کشــور محقق خواهد شد. رئیس 
جمهوری با بیان اینکه »رضایت مردم زمانی بیشتر حاصل می شود 
که هر کس بدون تبعیض و براساس کسب سهم درآمدش، مالیات 
پرداخت کنند«، تأکید کرد: هدف گذاری سازمان مالیاتی باید اجرای 
کامل قانون و کاســتن از دخالت های مأموران و محاسبه مالیاتی از 
طریق الکترونیکی و با روش های هوشمند باشد.روحانی اظهارداشت: 
مبارزه با فساد باید در درون سازمان مالیاتی با جدیت پیگیری شده 
و تلاش شود با هوشمندسازی، ارتباط مراجعات حضوری قطع شود. 
رئیــس جمهوری تصریــح کرد: تمام دســتگاه ها نیــز به منظور 
هوشمندسازی و عدالت مالیاتی باید با سازمان امور مالیاتی کشور 

همکاری نزدیک داشته باشند.

خبـــرخبـــر
رئوسکلیاصلاحاتمالیاتیازسویرئیسجمهوریتبیینشد

الکترونیکیکردننظاممالیاتی

اولینهواپیمایجتآموزشی-رزمیایرانبانام»یاسین«رونماییشد
جت آموزشــی پیشــرفته تمام ایرانی 
»یاسین« دارای ۱۲ متر طول، چهار مترارتفاع 
و ۵/۵ تن وزن بدون بار در شــرایط برخاست 
عملیاتی است و می تواند تا سقف ۱۲ کیلومتر 

به پرواز درآید. 
سرویس سیاســی جوان آنلاین: اولین 
هواپیمای جت آموزشی- رزمی ساخت ایران 
رســماً با حضور فرماندهان عالیرتبه نظامی 

رونمایی شد. 
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
ارتش، اولین هواپیمای جت آموزشی- رزمی 
ساخت ایران با نام »یاسین« صبح پنج شنبه با 
حضور امیر ســرتیپ امیر حاتمی وزیر دفاع و 
پشتیبانی نیرو های مسلح و امیر خلبان عزیز 
نصیرزاده فرمانده نیروی هوایی ارتش و سورنا 
ستاری معاون علمی و فناوری رئیس جمهور در 
پایگاه هوایی شهید نوژه همدان رونمایی شد. 
این هواپیما توسط متخصصان سازمان صنایع 
هوایی وزارت دفاع و پشتیبانی نیرو های مسلح 
و نیــروی هوایی ارتش جمهوری اســلامی 
طراحی و ساخته شــده و قرار است به عنوان 
هواپیمای آموزشی در تعلیم خلبانان جنگنده 

کشور مورد استفاده قرار گیرد.
مشخصات هواپیمای »یاسین«

جت آموزشی پیشرفته تمام ایرانی »یاسین« 
دارای ۱۲ متر طول، چهار مترارتفاع و ۵/۵ تن 
وزن بدون بار در شــرایط برخاست عملیاتی 
اســت و می تواند تا سقف ۱۲ کیلومتر به پرواز 
درآید. بال این هواپیما با بیش از ۱۰ متر طول 
و ۲۴ مترمربع مساحت به شکلی طراحی شده 
است تا این هواپیما بتواند با حداقل سرعت ۲۰۰ 
کیلومتر بر ساعت در دسته بهترین هواپیما های 
آموزشی دنیا در نشست و برخاست قرار گیرد 
و ســرعت خود را در سطح دریا به سرعت زیر 

صوت برساند.
وجود یک باله افقی کاملًا چرخان در دم 
این هواپیمــا محدودیت خلبان را برای انجام 
مانور های مختلف و به خصوص خروج از حالت 
»اسپین« یا ســقوط دورانی برطرف می کند. 
جت آموزشی پیشرفته »یاسین« از دوموتور 
توربــو جت با قدرت رانــش ۷ هزار پوند بهره 
می بــرد کــه از نظــر قــدرت در رده موتور 

هواپیما های جنگنده دنیاست. 
کابین این هواپیما با چینش پشت سر هم 
و غیر همسطح به گونه ای طراحی شده است تا 
میدان دید راحت و وسیعی را برای شاگرد در 
کابین جلو و به ویژه استاد خلبان در کابین عقب 
فراهم کند. صندلی پران این هواپیما نسبت به 
نمونه های خارجی خود قادر است در سرعت 
صفر یعنی روی باند و در هر شرایطی فعال شده 
و سرنشین ها را در کسری از ثانیه تا ۱۰۰ متر 
به بیرون از هواپیما پرتاب کند. میزان مسافت 
باندی که این هواپیما برای فرود احتیاج دارد 
تنها ۷۰۰ متر است، هواپیمای »یاسین« حتی 

قابلیت فرود روی باند های کوتاه را داراست.
ساخت جت »یاسین« تنها 6 سال طول کشید

امیر ســرتیپ امیر حاتمی وزیر دفاع و 
پشتیبانی نیرو های مســلح در حاشیه پرواز 
رسمی جت آموزشی یاسین در پایگاه شهید 
نــوژه همدان، اظهار داشــت: این هواپیما که 
می توان آن را با جت های پیشرفته آموزشی دنیا 
مقایســه کرد، به دســت متخصصان داخلی 
ســاخته شد و از ایده تا تولید آن شش سال به 
طول انجامید. تمامی تجهیزات این هواپیما از 
بدنه و موتور تا الکترونیک و اویونیک و صندلی 
پران و ... از تجهیزات ایرانی ساخته شده است.

وزیر دفاع با بیــان اینکه تجهیز ناوگان 
هوایی کشــور بــه هواپیمای جــت آموزش 

پیشرفته بومی »یاسین« چرخه تولید قدرت 
هوایی در بعد صنعتی را به شــکلی منسجم 
تسریع می بخشد، افزود: با این رونمایی زمینه 
برای تحقــق اقتصاد مقاومتی با ماهیت رونق 
تولید ملی مدنظر رهبر معظم انقلاب در حوزه 
صنعت هوایی محقق شده است و به عنوان نماد 
بارز و افتخارآمیز در شکســت و بی اثر کردن 
تحریم ها، پیام بسیار روشنی را به نظام استکبار 

منعکس خواهد کرد. 
وزیــر دفاع افــزود: ایران جــزو معدود 
کشــور هایی اســت که به رغــم تحریم های 
همه جانبــه با تکیه بر توان علمی متخصصان 
جوان و مجرب با ایجاد زیرساخت های لازم و 
بهره گیری از توان و پتانسیل نیرو های مسلح 
اعم از نیروی هوایی و وزارت دفاع، دانشگاه ها، 
شــرکت های دانش بنیان و بخش خصوصی 
موفــق به طراحی و ســاخت هواپیمای جت 

آموزشی پیشرفته »یاسین« شده است.
»یاسین« مطابق نیاز های آموزشی 

نهاجا ساخته شد
امیر خلبان عزیز نصیرزاده فرمانده نیروی 

هوایی ارتش جمهوری اسلامی ایران در حاشیه 
پرواز رسمی جت آموزشی یاسین که در پایگاه 
شــهید نوژه همدان انجام شــد، در خصوص 
اهمیت و ویژگی های این هواپیما اظهار داشت: 
جت آموزشی یاســین دقیقاً مطابق نیاز های 
آموزشــی نهاجا ساخته شده و از آن در مقطع 
آموزش پیشرفته خلبانان استفاده خواهد شد. 
کارشناسان و خلبانان نیروی هوایی ارتش از 
ابتــدای کار ســاخت این هواپیمــا در کنار 
متخصصان صنعت دفاعی بوده اند و استفاده از 
این جت آموزشــی بســیاری از نیاز های ما را 

برآورده خواهد کرد. 
وی با بیان اینکه کار ساخت هواپیمای 
آموزشــی از رزمی نیز سخت تر است، تصریح 
کرد: در هواپیمای آموزشــی خلبانان جوان 
آموزش می بینند و برای همین هواپیما باید از 
یــک قابلیت بالا برخوردار باشــد و امروز هم 
دیدیم که خلبان ما با چه اطمینان خاطری با 

این هواپیما پرواز کرد.
تقدیر فرمانده ارتش از سازندگان 

»یاسین«

فرمانده کل ارتش جمهوری اســلامی 
ایــران بــا صــدور پیامــی از وزیــر دفاع و 
دست اندرکاران و سازندگان جت تمام ایرانی 
»یاســین« تقدیر کرد. در بخشی از این پیام 
خطاب به وزیر دفاع آمده است: خداوند بزرگ 
را شاکریم و سپاسگزاریم که تلاش های عالمانه 
و ایثارگرانــه مجاهدان عرصه تحقیق و تولید 
ملی در مجموعه صنایع هوایی وزارت دفاع با 
مدیریت جهادی آن برادر ارجمند با مشارکت 
نیروی هوایی ارتش جمهوری اسلامی ایران و 
دانشــگاه های معین در قالب »یاسین« به بار 
نشســت و بار دیگر اثبات شد که تحریم ها و 
فشار ها نمی توانند مانع اراده ملت انقلابی ایران 
باشند. اینجانب از زبان عزت و غیرت اسلامی 
ایرانی ضمن تشکر و تقدیر شایسته از آن برادر 
انقلابی، با افتخار بر دست و بازوی همه عناصر 

دست اندرکار بوسه می زنم.
خط تولید هواپیمای »یاسین« به زودی

امیر سرتیپ بنی طرفی رئیس سازمان 
صنایع هوایی وزارت دفاع در مراسم رونمایی از 
جت آموزشی »یاســین« اظهار داشت: امروز 
)دیروز( یک هواپیمایی که در داخل کشــور 
طراحی و ساخته شده بود پرواز موفقیت آمیز 
خود را در پایگاه شهید نوژه انجام داد که جا دارد 
ایــن افتخار بزرگ را خدمت ملت بزرگ ایران 

تبریک عرض کنیم. 
امیر بنی طرفی افزود: می توانیم بگوییم 
از امروز صنعت ساخت هواپیماسازی کشور 
به طور کامل شــروع به کار کرد و این جت 
مطابق نیاز های نیروی هوایی ارتش ساخته 
شده است. این هواپیما با مشارکت چند ساله 
بین ســازمان صنایع هوایی و نیروی هوایی 
ساخته شد و خط تولید آن به زودی کار خود 

را آغاز می کند.

فرمانده کل قوا در مراسم دانش آموختگی دانشگاه های ارتش در دانشگاه پدافندهوایی خاتم الانبیاء:

دلسوزان عراق و لبنان بدانند اولویت اصلی علاج ناامنی است
مشــترک  مراســم  هفدهمیــن 
دانش آموختگی و تحلیف دانشجویان 
دانشگاههای افسری ارتش جمهوری 
اسلامی ایران صبح امروز )چهارشنبه( 
با حضور حضرت آیــت الله خامنه ای 
فرمانده معظم کل قوا در دانشگاه پدافند 

هوایی خاتم الانبیاء)ص( برگزار شد.
حضرت آیــت الله خامنه ای در 
ابتــدای ورود به میدان با حضور بر مزار 
شــهیدان و قرائت فاتحه، یاد و خاطره 
مدافعان فداکار اسلام و میهن را گرامی 

داشتند.
فرمانده کل قوا سپس از یگانهای 

مستقر در میدان سان دیدند.
رهبر انقلاب اسلامی همچنین 
جانبازان ســرافراز حاضر در میدان را 

مورد تفقد قرار دادند.
حضرت آیت الله خامنه ای سپس 
در سخنانی، حفظ امنیت را مسئولیت 
مقدس و حســاس نیروهای مســلح 
جمهوری اسلامی برشمردند و با اشاره 
به طراحی دشمنان برای سلب امنیت از 
برخی کشــورهای منطقــه، گفتند: 
دلســوزان عراق و لبنان بدانند اولویت 
اصلی آنان، علاج ناامنی است و مردم این 
کشورها نیز بدانند مطالبات بحق آنها 
فقط در چارچوب ساختارهای قانونی 

قابل تامین است.
رهبر انقلاب اسلامی همچنین بار 
دیگــر مســئولان و مؤثــران فکری و 
همچنین آحاد ملت را به هوشیاری در 
قبال تلاش برای تخریب محاسباتی آنان 
فراخواندنــد و تنها راه مقابلــه با آن را 
بصیرت دانستند و چند نکته مهم را نیز 
گوشــزد کردند: باید به آینده و تحقق 
وعده های الهی امیــدوار بود، نباید به 
دشمن اعتماد کرد، از تحرکات دشمن 
نباید لحظه ای غفلت کرد، به پیروزی 
ها غرّه نشــویم، و نیروهای مسلح باید 
آمادگی لازم برای مقابله با فتنه را داشته 

باشند.
فرمانده کل قوا در ابتدای سخنان 
خود به اهمیت موضوع امنیت برای هر 
جامعه و وظیفه مهم نیروهای مســلح 
برای تأمیــن امنیت اشــاره کردند و 
افزودند: اگر در جامعه ای امنیت نباشد، 
امکان فعالیت های اقتصادی، علمی و 
تحقیقاتی و کارهای فکری و فرهنگی 
وجود نخواهد داشــت، بنابراین حفظ 
امنیت یک وظیفه فوق العاده با ارزش 

است که باید قدر آن دانسته شود.
ایشــان بزرگترین لطمه به یک 
کشــور را سلب امنیت آن دانستند و با 
اشــاره به برنامه ریزی دشمنان برای 
آشوب و سلبِ امنیت برخی کشورهای 
منطقه، گفتند: عوامل این خباثت ها و 
کینه ورزی های خطرناک، شناخته شده 
هستند و در پشت این قضایا، آمریکا و 
سرویس های اطلاعاتی غربی با پشتوانه 
پول برخی کشــورهای مرتجع منطقه 

قرار دارند.
رهبر انقلاب اسلامی خطاب به 
دلســوزان عراق و لبنان تأکید کردند: 

اولویت اصلی، علاج ناامنی است و مردم 
این کشــورها نیز متوجه باشــند که 
دشمن به دنبال برهم زدن ساختارهای 
قانونی و ایجاد خلأ در این کشورها است 
و تنها راه رســیدن مردم به مطالبات بر 
حقی کــه دارنــد، پیگیــری آنها در 

چارچوب ساختارهای قانونی است.
حضــرت آیــت الله خامنه ای 
خاطرنشــان کردند: دشمنان چنین 
فکرهایی را برای کشور عزیز ایران هم 
داشتند اما خوشبختانه ملت هوشیارانه 
و به موقع به میدان آمد و نیروهای مسلح 
نیز آماده بودند و آن توطئه خنثی شد.

فرمانده کل قوا در ادامه به تفاوت 
طبیعت ارتشهای قدرتهای استکباری با 
ارتش جمهوری اســلامی پرداختند و 
گفتند: مســئولیت اصلی ارتشــهای 
قدرتهای اســتکباری تجاوز، غصب و 
ضربه زدن به کشورهای دیگر است اما 
در فلســفه و منطق نیروهای مســلح 
جمهوری اسلامی، ضمن آنکه دفاع در 
جای خــود محکم و قدرتمندانه وجود 

دارد اما تجاوز ابداً جایگاهی ندارد.
ایشــان بــه برخــی از جنایات 
ارتشهای انگلیس، فرانسه و آمریکا در 
یکصدسال اخیر، در شبه قاره هند، شرق 
و غرب آسیا، و شمال و مرکز آفریقا اشاره 
کردنــد و افزودند: مشــکل اصلی این 
ارتشها، تکیه آنها به نظام های استکباری 
اســت و بر همین اســاس است که ما 
همــواره بر لزوم تکیــه ارکان و عناصر 
مختلف نظام بر قرآن و اســلام تأکید 

می کنیم.
حضرت آیت الله خامنه ای گفتند: 
نظام اســلامی، نیروهای مسلح خود را 
اعم از ارتش، ســپاه، بســیج و نیروی 
انتظامی مــورد ارج قرار می دهد و آنها 
جزو عناصر مؤثر و مهمِ نظام اســلامی 

هستند.
رهبر انقلاب اسلامی، جانفشانی 
در همه میدان ها و ســرافرازی در همه 
امتحان های چهل ســال گذشته را از 
دیگر خصوصیات و ویژگی های ارتش 

جمهوری اسلامی برشمردند و افزودند: 
تعداد بسیاری از عناصر با ایمان ارتش 
همچون شــهیدان صیاد شــیرازی، 
ســتاری، بابایی، فلاحــی و فکوری و 
همچنین مرحــوم ظهیرنژاد و مرحوم 
سلیمی به اســتقبال نظام جمهوری 
اســلامی آمدند و خیل عظیم ارتش را 

به دنبال خود آوردند.
فرمانده کل قوا یکی از عرصه های 
سرافرازی ارتش را پشتیبانی از جبهه 
مقاومت در سال های اخیر دانستند و 
خاطر نشــان کردند: این نقش آفرینی 
مهــم در آینده و در وقت خودش اعلام 

خواهد شد.
ایشان تحول در سازماندهی و در 
تاکتیک هــای عملیاتــی و در فکر و 
فرهنــگ و جهت گیری هــا را از دیگر 
ویژگی هــای بارز ارتــش جمهوری 
اسلامی خواندند و سپس در خصوص 
وظایف آینده نیروهای مسلح از جمله 

ارتش، نکاتی را بیان کردند.
رهبر انقلاب اســلامی به تبیین 
مختصات یک ملــت آزاده پرداختند و 
گفتند: ملتی که آزادانه اراده، و آزادانه 
عمل کنــد و منافع حقیقــی خود را 
به درستی تشخیص دهد و با استقلال، 
اراده و عمل، آن منافع را تامین کند، یک 

ملت آزاده است.
حضرت آیت الله خامنه ای یکی 
دیگــر از مختصات ملت آزاده را »تأثیر 
نپذیرفتــن از تخریــب محاســباتی 
دشــمن« خواندنــد و افزودند: یکی از 
برنامه های دشــمن، تغییر محاسبات 
مسئولان و مؤثران فکری و همچنین 
آحاد مردم است تا منافع حقیقی و ملی 
خود را نتوانند به درســتی تشــخیص 
دهند. ایشان با تأکید براینکه تخریب 
محاسباتی مسئولان و مردم، همچون 
وارد کردن بدافزار به یک سیسســتم 
رایانه ای و دســتکاری اطلاعات و وارد 
کردن اطلاعات غلط است، خاطرنشان 
کردند: گاهی اوقات دشــمن در رایانه 
عمومی مدیریت یک کشور و در اندیشه 

و 

محاسبات آنها اثر می گذارد اما یک ملت 
آزاده هیچگاه از ایــن اقدام تأثیر نمی 
پذیرد و شــجاعانه به دنبال منافع ملی 

خود می رود.
رهبر انقلاب اسلامی لازمه تأثیر 
نپذیرفتن از تخریب محاسباتی دشمن 
را »بصیرت« دانستند و تأکید کردند: 
اگر چشم باز و هوشیاری نباشد، نه می 
توان منافع حقیقی و راه رسیدن به آن 
را تشخیص داد و نه می توان فردی را که 
بایــد این بار بزرگ را به دوش بکشــد، 

به درستی شناخت.
حضــرت آیــت الله خامنه ای با 
تأکید بر اینکه اگر این مختصات وجود 
داشــته باشــد، ملت به نتایج مطلوبی 
خواهد رسید، گفتند: همه آحاد مردم 
به ویژه نیروهای مســلح باید احساس 
تکلیف کنند و مراقب باشند که دشمن 
در محاســبات فکری آنان تأثیرگذار 
نشــود. ایشان ســپس در جمع بندی 
مباحث مطرح شــده چند نکته را بیان 
کردند: ۱- به دشمن نباید اعتماد کرد و 
نبایــد به او خوش بینی ســاده لوحانه 
داشــت. ۲- نباید لحظه ای از تحرکات 
دشمن چشم برداشت و غافل شد. ۳- 
نباید دشــمن را ناتوان و حقیر شمرد، 
بلکــه بایــد آن را در اندازه های خود 
شناخت و برای مقابله آماده بود. ۴- نباید 
به پیروزی ها غرّه شد، چرا که یک لحظه 
غفلت می تواند هماننــد جنگ احد، 
پیروزی را تبدیل به شکست کند حتی 

با حضور پیامبر)ص( در میدان.
رهبر انقلاب اســلامی، »ایمان، 
مجاهدت، تلاش مســتمر، وحدت و 
هم افزایی و مشغول نشدن به سرگرمی 
های حقیــر دنیوی« را از جمله عوامل 
پیروزی و حفظ آن برشمردند و گفتند: 
اگر این عوامل حفظ نشوند، پیروزی ها 

از دست خواهند رفت.
فرمانده کل قوا در خصوص حفظ 
عوامل پیروزی یک مأموریت ویژه برای 
نیروهای مسلح بیان کردند و افزودند: 

نیروهای مسلح باید مراقب فتنه باشند 
و آرایش و آمادگی هــای لازم را برای 
مقابله با فتنه داشــته باشند، زیرا طبق 
فرموده خداوند متعال در قرآن، فتنه از 

کشتار و قتل نیز بدتر است.
رهبر انقلاب اسلامی »حفظ امید 
بــه آینده« و »اطمینان به تحقق وعده 
های الهی« را دو عامل مهم برای مقابله 
با توطئه ها برشمردند و گفتند: امروز به 
لطف خداوند و به کوری چشم دشمنان، 
جوانان کشور سرشار از امید هستند و 
تحقق وعده های الهی را که شاید تصور 
آنها در گذشته دشــوار بود، اکنون در 

مقابل چشمان خود می بینیم.
حضــرت آیــت الله خامنه ای 
شکســت های پــی در پــی رژیــم 
صهیونیســتی در مقابل جوانان مؤمن 
حزب الله و جوانان با همت فلسطینی در 
جنگ های ۳۳ روزه، ۲۲ روزه و ۷ روزه 
را نمونه های عینی از تحقق وعده های 
الهی برشــمردند و افزودنــد: ناکامی 
استکبار در منطقه غرب آسیا، با وجود 
هزینه های گزاف و اعتراف خودشان به 
این شکست، از دیگر نمونه های تحقق 

وعده های الهی است.
ایشــان در پایان ســخنان خود 
تأکیــد کردنــد: بــه لطــف خداوند، 
راهپیمایی های بازگشت در غزه، روزی 
به بازگشــت فلسطینی ها به سرزمین 

خودشان منجر خواهد شد.
در این مراســم امیر سرلشــکر 
موســوی فرمانده کل ارتش با تأکید بر 
آمادگی کامل جوانان مؤمن و پر انگیزه 
ارتش برای تحقق اهداف گام دوم انقلاب 
اســلامی، گفــت: ارتــش مبتنی بر 
آموزه های قرآنی، در مقابل دشــمنان 
مقتدرانــه و در کنار مــردم فداکارانه 
ایســتاده است و نســل جوان ارتش با 
بصیرت، احساس مســئولیت، ایثار و 
دســت در دست برادران خود در سپاه، 
راه مجاهدت و مقاومــت را برگزیده و 
آماده جانفشانی در هر زمان و مکان و در 

هر سطحی هستند.
امیر سرتیپ دوم ساعدی فرمانده 
دانشگاه پدافند هوایی خاتم الانبیاء)ص( 
نیز گزارشــی از فعالیتها و برنامه های 

تحصیلی و تربیتی دانشگاه بیان کرد.
در ایــن مراســم تعــدادی از 
فرماندهان، روحانیون، استادان و دانش 
آموختگان نمونه ارتش، جوایز خود را از 
دست فرمانده کل قوا دریافت کردند و 
و  دانشــجویان  نماینــدگان 
دانش آموختگان نیز درجه و سردوشی 
دریافــت کردند.اعطای پرچم و قرائت 
خطابه توسط دانشجویان قدیم و جدید 
و اجــرای رزمایش میدانــی »طلوع 
خورشــید قائم« از دیگــر برنامه های 
مراسم امروز در دانشگاه پدافند هوایی 

خاتم الانبیاء)ص( بود.
همچنیــن یگانهــای حاضر در 
میدان از مقابل فرمانده کل قوا رژه رفتند 
و همزمان عملیات اعتماد به نفس اجرا 

شد.
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سرانجامسهامایرانخودرودربانکپارسیان
واگذاری ســهام ایران خودرو در بانک پارسیان نهایی شده است. آن 
طور که ناصر سراج مشاور رئیس دستگاه قضا و رئیس پیشین سازمان 
بازرسی کل کشور گفت: قرار است ستاد اجرایی فرمان امام به عنوان 
یکی دیگر از ســهامداران این بانک، ســهم ایران خودرو را در بانک 
پارسیان به صورت نقدی خریداری کند.آنچه مشخص است این اقدام 
در راستای دســتور وزیرصنعت برای واگذاری سه مرحله ای سهام 
خودروسازان صورت گرفته است.به گفته سراج این واگذاری در حال 
طی کردن مراحل اداری خود است.نگاهی به تاریخچه واگذاری سهام 
ایران خودرو در بانک پارسیان گویای این نکته است که واگذاری سهام 
۳۳ درصدی این خودروســاز در دومین بانک خصوصی کشــور راه 

درازی را طی کرده است. 
ایران خودرو طی ۱۳ سال گذشته، چندین بار سهام بانک پارسیان را 
به مزایده گذاشته اما هربار به دلایلی این سهام به فروش نرفته است. 
مدیرعامل پیشــین ایران خودرو که از ســال ۹۲ سکان هدایت این 
شــرکت را بر عهده گرفت، در ســال هایی که در راس مدیریت این 
خودروسازی قرار داشت از مخالفان اصلی واگذاری سهام ایران خودرو 
در بانک پارسیان بود.آبی پوشان جاده مخصوص اولین بار در اواسط 
دهه ۸۰ به دنبال واگذاری سهام خود در بانک پارسیان بودند که این 
اتفاق رخ نداد. در سال های ۹۱ و ۹۵ نیز واگذاری سهام ایران خودرو 
در بانک پارســیان تا آستانه اجرا رفت، اما باز هم سرانجامی نیافت. 
آخرین تلاش ایران خودرو برای واگذاری سهام خود در بانک پارسیان 
مربوط به اســفند ماه ســال گذشته اســت که قرار بود سهام این 

خودروساز در این بانک از طریق مزایده به فروش برسد.
در آن مقطع قرار بود سهام این شرکت خودروساز در بانک پارسیان، 
در بلوک های حداکثر ۱۰ درصدی و پس از رعایت تشریفات قانونی، 
از طریق مزایده عمومی ســازمان بورس واگذار شود و بانک مرکزی 
مسوول تعیین صلاحیت خریدار این سهام بود. در فراخوانی که به این 
منظور توسط ایران خودرو در سایت کدال سازمان بورس منتشر شده 
بود، زمان دقیقی برای اعلام نتایج این فراخوان تعیین نشد. بنابراین 
تا اینجای کار ایران خودرویی ها ۴ بار برای واگذاری سهام خود در این 
بانک خیز برداشته اند، اما همان طور که اشاره شد، هر بار به دلیلی این 
اتفاق رخ نداد. با توجه به ســخنان ناصر ســراج قرار است سهام این 
خودروساز در بانک پارسیان به ستاد اجرایی فرمان امام منتقل شود. 
البته پیش تر در ســال ۹۲ نیز زمزمه هایی در ارتباط با علاقه ستاد 
اجرایی فرمان امام برای خرید سهام ایران خودرو در بانک پارسیان به 
گوش می رسید، هر چند در آن مقطع این مساله از سوی مسوولان 
ارشد این ستاد تکذیب شد. سراج در ارتباط با میزان نقدینگی که قرار 
است از این طریق به ایران خودرو تزریق شود، می گوید: هنوز این مبلغ 
مشخص نیست و قرار است از طریق مکانیزم بورس نسبت به کشف 
قیمتی ارزش سهام بانک پارسیان که در اختیار ایران خودرو قرار دارد، 
اقدام شــود. در میان اموال غیرتولیدی ایران خودرو، ســهام بانک 
پارسیان از جایگاه خاصی برخوردار است و چنانچه در مراحل پایانی 
اتفاقی نیفتد و این واگذاری نهایی شود، گام بلندی در ارتباط واگذاری 

اموال غیرتولیدی این خودروساز برداشته خواهد شد.  
 همانطور که عنوان شد واگذاری اموال غیرتولیدی خودروسازان در 
راستای برنامه ریزی وزارت صنعت برای خصوصی سازی دو شرکت 
ایران خودرو و سایپا صورت می گیرد.رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن 
و تجارت در مردادماه امسال با تاکید بر خصوصی سازی ایران خودرو 
و ســایپا پروسه سه مرحله  ای در این زمینه تعریف کرد. به گفته وی 
مرحله اول شامل فروش اموال مازاد و غیرتولیدی خودروسازان است 
و در مرحله دوم فروش زیرمجموعه های ایران خودرو و سایپا مدنظر 
است و در مرحله نهایی نیز خصوصی سازی خود این دو شرکت انجام 
خواهد شد. وزیر صنعت پیش تر نیز اعلام کرده بود که سهام دولتی 
دو خودروساز بزرگ کشور تا پایان سال ۹۹ به بخش خصوصی واگذار 
خواهد شد. در حال حاضر دولت در هر دو شرکت ایران خودرو و سایپا 
زیر ۲۰ درصد سهام دارد و آن طور که وزیر صنعت می گوید، قرار است 
تمامی سهام دولت در این خودروسازی ها واگذار شود. به این ترتیب 
واگذاری سهام بانک پارسیان نیز در قالب فروش اموال غیرتولیدی 
خودروســازان صورت می گیرد. از ســوی دیگر در شرایط کنونی 
خودروسازان با مشکلات نقدینگی دست به گریبانند و فروش اموال 
غیرتولیدی می تواند تا حدودی این مشکلات را مرتفع کند.در این 
زمینه یکی از دســت اندرکاران صنعت خودرو گفته بود که فروش 
اموال خودروســازان درغیاب تســهیلات بانکی، هم اکنون یکی از 
مســیرهای تامین نقدینگی اســت و تاحدودی نیز توانسته به رفع 
مشکلات نقدینگی تولید کنندگان کمک کند. به این ترتیب فروش 
ســهام پارسیان که سال هاست با مقاومت مســوولان ایران خودرو 
روبه رو بوده اگر در مسیر فروش قرار گیرد می تواند نقدینگی مناسبی 

به این شرکت  تزریق کند. 

خبـــر
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مدیرعامل گروه خودروسازي سایپا با بیان اینکه با 
نظر وزیر صنعت، معدن و تجارت برنامه ریزی برای 
خروج محصولات خانواده پراید از مدار تولید را از 
نخستین روزهای حضورش در سایپا در دستور کار 
این گروه خودروسازي قرار داده، گفت: از بهمن ماه 
سال گذشته برنامه ریزي دقیق براي پایان دادن به 
تولید این محصول آغاز شد و از ابتداي امسال نیز 
با افزایش تدریجي سهم سایر محصولات سایپا این 
برنامــه را به مرحله اجــرا درآوردیــم، اما براي 
جلوگیري از وارد شدن التهاب به بازار این موضوع 

را در آن زمان رسانه اي نکردیم.
به گزارش سایپانیوز، سید جواد سلیماني 
افزود: متاسفانه به دلیل تحریم هاي بین المللي، 
تولید خودروســازان کاهش یافت و این کاهش 
تولید به همراه ایجاد تقاضاي کاذب ناشی از کاهش 
ارزش پول ملی، بازار خودرو را با نابساماني مواجه 
کرد. از این رو و براي جلوگیري از التهاب بیشتر، 
برنامه کاهش و توقف تولید پراید رسانه اي نشد، 

اما فرآیند اجرایی آن را با جدیت دنبال کردیم.
ســلیماني افزود: تولید فعلي پراید تا اتمام 
تعهــدات در تاریخ هــای اعلام شــده و تحویل 
خودروهاي ثبت نامي انجام خواهد شد؛ بنابراین 
هموطنانــي کــه در طرح هــاي پیش فروش و 
فروش فوري این محصول ثبت نام کرده اطمینان 
داشــته باشــند که هیچ مشــکلي در تحویل 
خودروهاي آنــان پیش نخواهد آمــد و تمامي 
محصولات فروخته شده، تحویل آنها خواهد شد.

وي ادامــه داد: برنامه توقف عرضه پراید به 
بازار داخلي را در ماه هاي گذشــته و در جلسات 
مختلف غیرعلني با مدیران ارشد کشور و اعضاي 
محترم کمیسیون صنایع و معادن مجلس شوراي 
اسلامي اعلام کردیم که این عزیزان نیز در گفتگو 
با رســانه ها به آن اشاره داشته اند، همین موضوع 
نشــان مي دهد که ســایپا براي توقف تولید این 

محصول برنامه داشته است.
سلیماني در ادامه گفت: مهمترین نکته در 

اجراي برنامه کاهش و توقف تولید خودرو پراید، 
موضوع جایگزیني محصولات در خطوط تولید و 
البته بازار است که این بخش از برنامه نیز به طور 
کامل در حال اجراست و محصولات تیبا، کوییک 
و ساینا جایگزین محصولات خانواده پراید شده و 
مي شوند و برای پراید هیچ جایگزین دیگری وجود 
ندارد، اما توسعه محصولات بر روی پلت فرم های 
جدید و اختصاصی سایپا انجام خواهد شد که به 

زودی جزئیات آن را اعلام می کنیم.

ســلیماني در ادامــه زمان توقــف تولید 
مدل هاي سواري خانواده پراید در بازار داخلي را 
اعــلام کرد و گفت: همان گونــه که وزیر محترم 
صنعت، معدن و تجارت هم اعلام فرمودند تولید 
پراید مــدل۱۳۲ تا پایــان دي مــاه ۹۸، پراید 
مدل۱۱۱ تا پایان اردیبهشت ۹۹ و پراید مدل۱۳۱ 

تا پایان تیرماه ۹۹ به پایان خواهد رسید.
به گفته وي یکي از شاخص هاي تعیین این 
زمــان بندي، تعداد خودروهــاي معوق و میزان 
تقاضاي موجود در بازار براي هر یک از مدل هاي 

پراید است.
سلیماني در پایان گفت: محصولات خانواده 
پراید به دلیل مصرف پایین سوخت، قیمت رقابتي 
و هزینه پایین نگهداری، استهلاک پایین و خدمات 
پس از فروش ارزان در مقایسه با محصولات سایر 
خودروسازان، در برخي بازارهاي صادراتي گروه 
خودروسازي ســایپا متقاضي دارد که به همین 
دلیل تولید محدود این خودرو براي صادرات ادامه 
خواهد داشــت و با قیمت بســیار بالاتر از قیمت 

فروش این خودروها در ایران به فروش می رسد.
مدیرعامل سایپا با بیان اینکه محصول پراید 
به طور متوســط با قیمت حــدود ۷ هزار دلار در 
بازارهــای صادراتی عرضــه می شــود، افزود: 
برنامه ریزی شده اســت که تجهیزات و خطوط 
فعلی تولید محصولات سواری پراید، پس از توقف 
تولیــد در ایران به کشــورهای مقصد صادراتی 

منتقل شود.

همهجزئیاتخروجپرتیراژترینمحصولداخلیازخطتولید؛

پایان داستان پراید از زبان مدیرعامل سایپا

ــه  ــاص ب ــهامی خ ــا س ــارت آپادان ــا تج ــرکت رض ــی ش ــی انتقال آگه
ــب  ــه موج ــه 1398/06/30 وب ــماره  98/123896مورخ ــه ش ــب نام موج
صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مورخــه1398/05/19  
ــماره  ــه ش ــاص ب ــهامی خ ــا س ــارت آپادان ــا تج ــرکت رض ــی ش مرکزاصل
ــران  ــتان ته ــه اس ــی 10103343722 ب ــه مل ــت 298244 و شناس ثب
ــک ،  ــهر قرچ ــزی ، ش ــش مرک ــک ، بخ ــتان قرچ ــه 18 ، شهرس - منطق
محلــه باقرآبــاد ) پوئینــک شــمالی ( ، جــاده فیلســتان ، خیابــان کشــاورز 
ــت  ــال یاف ــتی 1869780803 انتق ــف کدپس ــه همک ــلاك 264 ، طبق ، پ
ــت  ــت. حج ــیده اس ــت رس ــه ثب ــماره 896 ب ــت ش ــن اداره تح و در ای
الــه قلــی تبــار سرپرســت اداره ثبــت شــرکتها وموسســات غیرتجــاری 
شهرســتانهای اســتان تهــران ســازمان ثبت اســناد وامــلاك کشــور اداره 
ــا و  ــرکت ه ــت ش ــع ثب ــران مرج ــتان ته ــلاك اس ــناد و ام ــت اس کل ثب

ــک )639270(  ــاری قرچ ــات غیرتج موسس

آگهــی تغییــرات شــرکت ماهــان تجهیــز بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره 
ــت  ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10102555935 ب ــه مل ــت 214190 و شناس ثب
ــد  ــای حمی ــد : - آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ  1398/07/21تصمیم ــره م مدی
حیدرپــور بــه کــد ملــی 0040710701 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره )خــارج از 
شــرکاء( ، آقــای رضــا ســیف علیــان بــه کــد ملــی 2120244121 بــه ســمت مدیــر 
ــیرخدایی  ــه ش ــم فاطم ــرکاء( ،خان ــارج از ش ــره )خ ــت مدی ــو هیئ ــل و عض عام
ــرکا( و  ــارج از ش ــت مدیره)خ ــمت عضوهیئ ــه س ــی 0062088513 ب ــد مل ــه ک ب
خانــم مــارال شــریف مقــدم بــه کــد ملی0932354211بــه ســمت عضــو هیئــت 
ــادار و  ــناد به ــه اوراق و اس ــد . - کلی ــاب گردیدن ــرکاء( انتخ ــارج از ش مدیره)خ
ــلامی  ــود اس ــا و عق ــرات، قرارداده ــفته، ب ــک، س ــل چ ــرکت از قبی ــدآور ش تعه
بــا امضــاء مشــترك مدیــر عامــل و رئیــس هیئــت مدیــره بهمــراه مهــر شــرکت و 
در غیــاب مدیــر عامــل بــا امضــای رئیــس هیئــت مدیــره بــه تنهایــی بــه همــراه 
مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاك کشــور اداره ثبــت 

ــران )639272(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ش

آگهــی تغییــرات شــرکت یــاران آرمــه غــرب ســهامی خاص بــه شــماره ثبــت 128751 
و شناســه ملــی 10101721194 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فوق 
ــه  ــان مســعود علیــاری ب ــل اتخــاذ شــد : آقای العــاده مــورخ  1395/12/01تصمیمــات ذی
ــه  ــی:0013193716 ب ــماره مل ــه ش ــق ب ــی ارقندئیلانج ــی:4280981795 و عل ــماره مل ش
ــی  ــرای مــدت یکســال مال ــازرس اصلــی و علــی البــدل شــرکت ب ــه ســمت ب ترتیــب ب
ــمت  ــه س ــی 0052374629 ب ــماره مل ــه ش ــلاح ب ــه ف ــادر یک ــای ن ــدند. آق ــاب ش انتخ
ــی  ــماره مل ــه ش ــلاح ب ــه ف ــر یک ــای ناص ــره و آق ــت مدی ــو هیئ ــل و عض ــر عام مدی
ــه  ــراج ب ــودی س ــا بهب ــم آزیت ــره و خان ــت مدی ــس هیئ ــمت رئی ــه س 0049828304 ب
شــماره ملــی 0057820406 بــه ســمت نائــب رئیــس هیئــت مدیــره بــرای مــدت 2 ســال 
انتخــاب شــدند. کلیــه اســناد تعهــد آور و اوراق بهــادار از قبیــل چــک و ســفته و بــروات و 
قراردادهــا و عقــود اســلامی و نامــه هــای عــادی و مکاتبــات اداری بــا امضــا منفــرد مدیــر 
عامــل همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاك کشــور 

اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )639273( 

آگهــی تغییــرات شــرکت آســیا فســفات درخشــان بــا مســئولیت محــدود بــه 
ــه  ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10103477730 ب ــه مل ــت 310790 و شناس ــماره ثب ش
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ  1398/06/17تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : 
آقــای کاوه ذوالفقارنســب بــه کــد ملــی 0069700125 بــا دریافــت مبلــغ 10000000 
ریــال ســهم الشــرکه خــود از صنــدوق شــرکت از ردیــف شــرکاء شــرکت خــارج 
ــغ  ــت مبل ــا دریاف ــی 0084510749 ب ــد مل ــه ک ــی ب ــد خزائ ــای احم ــد .آق گردی
11000000 ریــال ســهم الشــرکه خــود از صنــدوق شــرکت از ردیــف شــرکاء شــرکت 
خــارج گردیــد. در نتیجــه ســرمایه شــرکت از مبلــغ 61000000 ریــال بــه 40000000 
ــی  ــلاح م ــوق اص ــرح ف ــنامه بش ــه در اساس ــاده مربوط ــت و م ــش یاف ــال کاه ری
گــردد. نــام شــرکاء و میــزان ســهم الشــرکه هــر یــک پــس از کاهــش ســرمایه 
بــه شــرح ذیــل مــی باشــد: نیمــا نیکنامــی بــه شــماره ملــی 2219166783 دارای 
مبلــغ 22000000 ریــال ســهم الشــرکه ســیدرضا صیــد به کــد ملــی 0320989755 
دارای مبلــغ 18000000 ریــال ســهم الشــرکه ســازمان ثبــت اســنادواملاك کشــور 
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ــتکار  ــت کش ــا صنع ــع توان ــه و توزی ــرکت تهی ــرات ش ــی تغیی آگه
ــی  ــه مل ــت 162792 و شناس ــماره ثب ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ب
10102054134 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور 
فــوق العــاده مــورخ  1398/06/30تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای 
ــل  ــمت مدیرعام ــه س ــی 0380978229 ب ــماره مل ــه ش ــا ب حیدردان
ــماره  ــه ش ــاه ب ــول پن ــه رس ــم فاطم ــره و خان ــت مدی ــو هیئ و عض
ــدت  ــرای م ــره ب ــت مدی ــس هیئ ــمت رئی ــه س ــی 0058323678 ب مل
نامحــدود بــه ســمت اعضــای هیئــت مدیــره انتخــاب گردیدنــد کلیــه 
ــفته  ــک س ــل چ ــرکت از قبی ــد آور ش ــادار و تعه ــناد به اوراق و اس
ــا  ــادی و اداری ب ــلامی و اوراق ع ــود اس ــا و عق ــرارداد ه ــراوات و ق ب
ــی  ــر م ــرکت معتب ــر ش ــا مه ــراه ب ــردا هم ــل منف ــر عام ــاء مدی امض
باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاك کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و 

ــران )639275(  ــاری ته ــات غیرتج موسس

ــهامی  ــرکت س ــه ش ــازان آرم ــن س ــرکت ایم ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه  ــی 10102634585 ب ــه مل ــت 222201 و شناس ــماره ثب ــه ش ــاص ب خ
ــات  ــورخ  1396/06/20تصمیم ــره م ــت مدی ــه هیئ ــتناد صورتجلس اس
ــی  ــماره مل ــه ش ــین زادگان ب ــد حس ــای نوی ــد : -آق ــاذ ش ــل اتخ ذی
0072929839 بــه ســمت مدیــر عامــل و عضــو هیئــت مدیــره ، آقــای 
علــی فیضــی بــه شــماره ملــی 5939361889 بــه ســمت رئیــس هیئت 
ــه شــماره  ــای فرشــاد هاشــمیان ب ــره ، آق ــره و عضــو هیئــت مدی مدی
ــو  ــره و عض ــت مدی ــس هیئ ــب رئی ــمت نای ــه س ــی 0063975912 ب مل
هیئــت مدیــره ، انتخــاب شــدند. -کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــد 
آور شــرکت از قبیــل – چــک – ســفته – بــرات- قراردادهــا و عقــود بــا 
امضــاء مدیرعامــل منفــرداً همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد . 
ســازمان ثبــت اســنادواملاك کشــور اداره ثبــت شــرکت ها و موسســات 

ــران )639276(  ــاری ته غیرتج

آگهــی تغییــرات شــرکت پیشــرو کنتــرل ســامان شــرکت ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 
404208 و شناســه ملــی 10320554638 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده 
ــه  ــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران ب ــورخ  1397/01/15تصمیمــات ذی م
آدرس:اســتان تهــران - شهرســتان تهــران - بخــش مرکــزی - شــهر تهــران - محلــه میردامــاد 
ــان شــمس تبریــزی جنوبــی - کوچــه رامین-پــلاك 16-طبقــه دوم-واحــد 8 کدپســتی  - خیاب
ــت  ــازمان ثب ــد. س ــلاح گردی ــنامه اص ــه در اساس ــاده مربوط ــت و م ــر یاف 1549743516 تغیی
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ــه شــماره ثبــت 214190 و شناســه  ــا مســئولیت محــدود ب ــز ب ــرات شــرکت ماهــان تجهی آگهــی تغیی
ملــی 10102555935 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 1398/07/21 
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای حمیــد حیدرپــور بــه کــد ملــی 0040710701)خــارج از شــرکاء(، آقــای 
رضــا ســیف علیــان بــه کــد ملــی 2120244121)خــارج از شــرکاء(، خانــم فاطمــه شــیرخدایی بــه کــد ملــی 
ــارج  ــد ملی0932354211)خ ــه ک ــدم ب ــادی مق ــریف آب ــارال ش ــم م ــرکاء( و خان ــارج از ش 0062088513 )خ
ــت  ــازمان ثب ــد . س ــاب گردیدن ــدود انتخ ــدت نامح ــرای م ــره ب ــات مدی ــای هی ــمت اعض ــه س ــرکاء( ب از ش
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ــه شــماره ثبــت 331035 و  ــد ســبز طبیعــت ســهامی خــاص ب آگهــی تغییــرات شــرکت آون
شناســه ملــی 10103679925 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده 
مــورخ  1397/07/28تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد: ترازنامــه و حســاب ســود و زیــان منتهــی بــه 
ــه شناســه  ــوف اندیــش امیــن ب ــب رســید. موسســه حسابرســی رئ ــه تصوی ــی 1396 ب ســال مال
ملــی10320413991 بــه ســمت بــازرس اصلــی و نــادر اســدی بــه کدملــی 6309808427 بــه ســمت 
بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یکســال مالــی انتخــاب گردیدنــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاك 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )639274( 

صنعتخودروکشورراعالمانه،منصفانهوسازندهنقدکنیم
رئیس هیات تحقیق و تفحص مجلس شوراي اسلامي:

عضو کمیســیون صنایع و معادن 
مجلس شــوراي اســلامي، با اشاره به 
تحلیل های سطحی از سوی برخی افراد 
در جامعه علیه صنعت خودرو،  خواستار 
ارایه نقد ســازنده از مجاري مناســب و 

جلوگیري از ایجاد فضاي هیجاني شد.
صنعت خودرو کشــور را عالمانه، 

منصفانه و سازنده نقد کنیم
ایکوپــرس- محمدرضا نجفي در 
حاشــیه بازدید از خطــوط تولید ایران 
خــودرو، ضمــن تاکیــد بــر این که 
خودروســازان نیز باید ظرفیت پذیرش 

انتقاد و ایجاد بهبود و اصلاح امور خود را 
داشته باشــند گفت: تحلیلگران و افراد 
نقدکننده صنعت خودرو باید به گونه اي 
عمل کنند کــه با برخي جریانات همراه 
نشده و کار را به صورت اصولي و مبنایي و 
براي آباد کردن زیرســاخت هاي کشور 
دنبال کنند تــا در نهایت مردم، دولت و 
حاکمیت و همه کســاني کــه به نوعي 
ذي نفعان صنعت خودرو هستند از این 

اقدامات منتفع شوند.
وي افزود: نقدي موثر خواهد بود که 
منجربه مخدوش شــدن و آسیب دیدن 

سرمایه هاي مادي،  معنوي و انساني نشده و 
با کم ترین هزینه، بیشترین تاثیر را در بهبود 
عملکردها داشته باشد. بر خود و دیگران روا 
نمي داریم بناي تخریب سرمایه هاي موجود 
در کشور را داشته باشیم بلکه سعي خواهیم 
کرد تا اجزاي متفرق موجود را براي ساختن 

آینده بهتر در کنار یکدیگر قرار دهیم.
نماینــده مــردم تهــران، ري و 
شمیرانات صنعت خودرو کشور را تابلوي 
مناســبی برای ارزیابی از میزان ضعف و 
قوت های توسعه صنعتي کشور توصیف 
کرد و گفــت: ایران خــودرو می تواند از 
کانون هاي خلــق ارزش افزوده، ثروت و 
اعتبار براي کشــور باشــد و باید بتواند 
ذي نفعان متکثر و متنوع خود را از نتیجه 

فعالیت خود منتفع کند.
نجفي خاطرنشان کرد: آنچه که در 
ادوار گذشــته بنابر دلایــل محیطي و 
محاطي در صنعــت خودرو اتفاق افتاده 
بخش قابــل توجهــي از مطلوبیت ها و 
نیازهاي متوازن ذي نفعان را فراهم نکرده 
است و درحال حاضر با وجود  سرمایه های 
انســانی و مدیریتــی و نیــز انگیزه این 
مجموعه، ضروري است تا با عزم و همتی 
تعالی جویانه  و برنامه اي زمان بندي شده 
براي دســت یابي به تحقق انتظارات بر 

زمین مانده اقدام شود.

واقعیکردنقیمتخودرووسودمناسب
برایخودروساز

گفتوگو

مدنــی  ســعید 
کارشناس ارشد صنعت 
گفــت:  خــودرو 
خودروگفــت: بانگاهی 
به چنددهــه گذشــته 
خواهید دید براســاس 
دستورالعمل های دولتی، 
خودروســازان  درواقع 
پرداخــت  درحــال 
به مشتریان  سوبســید 
خود بوده اند و این مساله 
موجب کمبود نقدینگی 

خودروســازان شــده اســت. به تبع آن نیز تحمیل استفاده از 
تسهیلات، هزینه های مالی خودروسازان را افزایش داده و این 
سیســتم کنترل قیمت موجب افزایش نــرخ دربرخی موارد 
به صورت جهشی شــده که عواقب منفی بســیاری درسطح 
بازارهای مصرف کشور داشته است ویک بار برای همیشه باید 
تکلیف قیمت تمام شده خودرو به علاوه حاشیه سود مشخص و 
پس از آن این خودروسازی به وسیله یک مدیر مستقل اداره شود 
و ازمدیــر، برنامه های تولید، فروش و توســعه مطالبه شــود 
ودرحال حاضر درشرایطی هستیم که باید شرکت های لیزینگ 
فعال شــوند. زیرا اگر قیمت خودرو واقعی شــود، ممکن است 
بسیاری از مردم توان خرید خودرو را نداشته باشند. دردنیا حدود 
۸۰درصد خودروهای تولیدی به صورت شــرایطی و قسطی و 
لیزینگی به فروش می رسند. حتی خودروسازان بزرگ ازمحل 
فروش لیزینگی سود بیشــتری نسبت به فروش نقدی کسب 
می کنند ولزومی ندارد شــرکت های لیزینگ لزوما توســط 
شــرکت های خودروساز ایجاد شــوند. اگر سرمایه سرگردان 
درجامعه را به ســمت شــرکت های لیزینــگ هدایت کنیم و 
سرمایه گذاران به ایجاد این گونه شرکت ها تشویق شوند و برای 
آن ها حاشیه سود مناسب ایجاد کنیم، مردم خودرو لیزینگی را 
خریداری خواهند کرد و مشکلات کاهش می یابدواگر مشتریان 
بتوانند بااقساط پنج یا هفت ساله موفق به خرید خودرو باقیمت 
واقعی شوند، به خرید تمایل بیشتری پیدا خواهند کرد و بافشار 
مالــی کمتری خودرو را خریداری می کنند. بدین ترتیب چرخ 
تولید خودروسازان نیز می چرخد. زیرا خودروسازان محصولات 
را با حاشیه ســود مناسب می فروشــند. علاوه بر شرکت های 
لیزینگ، بانک ها نیز که به این شــرکت ها برای سرمایه گذاری 
مشــارکتی کمک می کنند از منافع آن بهره مند می شــوند. 
به عبارت دیگر، واقعی کردن قیمت خودرو باحاشیه سودمناسب 
خودروساز درکنار فروش اقساطی همه را راضی نگه می دارد و 

بازار را نیز از این سردرگمی ها نجات می دهد.

قسمت دوم

یکیازافتخاراتکروز،نقشآفرینی
زناندرصنعتقطعهسازیاست

عضو فراکسیون زنان مجلس شورای اسلامی از فعالیت ها، 
خطوط تولید، مراکز طراحی و تولید دستگاه های صنعتی سایت 
شــماره ۲ شــرکت صنایع تولیدی کروز بازدید به عمل آورد. به 
گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت، در این بازدید مهندس ســخا 
مدیر عامل شرکت کروز و مدیران بخش های مختلف از فعالیت ها، 
مدیریت بهره وری و نظارت بر کیفیت در این شرکت توضیحاتی 
را برای هاجر چنارانی نماینده مردم نیشابور و فیروزه در مجلس 
شــورای اســلامی ارائه دادند. طی این بازدیــد از دیدگاه هاجر 
چنارانی، قطعه ســازی کروز شــرکتی اســت که توانســته با 
استاندارهای جهانی  همراه شود و ارزشمند تر آنکه تعداد زیادی 
از نیروهــای آن را زنان تشــکیل داده اند.هاجــر چنارانی عضو 
فراکسیون زنان مجلس شــورای اسلامی در خصوص وضعیت 
صنعت قطعه سازی در کشور گفت: همزمان با آغاز تحریم های 
ظالمانه علیه ملت ایران، به دلیل نبود قطعه مورد نیاز شــاهد پر 
شدن خودروها در کف پارکینگ شرکت های خودروسازی بودیم 
اما اکنون توانستیم در ایران قطعات مورد نیاز بیشتری را داخلی 
سازی کنیم. وی افزود: آنچه حائز اهمیت است اینکه بعد از تحریم 
بهترتوانستیم درصنعت قطعه سازی مانور و  تهدیدات را به فرصت 
تبدیل کنیم، البته باید به قطعه ســازان میدان دهیم تا همه ی 
قطعات حتی قطعاتی که با قیمت پایین وارد می شد را بتوانند در 
داخل و با همان کیفیت تولید کنند. نماینده مردم نیشابور و فیروزه 
در مجلس شــورای اسلامی در خصوص ارزیابی از جایگاه قطعه 
سازی شرکت کروز گفت: امروز افتخار این است که هم قطعات 
مورد نیاز را می سازیم و هم الگوهای ساخت آن ها در کشور شکل 
می گیرد که این موضوع باعث افتخار است. وی بر ضرورت حمایت 
قوه مقننه از صنعت قطعه سازی تاکید کرد و اظهارداشت: مجلس 
شورای اسلامی از همه ی توان خود در راستای ایجاد اشتغال پایدار 
برای هدفمند شدن این موضوع استفاده می کند؛ بویژه در قطعه 
سازی نیز تلاش می کند که این صنعت و اشتغال آن حفظ شود.

ادامهسرمقاله
رونقتولید،خریدکالایایرانی

مامیتوانیم
آیا کار آفرینان و متخصصین ما که با عملکرد مثبت و دور 
از ذهن بلوك شرق و غرب به تولیدات مرغوب و قابل دفاع 
و قابل تحسین رســیده، نباید این ملت غیور از تولید 
داخلی  حمایت و کشور را از این وضعیت نجات دهند . 
چرا مدیران مراکز مهم اقتصادی تصمیم قاطعانه نمی 
گیرند و خارج از هرگونه ارتباط مبادرت به تولید کالای با 
کیفیت اهتمام نمی ورزند . و رونق تولید راه حل مشکل 
معشیت است،  ) ما توانستیم، پس می توانیم( مسیرهای 
مختلف رونق تولید موارد زیادی است که در آینده بیشتر 

خواهیم نگاشت.



سعید نمکی وزیر بهداشت و درمان آموزش پزشکی با تاکید بر اینکه به عنوان 
وزیر تا این لحظــه داروی خارجی مصرف نکــرده ام، گفت: صــادرات دارو به 
کشــورهای آفریقایی و آســیای میانه به ویژه در حوزه داروهای بیوسیمیلار و 
بایولوژیک در حال انجام اســت و صادرات به اروپا را هم شروع کرده ایم. وی در 
گفت  و گو با خانه ملــت با تاکید بر اینکه هیچ کمبودی در داروهای اساســی و 
تجهیزات پزشکی نداریم، گفت: اگر به داروخانه های سطح شهر سر بزنید خواهید 
دید که در مورد داروهای اساسی به هیچ وجه کمبود نداریم. نمکی افزود: کمبود 
داروهای اساسی در کشور به طور تقریبی به حداقل یک سوم میزان کمبود دارو 
در مدت مشابه سال گذشته رسیده و از سویی به هیچ وجه به برخی داروهای 
برند که از خارج وارد می شد و حدود ۵ تا ۱۰ قلم مشابه داخلی دارند اجازه ورود 
نمی دهیم. وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی ادامه داد: برخی از اظهارات در 
مورد کمبود دارویی در رابطه با نسخه نویسی خارج از لیست دارویی کشور است 
به گونه ای که برخی پزشکان داروهای خارجی را برای بیماران تجویز می کنند و 

موجب سرگردانی آنها در داروخانه ها می شوند. 

ازپزشکانخواهش
میکنمداروی
خارجیتجویزنکنند

سعید نمکی

بر اساس اطلاعیه فرابورس که از دولتی کردن دوباره هپکو خبر داد، خصوصی 
 سازی در این شرکت، شکست خورد. فرابورس رسما طی اعلامیه ای با انتقال 
سهام شرکت تولید تجهیزات سنگین هپکو از شرکت هیدرواطلس به دولت 
موافقت کرد. پیش از این ســهام عمده شــرکت هپکو در اختیار شــرکت 
هیدرواطلس بود. در اطلاعیه ای در فرابورس آمده است: به اطلاع سهامداران 
محترم می رساند بر اساس مصوبه شورای عالی بورس و اوراق بهادار، موضوع 
نامه شماره ۵۵۳۳۰/۱۲۲ مورخ ۱۳۹۸/۷/۲۱ سازمان بورس و اوراق بهادار، با 
نقل و انتقال سهام شرکت تولید تجهیزات سنگین هپکو از شرکت هیدرواطلس 
به دولت جمهوری اسلامی ایران در خارج از ساعت معاملات و انجام تسویه آن 
به صورت خارج از اتاق پایاپای موافقت شده است. گفتنی است، انتقال سهام 
شرکت تولید تجهیزات سنگین هپکو در حالی رســما اتفاق افتاده است که 
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان مرکزی با بیان اینکه هپکو دولتی 
نشده است، در این رابطه اظهار داشته، سازمان خصوصی  سازی با وکالت بلاعزل 

از سوی سهامدار قبلی فرایند قانونی واگذاری شرکت را طی می کند.

خصوصیسازی
هپکوشکست
خورد

شرکت فرابورس

میزان تسهیلات پرداختی متناسب با میزان سپرده و مدت ماندگاری و 
تعیین مدت زمان بازپرداخت تســهیلات متفاوت است. به عنوان نمونه 
سپرده با ماندگاری ۲۴۰ روز، ۱۲۰ درصد امتیاز تسهیلات برحسب مبلغ 
کسب می کند. براین اساس برای ۲۱۰، ۱۸۰، ۱۵۰، ۱۲۰، ۹۰، ۶۰، ۳۰، 
۲۰ و ۱۰ و یک روز، به ترتیب ۱۱۰، ۱۰۰، ۸۰، ۶۰، ۴۰، ۲۵، ۱۰، ۳، ۱ و 
۵/ ۰ درصد امتیاز تسهیلات کسب شده بر حسب مبلغ خواهد بود.نوع 
تسهیلات نیز براساس مدت زمان بازپرداخت ۳۶، ۲۴ و ۱۲ ماه خواهد بود 
که در بازپرداخت تسهیلات ۳۶ ماه، درصد تسهیلات پرداختی نسبت به 
امتیاز کسب شده از ۲۰ درصد تا ۱۰۰ درصد با نرخ سود ۲تا ۱۸ درصد 
است.نرخ سود در تسهیلات ۲۴ ماه و درصد تسهیلات پرداختی نسبت به 
امتیاز دریافتی از ۳۰ تا ۱۰۰ درصد بین ۳تا ۱۷ درصد است. در تسهیلات 
۱۲ ماه درصد تسهیلات پرداختی ۶۰ تا ۱۰۰ درصد است که نرخ سود 
آن نیز دو تا ۱۰ درصد در نظر گرفته شده است.افتتاح حساب برای هر 

شخص صرفا برای یک بار در مدت اجرای طرح مجاز است.

ارائهکارتاعتباری
۳00میلیونریالی
دربانکسپه

بانک سپه

حسینعلي حاجي دلیگاني عضو فراکسیون نمایندگان ولایي مجلس 
گفت: فساد اقتصادي از پیامدهاي عدم شفافیت در جامعه است. با 
بیان اینکه بخشــي از ناکارآمــدي مجلس دهم به عدم شــفافیت 
بازمي گردد، گفت: نتیجه عدم شفافیت افزایش حالت نفاق و دورویي 
در رأي دادن و فعالیت هاي نمایندگان مجلس اســت.وي ادامه داد: 
حال که در دوره کنوني مجلس شفافیت وجود نداشت، جا دارد که 
همه تلاش خود را به کار گیریم تا در دوره هاي بعدي این مشــکل 
وجود نداشته باشد و با اشاره به دلایل مخالفت برخي نمایندگان با 
مســئله شــفافیت آرا تأکید کرد: عملکرد برخي نمایندگان خلاف 
انتظارات مردم است و از همین جهت نمي خواهند که دستشان براي 
مردم رو شود.وی یکي از دلایل مخالفت برخي نمایندگان با شفافیت 
آرا را حاشیه پردازي و نپرداختن به وظایف اصلي نمایندگي دانست. 
دانست و گفت: برخي نمایندگان اولویت خودشــان را دانسته و یا 

ندانسته براي اموري که غیر از وظایف اصلي شان است مي گذارند.

فساداقتصادياز
پیامدهايعدمشفافیت
درجامعهاست

حسینعلي حاجي دلیگاني

رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت در حاشیه مراسم انعقاد تفاهمنامه 
داخلی سازی تجهیزات صنایع پتروشــیمی درباره زمان توقف تولید خودروی 
پراید، اظهار کرد: سه مدل پراید داریم که انشالله یک مدل آن دی ماه امسال و 
دو مدل دیگر نیز اردیبهشت و تیر سال آینده از رده تولید خارج خواهند شد. وی 
درباره اظهارات رئیــس کل بانک مرکــزی مبنی بر فشــل خواندن صنعت 
خودروســازی، تصریح کرد: خود رئیس بانک مرکزی مســأله فشــل بودن 
خودروســازی را مطرح کرده و خودش هم باید پاسخگو باشد و امسال یکی از 
برنامه های محوری ما، بحث ساخت داخل است که در این رابطه، در رشته های 
مختلف صنعتی ما یک برنامه کلان داریم تا ۱۰ میلیارد دلار واردات را به ساخت 
داخل تبدیل کنیم. وی افزود: در این مســیر خوشــبختانه ۶۰ میلیون یورو 
تفاهمنامه امضا شد که درواقع اعلام و شــروع یک حرکت جدی در راستای 
حمایت از ساخت داخل است و دوستان ما در وزارت نفت، پتروشیمی ها، بخش 
خصوصی پتروشیمی و انجمن های مربوطه در این زمینه با ما همکاری کردند. 

این نهضت تا زمانی که به اعداد مدنظر تفاهمنامه برسیم ادامه خواهد داشت.

اعلامزمان
بازنشستگی
پراید

رضا رحمانی

سید مرتضی بختیاری رئیس کمیته امداد امام خمینی )ره( در گفتگویی، 
در زمینه اقداماتی که کمیته امداد برای کاهش محرومیت و فقر زدایی 
انجام می دهد، افزود: توانمندسازی در صدر برنامه های کمیته امداد قرار 
دارد و مقام معظم رهبری هم در این زمینه دســتور دادند و بر همین 
اساس در امداد همه با هم مصمم هستیم که نظر مقام معظم رهبری را 
عملیاتی کنیم. وی ادامه داد: توانمندسازی و ایجاد درآمد با ثبات با رعایت 
تکریم و حرمت گذاری برای محرومان در صدر برنامه های ما قرار دارد.

رئیس کمیته امداد تاکید کرد: توانمندسازی چند رکن اساسی دارد که 
اشتغال، مسکن و زیرساخت های فرهنگی از جمله این ارکان هستند و بر 
همین اساس برای اینکه بتوانیم تفکر فعال بودن و پرکار بودن را اجرایی 
کنیم باید به معنای واقعی زاهد بودن را رعایت کنیم. یعنی باید با انرژی و 
استعدادهای بدنی برای گره گشایی از کار محرومان تلاش و کمترین بهره 
برای زندگی شخصی خود برداشته شود و این کار و تفکری است که در 

کمیته امداد به عنوان یک نهاد انقلابی انجام می شود.

رئیسکمیتهامداد:به
دنبالشیوههایجدید
توانمندسازیهستیم

سید مرتضی بختیاری

مسعود خوانساری در هفتمین نشست هیات نمایندگان اتاق بازرگانی 
تهران ضمن تبریک نمایندگان جدید وزارت صمت که با ۶ ماه تاخیر 
معرفی شدند، افزود: چنانچه قرار باشد کســری بودجه را بار دیگر با 
استفاده از اوراق مشارکت و بانک مرکزی تامین کنیم، سه یا چهار سال 
دیگر، وضعیت سال ۹۷ یعنی کاهش ارزش پول ملی و افزایش قیمت 
ارز را تجربه خواهیم کرد. به گفته وی، قرار بود که وزارت امور اقتصادی 
و دارایی در پایان شهریور گزارشی از شاخص حقوق مالکیت و رقابت 
پذیری ارائه دهد، اما این گزارش تاکنون به اتاق تهران نرسیده است.

خوانساری درباره پیش بینی وضعیت تورم نیز گفت: پیش بینی شده در 
ســال ۹۸ با تورم ۳۸ درصدی، تــورم ۲۹ درصدی در ســال ۹۹ و 
همچنین تورم ۲۲.۷ درصدی در سال ۱۴۰۰ روبرو شویم، نتیجه همه 
این موضوعات احتمال رو به رو شدن با رکود و تورم برای امسال و سال 
آینده اســت. اتاق بازرگانی ایران تاکید کرد که اگر این پیش بینی ها 

درست باشد، یعنی دولت امسال با کسری بالایی رو به رو است.

دولتسالانه1۳00
هزارمیلیاردتومان
یارانهمیپردازد

مسعود خوانساری

سردار سرلشکر محسن رضایی  دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: ریشه 
کن کردن فقر و بیکاري در کشور کمتر از جنگ با داعش در سوریه نیست که 
این امر صرفاً با تربیت مدیران جهادي محقق مي شود و نسل هاي اول و دوم در 
حوادث انقلاب و دوران دفاع مقدس آبدیده شدند و تجربه اي گران قیمت را به 
دست آوردند، اما آیا براي باتجربه شدن نسل هاي سوم و چهارم نیز باید دوباره 
انقلابي صورت گیرد؟دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام ادامه داد:اکنون در 
کشور با عدم توازن مواجه هستیم و در بخش هایي به قدرت بزرگ منطقه بدل 
شده ایم، اما در بخشي از امور کشور نیز نظیر اقتصاد، عقب مانده ایم و اکنون 
جامعه ما به ویژه در بخش خصوصي در زمینه مدیریتي ضعیف است که لازمه 
تقویت این بخش، آشــنایي با مفاهیم علوم مدیریتي است. منظور از مدیریت 
جهادي فقط مدیران نیست، بلکه کارشناسان و مجریان نیز مورد نظر هستند ؛ در 
حال حاضر در کشور ۲۰۰ هزار کارشناس، ۱۰هزار نفر تصمیم گیرنده و بیش از 
یک میلیون نفر مجري در سیستم هاي دولتي فعالیت مي کنند.  با وجود این تعداد 

یا تصمیمات به درستي اتخاذ نمي شود یا به؟ خوبي به اجرا در نمي آید. 

حلمشکلاتکشور
نیازمندمدیران
جهادياست

محسن رضایی

حسین امیری خامکانی نایب رئیس کمیسیون انرژی مجلس از تلاش مجلس برای 
ایجاد منبعی برای تجدیدپذیرها خبر داد و گفت: در تلاشیم ۲۵ درصد از محل 
ارزش افزوده در فیش برق به تجدیدپذیرها تخصیص یابد.  وی در نشست وزیر نیرو 
با فعالان بخش خصوصی صنعت برق طی سخنانی دســتاوردهای ارائه شده در 
نوزدهمین نمایشــگاه بین المللی برق را حاکی از توانمندی هــای بالای بخش 
خصوصی این صنعت دانست و افزود: بخش دولتی و خصوصی اقتدار خود را در 
مدیریت پیک تابستان سال قبل، مدیریت بار امسال و همچنین جنگ اقتصادی 
نشان دادند. نایب رئیس کمیسیون انرژی مجلس با اشاره به برنامه ششم توسعه 
گفت: زمانی که لایحه برنامه ششم ارائه شد بسیاری از موارد در برنامه نیامده بود، 
اما اکنون سعی می کنیم در زنجیره تولید و توزیع برق و همچنین مدیریت مصرف 
و در زمینه تجدیدپذیرها خواسته های بخش های مختلف دیده شود. وی افزود: برای 
اینکه بخش خصوصی نقش خود را به خوبی در صنعت برق ایفا کند باید فشــار 
قیمتی را از روی دوشش برداریم. این موضوع چند بار در مجلس مطرح شد که 

قیمت تکلیفی شود و سازمان حمایت مابه التفاوت قیمت ها را بپردازد. 

بررسیاختصاص25درصد
ازمحلارزشافزودهدر
فیشبرقبهتجدیدپذیرها

حسین امیری خامکانی

سید عباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اســلامی در آیین افتتاح 
نمایشگاه بین المللی کتاب تبریز گفت: میانگین مصرف اینترنت کشور 
۱۶۹ دقیقه است که در برخی استانها ۲۰۰ دقیقه می باشد.وی افزود: 
هر ایرانی روزانه ۷۲ دقیقه پای تلویزیون می نشــید. وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی با اشاره به برپایی نمایشگاه بین المللی کتاب تبریز، این 
نمایشــگاه را بعد از نمایشــگاه کتاب تهران مؤثرترین و مهمترین 
همایش کتاب کشــور خواند و اظهار داشت: کتاب و کتابخوانی یک 
ضرورت است. برپایی نمایشگاه های کتاب حرکت به سوی گسترش 
فرهنگ کتابخوانی است که باید ادامه یابد. متأسفانه آموزش و پرورش 
ما موفق به آشتی دادن کودکان و فرزندان ما با کتاب نشده است و 
فقط انبار کردن ذهن ها را یاد می دهد که منجر به دلزدگی کودکان از 
کتاب می شود.به گفته صالحی ۱ میلیون و ۳۰۰ هزار کتاب در طول 
۴۰ سال اخیر به چاپ رســیده و برغم خوب نبودن اوضاع کاغذ، در 

نیمه اول سال جاری ۴۳ هزار عنوان کتاب به چاپ رسیده است.

اینترنتیک
تهدیدجدیبرای
مطالعهاست

سید عباس صالحی

۱۸ سال پیش وقتی که موسسه DQS آلمان، بانک رفاه را به عنوان 
اولین بانک ایرانی در خاورمیانه در کنار بانک هایی همچون "کامرس 
بانــک" و "دویچــه بانک" شایســته دریافــت گواهینامــه ایزو با 
استانداردISO ۹۰۰۱:۲۰۰۰ در تمامی امور بانکی معرفی کرد، کمتر 
بانکی بود که به فکر استاندارد باشد. به گزارش روابط عمومی بانک 
رفاه کارگران به نقل از پایگاه خبری بنکر، شرکت ها و موسساتی که 
اقدام به اخذ ایزو می کنند خود را به جامعه و مشتریان متعهد می دانند 
و در تلاش هستند تا محصول و خدمتی را ارائه کنند که منطبق با 
خواسته مشتریان و خود ســازمان و به ویژه متناسب با شرایط بین 
المللی استاندارد باشد.در میان هیاهوی بانکداری سنتی ایران در آغاز 
دهه ۸۰ شمسی، سخن راندن از بحث ایزو و استاندارد های بین المللی 
دور از ذهن کارشناســان و غول هــای بانکی بود، امــا در این میان 
بانک هایی مثل "دویچــه بانک آلمان" و "بانک رفــاه" بودند که به 

ضرورت استاندارد در عرصه خدمات مالی پی برده بودند.

رفاه،بانکی
کهاستاندارد
است

بانک رفاه کارگران

به گفته »حیدر ضیغمی« مشــاور مدیرعامل و مدیرگروه روابط عمومی شرکت مس، 
»مس آباد« نماد فرهنگ  مسوولیت پذیری شرکت مس در قبال کارکنان و خانواده های 
آنان است.   ضیغمی درباره انتشار نخستین شماره نشریه »مس آباد« گفت: این مجله، با 
هدف تولید محتوایی مفید، موثر و مناسب برای فرزندان کارکنان شرکت ملی صنایع 
مس ایــران و در دو بخش کودکان و نوجوانان تدارک دیده شــده اســت و جمعی از 
نویسندگان، شاعران و تصویرگران باتجربه کشور در تهیه این نشریه همکاری داشته اند و  
شرکت ملی صنایع مس ایران نه تنها نسبت به کارکنان بلکه نسبت به خانواده های آنان 
فرهنگ مسوولیت پذیری دارد؛ چراکه هرگونه برنامه ریزی در این راستا منجر به افزایش 
بهره وری و وفاداری کارکنان به سازمان  می شود.  وی با بیان اینکه تقویت فرهنـــگ 
سـازمانی اثرات مفید و سازنده ای بر حفظ و افزایش کارآیی منابع انسانی دارد، گفت: در 
همین راستا و با هدف عمق بخشی به روابط بین کارکنان و خانواده های آنان با شرکت 
ملی صنایع مس ایران و با حمایت دکتر سعد محمدی مدیرعامل شرکت مس تصمیم بر 
این گرفته شد تا علاوه بر نشریه داخلی سازمان که با عنوان »عصر مس« منتشر می شود 

نشریه ای مختص کودکان و نوجوانان کارکنان شرکت مس نیز منتشر شود.

انتشارگزارشیاز
رونقتولیددر
شرکتمس

حیدر ضیغمی

www.etebar.net
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دیدارصمیمانه
سرلشکر
سلیمانيبا
خانوادهشهید
مدافعحرم

۱0هزارمیلیاردتومانازحجمفعالیتها
دربخشکسبوکارهايدیجیتالاست

بنیاد ملی کارآفرینی محتوای 
دیجیتال به عنوان نخســتین 
نهاد توسعه اشتغال پایدار در 
رســته فنــاوری اطلاعات و 
ارتباطات ذیل برنامه اشتغال 
فراگیر در مراســمی با حضور 
معاون علمی و فناوری رئیس 
جمهوری، وزیــر تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی و شهردار تهران 
افتتاح شــد. ســورنا ستاری 
معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری در این مراسم اظهار داشت: 
اســتارت آپ ها از زیرزمین و گاراژها بیرون می آیند و داســتان 
مشــترکی دارند و بر این اساس، مراحل توسعه را طی می کنند. 
حوزه استارت آپ خیلی پول ساز است، بنابراین باید توجه ویژه ای 
به آن داشته باشــیم. همچنین وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
گفت: برآوردها نشان می دهد که ۱۰ هزار میلیارد تومان از حجم 
فعالیت های کشور در بخش کسب و کار مربوط به حوزه دیجیتال 
است. محمد شریعتمداری با اظهار اینکه روند بازار کار در جهان 
در حال تغییر اســت و همه برای ایــن فضای جدید خانه تکانی 
می کنند، افــزود: در ایران ۱۰ هزار میلیارد تومان از فعالیت های 
قابل انجام کشور در حوزه دیجیتال، مقدار ۷۰۰ میلیارد تومان در 
بازار انیمیشــن و ۶۰۰ میلیارد تومان در بازار تبلیغات انجام می 
شود.وی با بیان اینکه باید به سهم ۴۰ برابری در بخش انیمیشن 
و ۱۳ تا ۱۴ برابری در بخش تولید محتوای دیجیتال برسیم، افزود: 
ما به عنوان دولت نمی توانیم زیست بوم دیجیتال ایجاد کنیم اما 
می توانیم در ایجاد فضای مناســب برای نفس کشیدن اینگونه 
فعالیت ها کمک کنیم. وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی همچنین 
در حاشیه این مراســم با بیان اینکه حمایت از کسب و کارهای 
تولیدکننده محتوا یکی از برنامه های حمایتی این وزارتخانه است، 
ادامه داد: به دنبال پوست اندازی بازار کار در جهان و ظرفیت حضور 
فعال جوانان خلاق و فرهیخته ایران در عرصه شرکت های استارت 
آپی حیف است که نتوانیم از این زیست بوم حمایت جدی کنیم 
به گونه ای که بتوانند در شرکت های سنتی و نوآورانه خلق ارزش 
افزوده کنند. در ادامه این مراسم پیروز حناچی شهردار تهران گفت: 
در دوره حاضر در فضای شــهری، ســرمایه های ما ساختمان ها 
نیستند بلکه باید به زیرساخت ها و فراهم کردن فضای کسب و کار 
برای فعالان حوزه محتوای دیجیتــال توجه کنیم.وی افزود: با 
اقدامات صورت گرفتــه و حمایت های معاونت علمی و فناوری 
رئیس جمهوری در حوزه های مختلف اقدامات تاثیرگذار خوبی 
برای توســعه زیســت بوم نوآوری انجام شــده است. همچنین 
استارت آپ ها با فعالیت های هوشمندانه و نوآورانه خود در فضای 
شهری می توانند تاثیرگذار باشند و شهرداری هم از این اقدامات 

حمایت می کند.

مدیرعاملشرکتملینفت:گفتوگو
تامینمالی۸هزارمیلیاردتومانیاز
طریقبورسبرایپروژههاینفتی

باحضوروزیرنیرو

 نوزدهمین نمایشگاه بین المللی 
صنعت برق افتتاح شد

بــه گــزارش اعتبــار، نوزدهمین 
نمایشــگاه بین المللی صنعت برق 
ایــران دقایقی پیش با حضور »رضا 
اردکانیان« وزیر نیرو در محل دائمی 
نمایشگاه های بین المللی تهران آغاز 
به کار کرد؛ رشد چهار برابری حضور 
از  دانش بنیــان  شــرکت های 

شاخصه های این نمایشگاه است. 
در نمایشــگاه نوزدهم صنعت 
برق، ۴۱ شرکت دانش بنیان تولیدی 
و نوپا به ارائه آخرین دســتاوردهای 
خــود در حــوزه صنعــت بــرق 

پرداخته اند.
در  فعــال  شــرکت   ۵۰۰
زمینه های مرتبط با صنعت برق در 
این نمایشــگاه حضور دارند که ۳۶ 
شرکت آن از ۱۳ کشور آلمان، ایتالیا، 
چیــن، روســیه، فرانســه، ژاپن، 
انگلستان، اسپانیا، سوئیس، بلژیک، 

ترکیه، فنلاند و لبنان حضور دارند.
»صدیقه ببران« مدیرکل روابط 
عمومــی وزارت نیــرو با اشــاره به 
برگــزاری نشســت »راهبردهای 
حمایــت از تولید داخل و توســعه 

صنعت برق« پس از برگزاری مراسم 
افتتاحیه نمایشگاه نوزدهم، گفت: 
این نشســت با حضور وزیــر نیرو، 
مدیران ارشــد صنعت برق و فعالان 

بخش خصوصی برگزار خواهد شد.
 براساس برنامه ریزی صورت 
گرفتــه در نمایشــگاه نوزدهــم 
موزشــی  آ ه هــای  گا ر کا
»هوشمندســازی شــبکه بــرق 
برنامه هــا(«،  و  کشــور)اهداف 
»اســتانداردهای جهانی تولید برق 
حرارتی و اســتفاده از آن در نســل 
جدیــد نیروگاه هــای کشــور« و 
»طرح های نوآورانه دانش تحریم« 

برگزار خواهد شد.
در ایــن رویــداد بین المللی 
همچنین کالاهای از قبیل روشنایی، 
گروه ســیم و کابل، تابلوســازان، 
تجهیــزات برقــی، اتوماســیون و 
سیســتم های ابزار دقیق، خطوط 
انتقــال، کارفرمــا، مشــاوران و 

پیمانکاران ارائه خواهد شد.
“رضــا اردکانیــان” دربــاره 
رونمایی از این کتاب که با محوریت 

رویکرد مدیریــت مصرف و تقاضا و 
تعامل با منابع انرژی الکتریکی تالیف 
شده است، گفت: مجموعه تجربیات 
بــه دســت آمــده از موفقیت های 
تابســتان اخیر در زمینــه تولید و 
صادرات انــرژی و به ویژه مدیریت 
مصرف انرژی کــه با همکاری همه 
دست اندرکاران حاصل شد، در این 

کتاب به ثبت رسیده است.
وی افزود: تالیف کتاب مذکور 
بــه این منظــور صــورت گرفته تا 
مجموعه تجربیات کســب شده در 
اختیــار علاقه منــدان از جملــه 
دانش پژوهان و دست اندرکاران این 
حرفه قرار گرفته و همکاران مجموعه 
وزارت نیرو در سطح کشور نیز از این 
تجربیات مطلع شوند. کتاب گذر از 
زمان های اوج مصرف برق در چهار 
بخش از جمله سیاســت ها و اصول 
تغییــر بــرای مدیریــت مصرف و 
تقاضای برق و شــاخص های جدید 
پیدایش پیامدهای نوین این عرصه 
توســط معاونت برق و انرژی وزارت 

نیرو چاپ و منتشر شده است.

در 8 ماه گذشــته 8 هزار 
میلیارد تومان از طریق بازار 
ســرمایه برای پروژه های 
نفتی تامین مالی کرده ایم.  
به گزارش اعتبار به نقل از 
ایلنا، مسعود کرباسیان با 
اشــاره به تامیــن مالی 
پروژه هــای نفتی از طریق 
بازار سرمایه اظهار داشت: 
برای اجرای پروژه های مالی 
نیاز به منابع مالی داریم و در 

تامین این منابع نباید فقط به منابع دولتی تکیه داشت و می توان 
از منابع مالی مردمی هم در اجرای پروژه ها استفاده کرد. وی با 
بیان اینکه نفت ثروت عمومی است و مردم حق دارند در سود 
آن شریک باشند، ادامه داد: سرمایه گذاری در پروژه های نفتی 
می تواند امنیت مالی برای ســرمایه های مــردم ایجاد کند. 
مدیرعامل شرکت ملی نفت با اشاره به مزیت هدایت نقدینگی ها 
به ســمت پروژه های نفتی گفت: اگر نقدینگی از این طریق به 
سمت تولید و توسعه هدایت شود به مراتب بهتر از این است که 
به سمت مسیرهای تورم زا برود. کرباسیان در پاسخ به این سوال 
که تا کنون چه میزان از بورس برای پروژه های نفتی تامین مالی 
شده است، اظهار داشت: برای پروژه های EPC و EPD حداقل 
سه هزار میلیارد تومان از طریق بازار سرمایه تامین کرده ایم و 
اخیرا هم تامین مالی هــزار و 500 میلیارد تومانی و دو هفته 
گذشته هم تامین مالی 500 میلیارد تومان از طریق بازار سرمایه 
داشته ایم. وی تاکید کرد: هر چند که بحث تامین مالی از طریق 
بورس بحث جدیدی نیست اما از یک سال گذشته به طور جدی 
این موضوع را دنبال کرده ایم و در مجموع در 8 ماه گذشته 8 
هزار میلیارد تومان از طریق بازار سرمایه برای پروژه های نفتی 
تامین مالی کرده ایم. مدیرعامل شــرکت ملی نفت با تاکید بر 
اینکه این ثروت خدادادی منابع پولی عظیمی را در اختیار کشور 
و مــردم می گذارد، گفت: خوشــبختانه امروز بــا توجه به 
توانمندی هــای داخلی و با تکیه به توان پیمانکاری کشــور 
می توانیم با تامین مالی های داخلی پروژه های نفتی را به اجرا 
برسانیم و اجازه نمی دهیم در این شرایط چرخ تولید نفت متوقف 
بماند.     کرباسیان با اشاره به موضوع مشارکت های مردمی در 
پروژه های نفتی از طریق انتشار انواع اوراق ادامه داد: انواع اوراق 
هم وارد پروژه های نفتی می شود و توان ارائه تضامین لازم را 
برای انجام این اقدام داریم. کرباســیان با اشــاره به جذب 
نقدینگی های موجود در جامعه و نقدینگی و سرمایه های خرد 
مردمی به پروژه های نفتی گفت: در این زمین بورس با امکان 
اوراق قابل مبادله به کمک ما آمده است و می توانیم انواع اوراق 
مشــارکتی، صندوق پروژه، منفعت و سلف نسبت به تامین 
مالی های مورد نیاز اقدام کنیم و در این راستا در حال مذاکره با 

بانک ها برای انتشار این اوراق هستیم.

محسن طرزطلب:
بسیاریازکشورهاخواستار

بهرهمندیازدانشصنعتبرق
ایرانهستند

معاون وزیر نیرو در امور برق و انرژی با تاکید بر اینکه در حال حاضر بسیاری 
از کشورها خواستار بهره مندی از دانش صنعت برق ایران هستند، گفت: 
دستاوردهای تولید داخل و توانمندی شرکت های داخلی در زمینه ساخت 
قطعات و تجهیزات در نوزدهمین نمایشگاه صنعت برق ایران به وضوح 
قابل مشاهده اســت. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی وزارت نیرو)پاون(، 
همایون حائری، معاون وزیر نیرو در امور برق و انرژی در گردهمایی مدیران 
ارشد صنعت برق حرارتی که در حاشیه نخستین روز نمایشگاه بین المللی 
صنعت برق ایران برگزار شــد، ضریب آمادگی نیروگاه های حرارتی در 
تابســتان امسال را ۹۸ درصد برشــمرد و افزود: دستیابی به این ضریب 
آمادگی، مرهون برنامه ریزی درست و اجرای دقیق برنامه ها در سایه تلاش 
فعالان صنعت برق حرارتی در نیروگاه های مختلف کشور است که جای 
تقدیر و تشکر دارد.معاون وزیر نیرو بار سیستم های سرمایشی ایران در 
فصل تابستان را ۲۴ هزار مگاوات اعلام کرد و گفت: مجموع پیک مصرف 
برق در چهار کشور ترکمنستان، ارمنستان، آذربایجان و افغانستان به ۲۴ 
هزار مگاوات نمی رسد و این مقایسه نشان می دهد که چه ضریب بار بالایی 
را در استفاده از وسایل سرمایشی در پیک تابستان داریم. وی ادامه داد: 
گاها برای عبور از ۱۳ ســاعت بسیار پرمصرف در پیک تابستان، نیاز به 
ساخت یک بلوک سیکل ترکیبی ۵۰۰ مگاواتی است در حالی که می توان 
با مدیریت مصرف، مصارف بیش از نیاز را مدیریت کرد.حائری با اشاره به 
برگزاری نوزدهمین نمایشــگاه بین المللی صنعت بــرق ایران، گفت: 
دستاوردهای تولید داخل و توانمندی هایی که در زمینه ساخت قطعات 
و تجهیزات به خصوص در بخش صنعت برق حرارتی بدســت آمده در 
نمایشگاه امسال به وضوح قابل مشاهده است.وی افزود: بسیاری از کشورها 
امروز خواستار بهره مندی از دانش صنعت برق ایران هستند و این افتخاری 
بزرگ برای ماست که صنعت برق ایران به این میزان دانش و توانمندی 
رسیده است.همچنین در ادامه این نشست وی  با اشاره به گذر موفق از 
پیک تأمین و مصرف برق تابســتان ۹۸ گفت: این موضوع که توانستیم 
بدون آنکه مشکلی برای مردم به وجود آید، نیاز برق کشور را در تابستان 
تأمین کنیم موفق بزرگی است.وی افزود: افزایش راندمان نیروگاه های 
حرارتی موضوع مهمی است که باید همواره مورد توجه فعالان این صنعت 
باشد، چرا که هرچه راندمان افزایش یابد، علاوه بر دستاوردهای زیست 
محیطی صنعت برق، موجب افزایش درآمدزایی نیز برای نیروگاه ها خواهد 
شد.طرزطلب اجرای پروژه های رفع موانع تولید را در واحدهای قدیمی 
بخاری از موفقیت های بزرگ صنعت برق حرارتی دانست و گفت: اینکه 
موفق شدیم با طرح های پیشنهادی متخصصان صنعت برق در نیروگاه ها، 
با هزینه اندک افزایش عملی ظرفیت تولید را با اجرای طرح های رفع موانع 
تولید داشته باشیم، موفق بزرگی است و تقاضای ما این است که نیروگاه 
ها به ادامه این مســیر با ارائه پیشنهادات فنی جدید در زمینه رفع موانع 

تولید ادامه دهند.



هادی سبحانیان یک کارشــناس اقتصادی در گفت و گویی در مورد 
مضرات معافیت مالیات بر ارزش افزوده مناطــق آزاد تجاری، اظهار 
داشت: دســتگاه های نظارتی و نهادهای کارشناسی معتقدند اعطای 
معافیت مالیات بر ارزش افزوده برای مناطق آزاد نه تنها منطبق با مبانی 
نظری این مالیات نیست بلکه پیامدها و تبعاتی را برای اقتصاد کشور 
دارد که فساد و فرار مالیاتی و تبعیض بخشی از آنهاست. وی ادامه داد: 
فلسفه تشکیل مناطق آزاد این بود که بدون درگیر شدن با بروکراسی 
اداری و پرداخت مالیــات در حوزه عملکرد، انگیــزه ای برای فعالان 
اقتصادی ایجاد شود که در آنجا سرمایه گذاری کنند و همچنین سرمایه 
خارجی جذب شود و در نتیجه با رونق تولید در مناطق آزاد، اشتغالزایی 
صورت گیرد تا هم صادرات در کشــور رونق گیرد و هم آبادانی به آن 
مناطق برود.این کارشناس اقتصادی گفت: مطابق با این منطق نظری 
لازم است که بر اساس برنامه زمانبندی شــده مشخص و به صورت 

هدفمند، در حوزه مالیات عملکرد، معافیت ها اعطا شود.

معافیتمناطقآزاد
ازمالیاتنتیجهایجز
فسادنداشتهاست

هادی سبحانیان

رضا اردکانیان، وزیر نیرو گفت: هیچ اتفاق تازه ای در این خصوص رخ نداده 
و طرح هنوز در همان مرحله قبلی است.  وی افزود: اتفاقی که این روزها 
درباره این طرح افتاده نه موافقت اصولی با طرح است، نه موافقت مشروط؛ 
بحث مخالفت و حتی اعلام بررســی مجدد هم مطرح نشــده است بلکه 
جلسه ای با حضور معاونان سازمان حفاظت محیط زیست و سه مدیر کل 
محیط زیست استان مازندران و سمنان و یک مدیر کل وزارت نیرو تشکیل 
شده است. وی اظهار داشــت: در این جلسه یکسری اطلاعات و مطالعات 
جدید درخواست شده است تا به طور مجدد مورد بررسی قرار گیرد. وزیر 
نیرو تأکید کرد: طرح همچنان در مرحله ای است که پیشتر هم بوده و این 
همه ماجراست. اردکانیان به انتشار وسیع اخباری درباره این طرح در فضای 
جامعه اشاره کرد و آن را ناشی از فراهم نبودن شرایط برای پاسخ مناسب 
دادن دانست و افزود: طبق قانون طرح های منابع آب بخصوص طرح های 
بزرگ در مرحله نخست نیازمند تخصیص اولیه است و این تخصیص یک 

موافقت اولیه محسوب می شود که از سوی وزارت نیرو انجام می گیرد. 

انتقالآبخزر
نیازمندمطالعات
زیستمحیطی

رضا اردکانیان

حسین مدرس خیابانی قائم مقام وزیر صمت در امور بازرگانی در بازدید از غرفه 
ذوب آهن اصفهان در نمایشگاه فولاد چابهار بر ضرورت ممنوعیت واردات ریل 
تاکید کرد و گفت : نباید کارگران ما به دلیل صادرات مواد خام معدنی بیکار 
شوند.وی افزود : تعرفه ۲۵ درصدی صادرات ســنگ آهن در دوره سه ماهه 
بازنگری خواهد شد و در صورت عدم موثر بودن افزایش خواهد یافت. وی در 
آئین افتتاحیه نخستین نمایشگاه و همایش فولاد چابهار نیز گفت: کشور ما 
برای افق ۱۴۰۴ ایجاد ۵۵ میلیون تن فولاد را هدف گذاری کرده است این در 
حالی است که بزرگترین شرکتهای فولادی کشور از جمله فولاد مبارکه و ذوب 
آهن اصفهان به دلیل خام فروشی و صادرات سنگ آهن با کمبود سنگ آهن و 
مواد اولیه مواجه هستند. وی تصریح کرد : بنا به فرمایش مقام معظم رهبری 
باید با خام فروشی مواد معدنی مقابله شود . در واقع باید با ایجاد زمینه های 
رونق تولید، مواد خام را در کارخانجات داخلی کشور به موادی با ارزش افزوده 
بالاتر تبدیل کنیم و سپس با صادرات شمش و سایر محصولات فولادی سود 

آوری و رونق اقتصادی بیشتری برای کشورمان به بار آوریم.

تعرفه25درصدیصادرات
سنگآهندرصورتموثر
نبودن،افزایشمییابد

حسین مدرس خیابانی

مهندس محمد اسلامي وزیر راه و شهرسازي که در مراسم افتتاحیه 
یازدهمین همایش و نمایشگاه قیر، آسفالت و ماشین آلات سخن مي 
گفت، اظهار داشت: براي ایجاد نهضت تغییر در زیر ساخت هاي کشور 
باید همه دست اندرکاران دست به دست هم دهند.وي با بیان اینکه 
فرصت صادرات خدمات فني و مهندسي فوق العاده اي در کشور براي 
تبدیل ایران به برندي زرین و جهاني ایجاد شده است، تصریح کرد: 
باید توجه داشته باشیم که رویکرد هاي ما صرف نظر از وضعیت بودجه 
و مالي، باید در قالب یک مهندسي ارزش در جایگاه واقعي قرار گیرد و 
ادامه یابد.وزیر راه و شهرسازي با بیان اینکه نباید اجازه استفاده از مواد 
غیر مرغوب در روســازي راه ها داده شــود تا شــاهد برخورداري از 
جاده هاي مطلوبي باشــیم، بر لزوم انجام یک اقدام جدي در زمینه 
فرایند هاي طراحي و ساخت تاکید کرد و افزود: نیازمند تبدیل راه ها به 
برند هاي مشخصي هستیم که در صورت برخورداري از دوام و کیفیت 

بالا به نام همان برند ثبت و ماندگار شود.

تکنیکهاياستاندارددر
روکشجادههايکشور
بهکارگرفتهميشود

محمد اسلامي

حجت الاسلام سیدحسن ابوترابی فرد، امام جمعه موقت تهران با اشاره به اسناد 
بالادستی کشور، تأکید کرد که راهبرد جمهوری اسلامی ایران که مورد حمایت 
آحاد ملت و جریان های سیاســی است، تعامل ســازنده با جامعه جهانی است. 
ابوترابی فرد، گفت: این سخن که »عده ای بر تعامل سازنده با دنیا و عده ای بر تقابل 
مستمر با جهان تأکید دارند« قرین انصاف نیست؛ امروز یک چهره عالم و متعهد و 
سیاستمدار را نمی شناسم که معتقد به تقابل مستمر با جهان در مقابل نگاه تعامل 
سازنده با دنیا باشد؛ چگونه در نهاد علم و دانشگاه این سخن قابل طرح است؟ او با 
بیان اینکه براساس سند چشــم انداز۲۰ ســاله، در حوزه سیاست خارجی، بر 
گسترش همکاری های دو جانبه منطقه ای و بین المللی و ادامه پرهیز از تشنج در 
روابط با کشورها تأکید شده است، اضافه کرد: کدام سیاستمدار و جریان درمقابل 
این تفکر به تقابل مستمر با جهان اعتقاد دارد؟ راهبرد ما طبق فرموده رهبری 
معظم انقلاب، ادامه پرهیز از تشنج در روابط با کشــورها است و تقویت روابط 
سازنده با کشورهای غیر متخاصم؛ بهره گیری از روابط برای افزایش توان ملی است 

و مقابله با افزون خواهی و اقدام متجاوزانه در روابط خارجی مورد تأکید است. 

راهبردجمهوری
اسلامیتعامل
سازندهباجهاناست

سیدحسن ابوترابی فرد

به گزارش روابط عمومی معاونت امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی، محسن جوادی، 
معاون امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، از بخش های گوناگون دفتر چاپ و نشر بازدید 
کرد ، ضمنا"مهرزاد دانش، مدیرکل دفتر چاپ و نشــر، جهت معرفی بخش ها و کارکرد آن ها در 
مجموعه، دکتر جوادی را همراهی کرد.ایشان از دبیرخانه انتخاب و خرید کتاب، واحد تهیه و صدور 
حواله های اهدا و خرید کتاب، واحد حمایت پیش از چاپ از کتب ارزشمند، دبیرخانه واحد چاپ، 
بخش صدور مجوزهای واردات و صادرات و ترخیص کالاهای چاپی، واحد سامانه جامع چاپ کشور، 
و ســایر واحدهای کارشناســی این دفتر بازدید کــرد و در جریان توضیحات، درخواســت ها و 
پیشنهادهای کارشناسان هر واحد قرار گرفت  و در ادامه، محسن جوادی طی نشستی با مهرزاد 
دانش، علی اکبر ابراهیمی )معاون دفتر(، مجید سامی )معاون دفتر( و ابراهیم خدادوست )مسئول 
سامانه جامع چاپ(، درباره بهینه سازی روند اهدا و توزیع کتاب، ویژگی های سامانه جامع چاپ، 
فرایند صدور مجوز صــادرات و واردات و فعالیت واحدهای چاپی، نظــارت بر محصولات چاپی، 
برگزاری دوره های آموزشی، برگزاری جشنواره، حضور در رویدادهای ملی و بین  المللی در حوزه های 
نمایشگاهی و علمی و فرهنگی و نیز اهتمام به معیارهای فرهنگی، صیانت از زبان فارسی، توان تولید 

داخلی، رونق فضای کسب و کار، و تحقق سیاست های اقتصاد مقاومتی، به تبادل نظر پرداخت.

بازدیدمعاونامور
فرهنگیازدفتر
چاپونشر

محسن جوادی

محســن خدابخش مدیر نظارت ســازمان بــورس در گفت وگو با 
خبرگزاری فارس، در مورد تحولات بازار سرمایه گفت: افت شاخص در 
یک روز مانند روز یکشنبه هفته جاری به دلیل این است که یک عده 
سهامدار تازه وارد در بورس در پی هیجانات کاذب بازار اقدام به فروش 
سهام می کنند که باعث افت شاخص بازار می شود اما بازار روزهای 
دوشنبه و سه شــنبه به تعادل رســید. وی توصیه کرد: کسانی که 
می خواهند در بورس حضور پیدا کنند از طریق خرید یونیت یا همان 
واحدهای سرمایه گذاری صندوق های سرمایه گذاری وارد شوند و یا با 
کسب مشاوره از شرکت های مشــاور سرمایه گذاری و با تحلیل وارد 
شوند که اگر افراد دارای استراتژی بلندمدت باشند در دراز مدت بازار 
سرمایه نســبت به بازارهای رقیب بازدهی بیشــتری دارد. اما اگر 
سهامداران دچار هیجان شوند و فروش هیجانی انجام شود این گونه 
می شود که در سقف قیمت خرید صورت می گیرد و در کف قیمت به 

فروش می رساند که باعث ضرر و زیان آنها می شود.

دلیلافتوخیز
شدیدشاخص
بورساعلامشد

محسن خدابخش

وعده وزیر ارتباطات برای بازگرداندن هزینه های اضافی اینترنت به زوار 
اربعین قرار است عملی شــود و اپراتور ها ۲۶میلیارد تومان تفاوت نرخ 
اینترنت را که در قالب بسته محاسبه شده است به کاربران برمی گردانند. 
در پی اعتراض زائران کربلا به قیمت اینترنت، وزیر ارتباطات در توئیتی از 
اپراتور ها خواست تا مصارف را در قالب بسته محاسبه و پول های اخذ شده 
را به زوار بازگردانند. این وعده از دیشب عملی شد و اپراتور ها ۲۶میلیارد 
تومان تفاوت نرخ اینترنت که در قالب بسته محاسبه شده است به کاربران 
را برمی گردانند.وی چند روز قبل وعده داده بود که اپراتور ها با کســب 
رضایت سهامداران عمده خود، همه مصارف اینترنت زائران را در قالب 
بسته محاسبه کنند و پول های اخذ شده در قالب اینترنت آزاد را به زوار 
بازگردانند. محمدجواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات اعلام کرد که از شب 
گذشته این اتفاق رخ داده اســت. او در توئیتر خود نوشت: الوعده وفا. از 
امشب )سه شنبه شب( بازگشت هزینه های اینترنتی که کاربران در ایام 

اربعین به شکل آزاد استفاده کرده بودند، آغاز می شود.

بازگشتهزینه
2۶میلیاردتومانی
اینترنتزائرانبهکاربران

محمدجواد آذری جهرمی 

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی  بنیاد مســتضعفان، سید پرویز فتاح در 
بازدید از روند ساخت و پیشــرفت ساختمان پلاسکو اظهار داشــت: با توجه به 
اختلافات و مســائلی که پیش آمده بود، در ساخت ساختمان پلاسکو هم تأخیر 
به وجود آمد، اما مراحل اجرایی این ساختمان تجاری از اسفندماه ۹۷ آغاز شد و 
همان طور که قول دادیم نهایتاً دو ساله آن را تحویل می دهیم.وی با بیان این که 
ساختمان پلاسکو در نیمه دوم سال آینده ساخته شده و به کسبه آن تحویل داده 
می شود، افزود: این ساختمان تجاری ایمن تر از قبل و در ۱۵ طبقه به اضافه پنج 
طبقه زیرزمین ساخته خواهد شــد و می خواهیم آن را به گونه ای بسازیم که به 
نمادی در کشور تبدیل شود.ایشان با بیان این که همه هزینه های ساخت ساختمان 
پلاسکو بر عهده بنیاد مستضعفان و هزینه های بازسازی و مقاوم سازی ساختمان 
شمالی پلاسکو با هزینه کسبه آن انجام می شود، ادامه داد: با توجه به این که باید در 
ساختمان جدید پلاسکو همه ضوابط اصولی و مهندسی را رعایت کنیم، مغازه های 
پلاسکو قدری از نظر متراژ کوچک تر می شوند که کسبه پلاسکو آن را پذیرفته اند و 

مشکلی در حال حاضر وجود ندارد، اما تعداد مغازه ها کمتر نخواهد شد.

پلاسکوایمنترازقبل
ودرنیمهدومسال99
تحویلکسبهمیشود

سید پرویز فتاح

فرهاد دژپسند وزیر امور اقتصادي و دارایي با تأکید بر اینکه باید به 
دنبال خدمات نو در بانکداري باشــیم، تصریح کرد: امروزه ارائه 
خدمات ســنتي در حوزه بانکداري صرفا با اســتفاده از فناوري 
اطلاعات،بانکداري نوین محسوب نمي شود بلکه باید هم ابزارها و 
تجهیزات به روز باشد و هم خدمات نو و به روز به مشتریان ارائه 
شود.به گزارش روابط عمومي بانک قرض الحسنه مهر ایران،به نقل 
از شبکه اخبار اقتصادي و دارایي ایران )شادا(،دکتر فرهاد دژپسند 
با بیان این مطلب اظهار داشــت: وقتي مي گوییم یک بانک در 
مسیر بلوغ است که هم ابزارهاي آن به روز باشد و هم خدمات نو و 
به روز به مشــتریان ارائه دهد.وزیر اقتصاد یادآور شد:بانکداري 
هوشمند، بسیار فراتر از بانکداري دیجیتال است و فقط ابزارها و 
تکنولوژي نیســت که در آن تغییر مي کند، بلکه سرویس ها و 
خدمات به مشتریان و میزان رابطه انســان با سیستم بانک نیز 

تحول پیدا مي کند.

ارائهخدماتبانکي
صرفابااستفادهاز
فناورياطلاعات

فرهاد دژپسند

اقتصاد کلان

www.etebar.net

پنج شنبه 9آبان ماه 1398، شماره 202

5
هفتهنامهاقتصادیایران

رییسانجمنتولیدکنندگانفولادایرانگفتکهبامحدودشدنصادراتفولادبهتولیدکنندگاناینمحصول،ازهرجومرجدربازارهایهدفجلوگیریشد.بهرامسبحانیدرگفتوگویی،اظهارکرد:
مقرراتزداییازتوسعهصادراتفولاد،ازاولویتهایکاریانجمنفولاددرسال98بودهاست.ویادامهداد:ازابتدایامسالصادراتفولادصرفابهتولیدکنندگانیانمایندگانآنهااختصاصپیداکرد
تاضمنجلوگیریازهرجومرجدربازارهایمنطقه،فولادسازانبتوانندبهتروبانرخهایبالاتریدربازارهایجهانیحضورپیداکنند.رییسانجمنتولیدکنندگانفولادایرانافزود:درهمینراستاوبا

پیگیریهاییکهازطریقهمافزاییباسایرتشکلهاانجامشد،مقرراتبازگشتارزحاصلازصادراتهماصلاحشد.ویخاطرنشانکرد:درراستایهدفانجمنبرایمقرراتزداییازتوسعه
صادرات،درنیمهدومامسالدومیندورهنمایشگاهملیفولادایراندرجهتساختاراساسیبرایتوسعهبومیسازیدرزنجیرهفولادآغازبهکارخواهدکرد.سبحانیادامهداد:سالگذشته
جریانبومیســازیدرصنعتفولادآغازشدکهخوشبختانهفراگیرنیزشدوامسالشاهداقداماتمتعددیتوسطفولادسازاندراینموردبودهایم.امسالعلاوهبربرگزارینمایشگاهملی
فولاد،دوطرحاساسیبرایتوسعهبومیسازیدرزنجیرهفولاددنبالشدهکهدرنیمهدومسالآغازفعالیتخواهدکرد.ویافزود:سامانهجامعبومیسازیزنجیرهفولاد،مراحلطراحیو
امورنرمافزاریاشبهاتمامرسیدهوبهزودیبهعنوانساختاراطلاعاتیوارتباطاتیبومیسازیفولاد،رسماآغازبهکارخواهدکرد.رییسانجمنتولیدکنندگانفولادایرانخاطرنشانکرد:
همچنینساختارحمایتمالیبومیسازیدرزنجیرهفولادنیزتحتعنوانصندوقپژوهشوفناوریفولادایرانباحمایتومشارکتایمیدرووشرکتهایبزرگفولادیومعدنیوهمچنین

معاونتعلمیوفناوریریاستجمهوری،مراحلآمادهسازیتاسیسخودرادنبالمیکند.تاسیساینصندوقنیزازبرنامههایمهمصنعتفولاددرنیمهدومسال98بهشمارمیرود.

اثراتمحدود
شدنصادرات

فولادبه
فولادسازان

رحمانی:نهضتساختداخلحلال
مشکلاتآیندهصنعتکشوراست

رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و 
تجارت با اشــاره بــه تاکیدات و 
حمایت های ویــژه مقام معظم 
رهبری از روند اجرای طرح توسعه 
و تعمیق ساخت داخل در راستای 
تامین نیازهای صنعتی کشــور، 
گفت: روند شــکل گرفته در این 
حوزه کاملا امیدوار کننده است و 
قطع یقین در آینده حلال بسیاری 
از مشــکلات صنعتی کشورمان 

خواهد بود.  وی در جلسه اقتصاد مقاومتی وزارتخانه خاطرنشان کرد: 
توسعه و تعمیق ساخت داخل علاوه بر اینکه موجبات خودکفایی و 
قطع وابستگی کشورمان را در بسیاری از بخش ها فرآهم می کند؛ 
فرصت های شــغلی جدید نیز برای جوانان این مرز و بوم ایجاد می 
کند و همچنین در ایجاد ارتباط سازنده میان دانشگاه و صنعت نقش 
تعیین کننده ای خواهد داشت. وی ادامه داد: طبق آمار اعلام شده 
در ســال ۹۷ در ۱۰ ردیف نخست لیست واردات انواع اقلام کالایی 
به کشور، فقط ۲ مورد متوجه بخش صنعت است که شامل قطعات 
خودرو و الکترودهای ذغالی است. رحمانی توضیح داد: خوشبختانه 
در هر ۲ مورد یعنی هم در تامین قطعات مورد نیاز بخش خودرو و 
هم در تامین نیاز الکتــرود ذغالی مورد مصرف واحدهای فولادی 
کشور، اقدامات بسیار خوبی از سوی وزارت صنعت، معدن و تجارت 
انجام گرفته و از ابتدای امسال فقط در بخش خودرو ۲ میز تخصصی 
برای داخلی سازی انواع قطعات خودرو برگزار شده است. وی تصریح 
کرد: از محل برگزاری میز اول و دوم تعمیق ساخت داخل در صنعت 
خودرو امکان داخلی سازی ۷۷ قطعه خودرو با امکان ۱۷۵ میلیون 
یورو کاهش ارزبری از ســوی وزارت صنعت، معدن و تجارت انجام 
گرفته است. وزیر صنعت معدن و تجارت افزود: تامین الکترود ذغالی 
در صنعت فولاد کشــور از اواخر سال گذشته تبدیل به یک دغدغه 
شده بود که با تمهیدات اندیشیده شده علاوه بر تامین به هنگام نیاز 
کشــور تا دو ســال آینده از طریق واردات در یک اقدام اصولی و در 
چارچوب برنامه ســاخت داخل، احداث واحد تولیدی این کالای 
اســتراتژیک در دستور کار قرار گرفته و انشاءالله تا پایان امسال به 
بهره برداری خواهد رســید. رحمانی همچنین با اشــاره به برخی 
آمارهای افزایشــی انواع تولیدات صنعتی کشور طی ۶ ماه نخست 
امســال از جمله فولاد، مس، صنایع غذایی و بسیاری موارد دیگر، 
خاطرنشان کرد: با رویکرد موجود در وزارت صنعت، معدن و تجارت 
و اهمیت قائل شدن به توان داخلی در بخش های مختلف تولیدی 
و صنعتی کشور، خوشبختانه گام های خوبی نیز برداشته شده است 

که آثار آن به زودی برای مردم عیان خواهد شد.

گفتوگو وزیرجهادکشاورزی:

عراق ، صادرات کالاهای ایرانی را مدیریت کرده است
وزیر جهاد کشاورزی با انتقاد از نحوه صادرات 
محصولات کشاورزی به عراق گفت: کشور 
عــراق، با توجه بــه تفرق ارزی خــود، ما را 
مدیریت کــرده و مدام در صادرات کالاهای 
ایرانــی محدودیت ایجاد مــی کند و حتی 
کشــاورز ایرانی بر اساس سیگنال عراقی ها 

محصول می کارد. 
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
وزارت  جهاد کشــورزی محمود حجتی در 
جلسه هیات نمایندگان اتاق بازرگانی تهران 
با اشــاره به اقدامات انجام شــده در وزارت 
جهادکشاورزی اظهار کرد: در هیچ دوره ای 
در حوزه آب و خاک به اندازه دولت یازدهم و 
دوازدهم ســرمایه گذاری نشد و بیش از دو 
میلیون هکتار از اراضی آبیاری مکانیزه شده 
که بیش از یک میلیون هکتار آن در این دوره 

رخ داده است.
وزیر جهاد کشاورزی با اشاره به تحویل 
۲۲۰ هزار هکتار از پروژه های آب های مرزی، 
از افزایــش بهره وری آب خبر داد و گفت: در 
ســال ۹۲ به ازای هر مترمکعب آب، ۱.۰۲ 
درصد محصول خشک برداشت می شد و این 
رقم در ســال ۹۷ به ۱.۳۴ درصد محصول 

خشک به ازای هر مترمکعب آب رسید.
وی بــا بیان اینکه تولید زعفران از ۳۵۰ 
هزار تن در ســال گذشــته، به ۵۰۰ هزارتن 
رسیده اســت، گفت: تولید سیب ایران به ۴ 
میلیون تن و مرکبات به ۴.۵ میلیون تن رسیده 
است که البته کارگروههایی برای ساماندهی 

مازاد تولید و صادرات ایجاد شده است.
وی با تاکید بر لــزوم تولید محصولات 
کشاورزی بر اساس نیاز بازار و قرارداد فروش 
گفــت: تولید محصــولات کشــاورزی باید 
تقاضامحور باشد به این معنا که کشاورز باید بر 
اســاس تقاضا، محصول را تولید کند؛ این در 
شرایطی است که برخی از کشاورزان تصور می 
کنند چون سال قبل یک محصول بازار خوبی 

داشته، الزاما امسال هم بازار خوبی دارد.
حجتی با اشــاره به آمار خرید گوجه 
فرنگی گفت: به عنوان مثال وزارت جهاد طی 
هفته های اخیر بیــن ۳۵۰ تا ۳۶۰ هزار تن 
گوجه فرنگی خریده است و این در حالی است 
که در چند روز گذشــته نیــز بیش از یک 
میلیون تن گوجه فرنگی بالاتر از مدت مشابه 

سال قبل در بازار، عرضه شده است.
وی با بیان اینکه در صادرات محصولات 
کشاورزی ما همواره با مشکل مواجه بوده ایم 
و در حال حاضر نیز شــرایط بدتر شده است 
گفت: متاسفانه ما در هیچ پیمان منطقه ای و 
بین المللی نبوده ایم و بر همین اســاس باید 

روزنه اوراسیا را یک فرصت مناسب بدانیم.
حجتــی با انتقــاد از نحــوه صادرات 
محصولات کشاورزی به عراق گفت: کشور 
عراق، با توجه تفرق ارزی خود، ما را مدیریت 
کــرده و مدام در صــادرات کالاهای ایرانی 
محدودیت ایجاد می کنند؛ این در حالی است 
این کشور به خاطر منابع ارزی کاملا دست به 
نقد اســت؛ این در حالی است که حتی زارع 
ایرانی بر اساس سیگنال عراقی ها محصول 

می کارد؛ به خصوص اینکه ما وقتی مشکل 
کمبود کالا داریم عراق درهای خود را باز می 
کند و با توجه به منابــع ارزی، خرید خوب 
کرده و جذابیت برای صادرات ایجاد می کند؛ 
اما وقتی ما مازاد تولید داریم درهای عراق به 

روی صادرکنندگان ایرانی بسته است.
وزیــر جهاد کشــاورزی با اشــاره به 
مشکلات ایجاد شده در بخش کشاورزی پس 
از تحریم ها خاطرنشان کرد: بر خلاف ادعای 
دشــمنان که مدعی بودند غذا و دارو تحریم 
نیست، اختلال در مبادلات مالی باعث شد تا 
محصولات کشاورزی هم عملا تحریم شوند 
در شرایطی که بخش عمده ای از واردات ما از 
آمریکابود با مشکلاتی مواجه شدیم که البته 
امروز هیچ مشــکلی در تامین، موجودی و 
ذخایر نهاده های پایه و نهاده های واسطه ای 

نداریم.
به گفته حجتی در بخش ذرت مشکلاتی 
وجود داشــت کــه در هفته هــای اخیر این 
مشــکلات برطرف شــده و امروز بیش از ۲ 
میلیارد تن ذخایر ذرت در کشور موجود است.

وی در ادامه با تاکید بر ضرورت تکمیل 
زنجیره تولید در کشور، خواستار حرکت در 
توزیع محصولات کشــاورزی متناســب با 
شرایط روز جهانی شد و گفت: امروز در آمریکا 
و اروپــا بــه ترتیــب ۳۰ و ۱۵ درصد توزیع 
محصولات کشاورزی از طریق استارت آپ ها 
انجام می شود و این سهم در ایران حدود یک 

درصد است. 

مدیرعاملایرانول:فروشایرانولامسالبهمرز۳۵هزارمیلیاردمیرسد
مدیرعامل شرکت نفت ایرانول در آبادان گفت: فروش ایرانول 
امســال به مرز ۳۵ هزار میلیارد ریال خواهد رسید.  به گزارش 
شمانیوز و به نقل از روابط عمومی و تبلیغات شرکت نفت ایرانول، 
مهندس عیسی اسحاقی در شورای مدیران و مسئولین ایرانول 
درآبادان گفت: فروش ایرانول از ۲۱ هزار میلیارد ریال ســال 
گذشته به مرز ۳۵ هزار میلیارد ریال در پایان سال جاری خواهد 
رسید.وی افزود: در شش ماهه اول سال جاری فروش ایرانول با 
حدود ۷۰ درصد افزایش از ۸ هزار میلیارد سال گذشته به بیش 

از ۱۴ هزار میلیارد ریال افزایش یافته است.مهندس اسحاقی 
تصریح کرد : میزان فروش و سود شرکت در شش ماه اول امسال 
از کل میزان فروش و سود شرکت در سال ۹۴ بیشتر است. وی 
تاکید کرد: انتظار می رود مسئولان مربوطه در مورد اختلاف 
قیمــت گذاری انواع روغن موتور بررســی های لازم را انجام و 
ســریعتر تصمیم مناسب را بگیرند تا بازار متعادلتر و رقابت ها 
واقعی شود. مدیرعامل شرکت نفت ایرانول تاکید کرد: در شش 
سال گذشته تمام رکوردهای تولید، فروش ، صادرات ، صادرات 

روغن موتور ، کاهش خام فروشی و سود در ایرانول شکسته شده 
است و سال گذشته بی نظیرترین سال با رشد اکثر شاخص ها 
در ایرانول بود که امسال بهتر از سال گذشته در برخی از شاخص 
ها خواهیم بود.مهندس اسحاقی اجرای ۵  پروژه از جمله اجرای 
فاز یک و دو واحد موم گیری، یکسان سازی قیمت شرکت های 
تولید کننده روانکار و خروج یا برنامه ریزی مناسب از سرمایه 
گذاری های کم بازده ایرانول را اقداماتی دانست که در فروش 

و سود این شرکت تاثیر به سزایی خواهد گذاشت.

معارفهسرپرست
ادارهکلمطبوعات
داخلیبرگزارشد

در آییــن تکریم مدیرکل 
و  مطبوعــات  ســابق 
داخلی  خبرگزاری هــای 
وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی، از 40 سال خدمت 
محمدرضــا دربنــدی در 
عرصه های مختلف فرهنگی 
تقدیر شد. به گزارش  اعتبار 
به نقل از روابــط عمومی 
وزارت فرهنگ و ارشــاد 
تکریم  آییــن  اســلامی 
مدیرکل ســابق مطبوعات و خبرگزاری های داخلی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و معارفه سرپرست این اداره کل، با 
حضور معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و تنی 
چند از مدیران و کارکنان معاونت مطبوعاتی برگزار شد. محمد 
خُدادی، معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی ، در 
ابتدای این نشست، ضمن تسلیت ایام پایانی ماه صفر، فداکاری 
و ایثار را از جمله رموز ماندگاری نهضت عاشــورا دانست و 
فداکاری در مدیریت  را یک اصل اساســی در نظام جمهوری 
اسلامی ایران عنوان کرد و گفت: »دغدغه تمام مدیران وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی توسعه کسب و کارهای فرهنگی است 
و تغییرات نیز هیچ خللی بر این دغدغه در جهت کاهش موانع 
و مشکلات ایجاد نخواهد کرد.« معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی ضمن قدردانی از 40 سال خدمت محمدرضا 
دربندی در عرصه های مختلف فرهنگی گفت: »حدود 35 سال 
رفاقت من با آقای دربندی گواه حضور موثر و منشاء خیر و برکت 
ایشان در نهادهای مختلف فرهنگی است؛ و با توجه به اینکه 
در ساختار اداری، هر آغازی یک پایان دارد، پایان ماموریت و 
بازنشستگی نیز در همین ساختار تعریف می شود.« وی افزود: 
»عــدم ادامه همکاری آقای دربندی در این اداره کل نیز نه به 
میل بنده بلکه به اصرار خود ایشان صورت گرفت و این به معنای 
قطع همکاری، همراهی و بهره مندی از تجربه های ارزشمند 
ایشان در عرصه خدمت رسانی به اصحاب رسانه نخواهد بود.« 
خُدادی، 6 ماه گذشــته را روزهایی بسیار سخت، پیچیده و 
حساس برای فضای مطبوعاتی کشور توصیف و اظهار کرد: »با 
همکاری جناب آقای دربندی و همکاران ایشان در اداره کل 
رسانه های داخلی، اکنون آرامش خوبی در حوزه مطبوعات 
ایجاد شده است و ما توانستیم با همکاری و همدلی اصحاب 
رسانه از آن شرایط سخت ابتدای سال عبور کنیم. آرامش بازار 
کاغذ مطبوعات محصول مدیریت ایشان در ماه های اخیر است.  
خُدادی درخصوص شیوه نامه جدید یارانه های مطبوعات نیز با 
اشاره به همگرایی ایجاد شده میان معاونت مطبوعاتی و مدیران 
رسانه ها و تشکل های صنفی رسانه ای گفت: »تدوین چنین 
شیوه نامه ای از حساسیت بســیار بالایی برخوردار بود اما با 
مدیریت آقای دربندی و کار کارشناسی، شیوه نامه نیز اکنون 

در مسیر درستی قرار گرفته است.«

سومین نشست شورای عالی آمایش سرزمین و نخستین نشست این شورا 
در سال  ۹۸ به ریاست رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور و برخی وزرای 
اقتصادی دولت برگزار شد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی وزارت نفت به 
نقل از سازمان برنامه و بودجه، این نشست به ریاست محمدباقر نوبخت، 
رئیس ســازمان برنامه و بودجه و با حضور بیژن زنگنه، وزیر نفت، فرهاد 
دژپســند، وزیر امور اقتصاد و دارایی، رضا اردکانیان، وزیر نیرو، محمود 
حجتی، وزیر جهاد کشاورزی و عیسی کلانتری، رئیس سازمان حفاظت 
محیط  زیست در محل سازمان برنامه و بودجه برگزار شد. در این نشست 
دو گزارش درباره مهم ترین اقدام ها در زمینه مطالعات آمایش سرزمین ۳۱ 
استان و نیز سند آمایش ملی کشور ارائه شد، همچنین گزارش وزارت راه 
و شهرسازی از طرح ویژه توسعه و عمران منطقه ساحلی مکران به تصویب 
شورا رسید.در این نشست آیین نامه های نحوه برگزاری نشست های شورای 
عالی آمایش ســرزمین تصویب و مقرر شــد که برای تصویب نهایی در 

نشست هیئت وزیران مطرح شود.

حضوروزیرنفتدر
سومیننشستشورای
عالیآمایشسرزمین

بیژن زنگنه

محمود حجتی وزیر جهاد کشــاورزی، در حاشــیه بازدیــد از چهارمین 
نمایشگاه بین المللی شیلات، آبزیان، ماهیگیری، غذاهای دریایی و صنایع 
وابسته با اعلام این مطلب، افزود: در ابتدای انقلاب اسلامی کل محصولات 
شیلاتی کشور از منابع دریایی شمال و جنوب و پرورش آبزیان حدود ۳۰ 
هزار تن بود درحالی که این میزان تولید در سال ۹۷ به بیش از یک میلیون 
و ۲۵۰ هزار تن افزایش یافته و رشــدی ۴۰ برابری داشته است که افتخار 
یزرگی برای کشور محسوب می شود. وی افزود: این افزایش تولید درحالی 
حاصل شده است که در کشور کمبود منابع آبی به ویژه آب شیرین وجود 
دارد اما با حضور، سرمایه گذاری، استفاده از ابزار و تکنولوژی های نوین و 
آشنایی با متدهای روز دنیا در این صنعت شاهد رشد بالایی هستیم.حجتی 
با اشــاره به این که ایران، اولین تولیدکننده ماهی قزل آلای پرورشی در 
جهان است، اذعان کرد: البته کشورهای دیگری هم هستند که ماهی قزل 
آلای بیشتری نسبت به ایران دارند اما در آب های طبیعی و رودخانه صید 

می کنند و ما در نوع پرورشی آن رتبه نخست را داریم.

رشد40برابری
تولیدآبزیاندر
ایران

محمود حجتی
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معاوناقتصادیومالیفولادمبارکه:

رشد ۹1 درصدی سود نسبت به مدت مشابه سال قبل آغازفرآیندبومیسازی
Xلامپهایوارداتیاشعۀ

پس ازاین که شــرکت فولاد مبارکه حمایــت و همکاری با 
شرکت های دانش بنیان، انجمن های علمی و استارتاپ ها را 
در دستور کار خود قرار داد، در اقدام عملی دیگر این شرکت و 
با حضور سورنا ستاری معاون علمی و فناوری رئیس جمهور 
تفاهم نامه ساخت لامپ های وارداتی اشعه ایکس ۱۰۰ و ۷۵ 
کیلوولت بین شرکت فولاد مبارکه وشرکت آشکار پرتو پویا از 
زیرمجموعه های پـــــارک علـــــم وفن آوری قزوین امضاء 

شد.
بهزاد شیرانی مدیر بازرسی فنی و اتوماسیون ابزار دقیق 
فــولاد مبارکه در جریان امضای این تفاهم نامه گفت: یکی از 
روش های اندازه گیری ضخامت، اســتفاده از دســتگاه های 
ضخامت سنجی مبنی بر اشعه ایکس است. پرتوهای ایکس 
موردنیاز در این روش با استفاده از لامپ های مولد اشعه ایکس 

از نوع آند ثابت تولید می شود.
وی در همین خصوص تصریح کرد: در ناحیۀ نورد سرد 
شرکت فولاد مبارکه جهت کنترل ضخامت ورق های تولیدی 
در ابتدا و انتهای خطوط تولیدی از تعداد ۲۲ دستگاه ضخامت 

سنج ایکس به دلیل دقت بالا استفاده می گردد.
 شیرانی با تأکید بر این که قسمت های سخت افزاری مهم 
این سیســتم ها شــامل کنترل باکس، ژنراتور اشعه ایکس، 
استاندارد مگازین و دتکتور است، گفت: لامپ اشعه ایکس که 
درواقع مهم ترین قســمت جهت تولید اشعه است در ژنراتور 
اشــعه ایکس قرارگرفته است و با توجه به استهلاک و خرابی 
لامپ های مذکور به طور متوسط سالانه حدود ۸ عدد تعویض 

می گردد.
 وی بــا تأکیــد بر این کــه عدم تعویــض لامپ های 
مستعـــمل می تواند مـــــوجب اختـلال در خطـــوط 

تولیـــد و تضمیـــن کیفیـــت محصـــول
شــرکت فولاد مبارکه شــود، گفت: درحال حاضر این 
لامپ ها به صورت واردات و قیمت چند برابری نسبت به قیمت 

اصلی از خارج از کشور تأمین می شود.
 مدیر بازرسی فنی و اتوماسیون ابزار دقیق فولاد مبارکه 
اظهار داشت: با توجه به تحریم ها و با عنایت به تأکید مدیرعامل 
شرکت مبنی بر حمایت از شرکت های سازنده و دانش بنیان 
داخلی بر آن شدیم که این لامپ ها را با استفاده از ظرفیت های 
علمی کشور بومی سازی نماییم. به همین منظور از شرکت های 
دانش بنیان داخلی استعلام گرفته شد و پس از بررسی هایی 
که انجام شد، با شرکتی در پارک علم و فن آوری قزوین به توافق 
رسیدیم، تا ان شاءالله بتوانند در یک فرصت معقول با ساخت 

این لامپ ها، کشور را از واردات آن بی نیاز سازند.
وی خاطرنشان کرد: کسب موفقیت در این زمینه به واقع 
یک دستاورد ملی خواهد بود، چراکه علاوه بر صنعت فولاد در 
بسیاری از صنایع دیگر ازجمله پزشکی نیز این لامپ ها کاربرد 

دارند.
وی تصریح کرد: بومی سازی این لامپ ها نه تنها کشور را 
از واردات آن و خروج مبالغ قابل توجهی ارز بی نیاز خواهد کرد، 
بلکــه می توان با صــادرات آن هــا برای کشــور ارزآوری و 

ارزش افزوده اقتصادی نیز ایجاد کرد.
بهزاد شــیرانی در بخش پایانی ســخنان خود ضمن 
قدردانی از رویکرد مدیریت ارشــد شرکت در بومی سازی و 
حمایت از شرکت های دانش بنیان و همکاری مدیریت تحقیق 
و توسعه، کارکنان مجموعه تعمیر تجهیزات پرتوزای فولاد 
مبارکه و  شرکت آشکار پرتو پویا از زیرمجموعه های پارک علم 
وفن آوری قزوین، اظهار امیدواری کرد: هرچه ســریع تر این 
اقدام ارزشــمند وارد فاز اجرا شود و از لامپ های تولید داخل 

بتوان در چرخه تولید استفاده کرد.

حمیدرضا فولادگر :
هدررفتمنابعملیباواردات

لاستیکبیکیفیت
رئیس کمیســیون ویژه حمایت از 
تولید ملی و نظارت بر اجرای اصل۴۴ 
قانون اساســی می گوید از آنجا که 
برای واردات لاستیک خوردوهای 
ســنگین ارز دولتی تخصیص داده 
می شود، سازمان ملی استاندارد باید 
با نظارت از هدر رفت منابع کشــور 
جلوگیری کند. حمیدرضا فولادگر 
رئیس کمیســیون ویژه حمایت از 
تولید ملی و نظارت بر اجرای اصل۴۴ 

قانون اساسی در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه ملت درباره واردات 
تایرهای بی کیفیت از چین، گفت: لاســتیک های وارداتی باید از نظر 
استانداردهایی نظیر DOT , S.W.R و.... مورد آزمایش قرار گیرند تا 
از یک ســو از واردات تایر بی کیفیت جلوگیری شود و از سوی دیگر ارز 

۴۲۰۰ تومانی تخصیص داده شده برای واردات آنها، هدر نرود.
ظرفیت تولید لاستیک سواری، تجاری و سنگین 

موردنیاز بازار فراهم شود
نماینده اصفهان در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه باید 
ظرفیت تولید لاستیک سواری، تجاری و سنگین موردنیاز بازار فراهم 
شــود، افزود: از آنجا که برای واردات لاستیک خوردوهای سنگین ارز 
دولتی تخصیص داده می شود، سازمان ملی استاندارد باید با نظارت از 
هدر رفت منابع کشور جلوگیری کند.براساس قانون، سازمان استاندار 
می تواند به موضوع واردات کالاهای صنعتی به ویژه کالاهای مرتبط به 
صنعت خودروســازی ورود کــرده و از واردات کالاهای بی کیفیت 
جلوگیری کندسازمان ملی استاندارد با در نظر گرفتن فیلترهایی خاص 
از ورود لاستیک های بی کیفیت جلوگیری کندوی با بیان اینکه سازمان 
ملی استاندارد باید با در نظر گرفتن فیلترهایی خاص از ورود لاستیک 
های بی کیفیت جلوگیری کند، اظهار کرد: براســاس قانون، سازمان 
استاندار می تواند به موضوع واردات کالاهای صنعتی به ویژه کالاهای 
مرتبط به صنعت خودروســازی ورود کــرده و از واردات کالاهای بی 
کیفیت جلوگیری کند.این نماینده مردم در مجلس دهم اضافه کرد: 
حال که ارز ترجیحی برای واردات لاســتیک خودروهای ســنگین 
تخصیص داده می شود، وزارت صنعت، معدن و تجارت و سازمان ملی 
استاندارد باید از کیفیت تایرهای وارداتی اطمینان حاصل کنند تا از 
بروز حادثه در جاده ها جلوگیری شود.رئیس کمیسیون ویژه حمایت 
از تولید ملی و نظارت بر اجرای اصل۴۴ قانون اساســی ادامه داد: باید 
زمینــه فعالیت  تولیدکنندگان داخلی فراهم شــود تا از خروج ارز به 
منظور واردات لاســتیک بــی کیفیت، جلوگیری شــود.به گزارش 
خبرگزاری خانه ملت، اســتاندارد S.W.R عبارت اســت از بازدهی 
ســوخت، کنترل خودرو در جاده های خیس ،صدای تولیدی تایر و 
اســتاندار DOT  نیز اطلاعاتی درباره  ظرفیت لاستیک، شماره ی 

شناسایی، تاریخ تولید تایر در اختیار مصرف کننده قرار می دهد.

خبـــرخبـــر

حمیدرضاعظیمیان،مدیرعاملشرکتفولادمبارکهبابیاناینکهظرف۵سالآیندهشرکتفولادمبارکهدرکنارسایرفولادسازانبزرگدنیامطرحخواهدشد،اعلام
کرد:پسازتحریمفولادمبارکهمابهخودآمدهوراهکارهایجدیدراموردبررسیقراردادیموتوانستیمبافروشداخلیخوبوسودآوری،صادراتراجبرانکنیم؛
بهطوریکهدرنیمهنخستسال98بهاندازهکلسال9۷فروشداخلیداشتهایم.اوبابیاناینکهدشمن،اقتصادایرانیعنیبورسراهدفقرارداده،گفت:11میلیون
سهامداردربورسوجودداردودشمندرتلاشاستارکاناصلیبورسیعنیشرکتفولادمبارکهوپتروشیمیراموردهدفقراردهد.اینکهدشمنانخارجیتلاش
میکنندتابازارهایایرانازجملهبورسراهدفقراردهند،تردیدینیست،اماپرسشاینجاستکهتاچهمیزانبازارسرمایهدربرابرچالشهایدرونیوعملکرد
بنگاههایاقتصادیازجملهشرکتفولادمبارکه،بهعنوانیکیازشرکتهایبزرگبورس،ایمنسازیشدهتابتواناعتمادسهامدارانراحفظوراههایتامین
سرمایهازکانالبازارسرمایهراتقویتکرد؟واقعیتایناستکهرازمقاومسازیبورسدربرابرتهدیدهایبیرونیوچالشهایداخلیدرگرویشفافیت
واقعیشرکتهاوبازیگراناصلیبازارسرمایهاستودرنبودشفافیت،شدتوعمقآسیبپذیریبورسافزایشمییابد.ازاینمنظرانتظارمیرودکه
بورسایرانازبرخیخلأهایشــفافیترهاشودتااعتمادمردمحفظوحتیتقویتشود.نبودشفافیتبهمثابهپاشنهآشیلبورسعملمیکند،پساگر

میخواهیمدشمنشادنشویم؛بورسراشفافترسازیم.

پس از این که فولاد مبارکه در شش 
ماهه اول ســال ۱۳۹۸ توانست به 
اهداف خود در تولید کمی و کیفی 
دســت یابد، در بخش ساختن سود 

برای ذینفعان نیز خوش درخشید.
معاون اقتصادی و مالی فولاد مبارکه 
ضمن تائید این خبر گفت: با توجه به 
این که از ابتدای ســال جاری، رونق 
تولید از سوی مقام معظم رهبری و 
همچنین دســت یابی بــه اهداف 
شرکت از سوی مدیریت ارشد فولاد 
مبارکه در دستور کار قرار گرفته بود، 
با تلاش جمعی همه بخش های گروه 
فولاد مبارکه اهداف تولید محقق شد 
و سود ۶۲۶ ریالی در شش ماهه اول 

سال ۱۳۹۸ نیز محقق شد.
طهمــورث جوانبخت با بیان این که 
شرکت در مدت مشابه سال قبل ۳۲۸ 
ریال ســود برای هر سهم شناسایی 
کرده بود، تصریــح کرد: علت اصلی 
رشد ۹۱ درصدی سود در ۶ ماهه اول 
ســال جاری، افزایش ۱۰۴ درصدی 
درآمدهای عملیاتی ۶ ماهه امســال 
)افزایــش از مبلغ ۹۸ هــزار و ۱۰۱ 
میلیــارد ریال بــه ۲۰۰ هزار و ۳۳۷ 
میلیــارد ریال( در مقایســه با دوره 

مشابه سال قبل می باشد. که به لحاظ 
ریالی رکورد محسوب می گردد. وی 
درآمــد حاصل از فــروش داخلی را 
معادل ۱۶۶ هزار و ۷۸۸ میلیارد ریال 
و درآمد حاصل از صادرات را معادل 
۳۳ هزار و ۵۴۹ میلیــارد ریال در ۶ 

ماهه اول سال جاری اعلام کرد.

افزایش ۱۲۵ درصدی سود ناخالص 
نسبت به دوره مشابه سال قبل

معاون اقتصادی و مالی فولاد مبارکه 
در بخش دیگری از ســخنان خود 
گفت: طی ۶ ماهه اول ۱۳۹۸ ســود 
ناخالص شــرکت بــا ۱۲۵ درصد 
افزایش نســبت به دوره مشابه سال 

قبل از ۴۶ هزار و ۶۹ میلیارد ریال به 
۱۰۳ هــزار و ۸۳۹ میلیــارد ریال 
افزایش یافت. این در حالی است که 
بهای تمام شده درآمدهای عملیاتی 
در شش ماهه نخست امسال نسبت 
به دوره مشــابه ۸۵ درصد افزایش 

داشته است.

وی در ادامــه از تحقق ۶۹ درصدی 
سود نسبت به بودجه فولاد مبارکه 
در ســال ۹۸ خبــر داد و در ایــن 
خصوص اظهار کرد: ســود خالص 
شرکت پس از کســر مالیات به ۸۱ 
هزار و ۴۳۶ میلیارد ریال رســیده 
اســت.جوانبخت افزایش سرمایه 
شرکت از مبلغ ۱۳۰ هزار میلیارد به 
ریــال)  میلیــارد  هــزار   ۲۱۰
معادل۵۳/۶۱ درصد( از محل سود 
انباشــته را از دیگــر برنامــه های 
راهبردی فولاد مبارکه اعلام کرد و 
گفت: با راهبردهای هوشمندانه ای 
که در دستور کار فولاد مبارکه بوده 
است ما شاهد این هستیم که شرکت 
نه تنها همه ســاله سود مناسبی را 
تقسیم کرده اســت بلکه با اجرای 
توســعه های خود توانســته است 
بازدهی مناسبی برای سهامداران و 

ذینفعان شرکت ایجاد نماید.
 وی تصریح کرد: این افزایش سرمایه 
به تایید هیات مدیره و حســابرس 
مستقل شرکت رســیده است و در 
انتظار صدور مجوز از سوی سازمان 
بورس و اوراق بهادار، برای برگزاری 

مجمع عمومی فوق العاده است.

بورسرا
شفافتر
سازیم

سرکار خانم کریمی 
با نهایت تأسف و تأثر مصیبت وارده را به شما و 
 خانواد                    ه محترم تسلیت عرض نمود                    ه، از د                    رگاه 

خد                    اوند                     متعال برای آن  عزیز  علو د                    رجات و برای 
 بازماند                    گان، صبر و شکیبایی 

آرزومند                    یم. 

مهد                    ی میرحید                    ری
                                                             مدیر و سردبیر هفته نامه اعتبار

جناب آقای مهندس  محمود اکبری
با نهایت تاسف و تأثر فراوان درگذشت پدر 

گرامیتان را به شما و خانواده محترم تسلیت عرض 
نموده و از درگاه ایزد یکتا برای آن مرحوم 

علو درجات و برای جنابعالی و سایر 
بازماندگان صبر و شکیبایی مسئلت 

می نماییم. 
مهد                    ی میرحید                    ری

                                                             مدیر و سردبیر هفته نامه اعتبار

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان در مراسم پایانی مرحله استانی 
مســابقات فنی و تخصصی بهره برداری 
شرکتهای آب وفاضلاب کشور گفت: از 
بهــره بردارن انتظار می رود در پایان این 
مســابقات بیش از پیــش فرهنگ ارائه 
خدمات مطلوب و پایدار به مشتر کین را 
در دستور کار قرار دهند.مهندس هاشم 
امینی با اشاره به نقش بارز بهره برداران در 
ارائه خدمات پایدار به مشترکین عنوان 
کرد:فعــالان در حوزه بهره بــرداری با 
نگهداری اصولی و بهره برداری صحیح از 
تاسیســات و منابع نقش بارزی در ارائه 
خدمــات پایدار بــه مــردم دارند.وی 
تعهد،تخصص،پشــتکار ،دقت و تلاش 
شبانه روزی را از ویژگی های بهره برداران 
برشمرد و خاطرنشان ساخت: ویژگی های 
منحصــر بهــره بــرداران کــه همان 
تعهد،تخصص،پشتکار ،دقت ،سرعت و 
تلاش شبانه روزی است منجر به استمرار 
ارائه خدمات بهینه به مردم می شــود .
مدیرعامل شــرکت آبفا استان اصفهان 
چگونگی کیفیت و کمیت  ارائه خدمات به 
مشترکین  را مرتبط با  مهارت و دانش بهره 
بــرداران در بهــره بــرداری از  منابع و 
تاسیســات دانســت و خاطرنشــان 
ساخت:برخورداری بهره برداران از دانش 
روز و مهــارت کافی در بهــره برداری و 
نگهداری از تاسیســات و منابع ارتباط 
مســتقیمی در ارائه خدمات مستمر به 
مردم دارد که مطمئنا بــا برگزاری این 
مســابقات شــاهد افزایش مهارت بهره 
بــرداران در حوز ه هــای مختلف بهره 

برداری خواهیم بود.مهندس هاشم امینی 
با اشــاره به تامین آب شــرب بیش از ۴ 
میلیــون نفر  از طریــق تصفیه خانه آب 
باباشیخعلی اعلام کرد: تصفیه خانه آب 
باباشیخعلی که تامین کننده آب شرب 
بیش از ۴ میلیون نفر می باشد توسط بهره 
برداران نگهداری و در مدار قرار می گیرد 
پس می طلبد بهره برداران با ارتقاء سطح 
دانش درصدد خدمات رسانی بهینه بیش 
از گذشــته به مردم باشند.وی برگزاری 
مسابقات را بهانه ای دانست تا از این طریق 
به نقاط ضعف و قوت در بخش بهره برداری 
بیش از گذشــته پی ببریم خاطرنشان 
ساخت: قطعا برگزاری این مسابقات در 
شناسایی نقاط قوت و ضعف حوزه بهره 
برداری بسیار موثر است که این امر تاثیر 
بسزایی در افزایش راندمان در بخش بهره 
بــرداری دارد.مهندس امینی اصفهان را 
پیشــگام در صنعت آبفا کشور دانست و 
بیان داشت: استان اصفهان با بیش از نیم 
قرن ســابقه در فعالیــت صنعت آب و 
فاضلاب یکی از قدیمی ترین اســتانها 
درکشــور بشــمار می آید براین اساس 
فعالان در صنعت آبفا اصفهان باید پیشرو 
در رشد وشکوفایی این صنعت در کشور 
باشند.لازم به یادآوری است پس از پایان  
برگزاری مرحله استانی مسابقات فنی و 
تخصصــی مهارتهــای بهره بــرداری 
شــرکتهای آب وفاضلاب در کشــور در 
نهایت در بخش تعمیرات خطوط لوله آب 
شرکت آبفا روستایی اصفهان به مرحله 
بلوکــی راه یافت و تیمهای آبفا منطقه ۳ 
ویک به ترتیب به مقام های دوم و ســوم 

دست یافتند.در بخش نصب انشعاب آب 
تیم آبفــا خوروبیابانک به مرحله بلوکی 
رسید و تیمهای آبفا روستایی اصفهان و 
آبفــا نجف آباد در رده هــای بعدی قرار 
گرفتند.در بخش نصب انشعاب فاضلاب 
تیم آبفا کوهپایه به مرحله بلوکی راه یافت 
و تیمهای آبفا منطقه یک و آبفا روستایی 
خوروبیابانک به ترتیب به مقام دوم و سوم 
دســت یافتند.در بخش عیب یابی مدار 
فرمان تابلوهای بــرق تیم آبفا لنجان به 
مرحلــه بلوکی صعود کرد و تیمهای آبفا 
ســتاد مرکزی و تصفیــه خانه فاضلاب 
شمال به ترتیب به مقامهای دوم و سوم 

رسیدند.
در بخش آزمون کنترل شــیمیایی آب 
خانم محدثه السادات  شاهمردای و شیما 
شاپور بلند به مرحله بلوکی راه یافتند و 
سید محســن حســینی و ریحانه نصر 
اصفهانی مقــام دوم و فاطمه عقدایی و 
مریم پور عباســی به مقام ســوم دست 

یافتند.

بابرگزاریمسابقاتفنیوتخصصیبایدفرهنگ
خدمترسانیمطلوببهمردمارتقاءیابد

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
می گویــد انعقاد پیمان هــای پولی دو 
جانبه و چند جانبه با کاهش نقش دلار 
در مبادلات بین المللی و افزایش ارزش 
پول ملی از التهابات اقتصادی می کاهد. 

 
زهــرا ســعیدی مبارکــه عضو 
کمیســیون اقتصــادی مجلــس در 
گفت وگو با خبرنــگار خبرگزاری خانه 
ملت با اشاره به ضرورت انعقاد پیمان های 
پولی دو جانبه و چند جانبه، گفت: انعقاد 
پیمان هــای پولــی از نظــر قانونــی 
محدودیتی نداشــته و تنهــا در اجرا با 

مشکل روبه رو است این در حالی است 
که انعقاد این قراردادها با کاهش نقش 
دلار در مبــادلات بین المللی و افزایش 
ارزش پول ملــی از التهابات اقتصادی 

کشورها می کاهد.
بازار کشــورهای همسایه مانند 
عــراق، ترکیه  و.. مــی توانند ظرفیت 
مناسبی برای برقراری روابط تجاری با 
ایران باشند، در حالیکه ترکیه به راحتی 

بازار عراق را در دست گرفته است
نماینده مردم مبارکه با بیان اینکه 
بانک مرکزی  و تیم اقتصادی دولت  باید 
خلاهای موجود در مسیر انعقاد پیمان 

های پولی دوجانبه و چندجانبه را آسیب 
شناسی و برطرف کنند، افزود: از آنجایی 
که کشــورهای موفــق در حوزه های 
اقتصادی، چارچوب های مشخصی برای 
پیمان های پولی دارند، بانک مرکزی نیز 
با توجه به شرایط کنونی کشور باید تمام 
تلاش خود را برای اســتفاده از ظرفیت 

این پیمان ها به کار گیرد.
تشکیل کمیته ای ویژه به منظور 
پیگیری اقدامات لازم برای انعقاد پیمان 

های پولی دوجانبه و چندجانبه
این نماینده مردم در مجلس دهم 
با تاکید بر تشــکیل کمیته ای ویژه به 
منظور پیگیری اقدامات لازم برای انعقاد 
پیمان های پولی دوجانبه و چندجانبه، 
اظهار کرد: بازار کشــورهای همسایه 
مانند عراق، ترکیه  و.. می توانند ظرفیت 
مناسبی برای برقراری روابط تجاری با 
ایران باشند، در حالیکه ترکیه به راحتی 

بازار عراق را در دست گرفته است.
ضــرورت اســتفاده از ظرفیت 

معاونت اقتصادی وزارت خارجه
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
اضافه کرد: اگرچــه مجلس بر تعیین 
معاونت اقتصادی وزارت خارجه تاکید 
دارد اما تاکنون گزارشــی درخصوص 
اقدامــات انجام گرفته در ایــن باره به 

نمایندگان ارائه نشده است.

زهرا سعیدی عضو کمیسیون اقتصادی مجلس: 
پیمانهایپولیدویاچندجانبه،رهیافتیمناسببرای

کاهشالتهاباتاقتصادی

درکنفرانسملیحرفهایگرایی؛
مدیرروابطعمومیذوبآهناصفهانبه
عنوانمدیرمنتخبموردتجلیلقرارگرفت

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی ذوب آهن اصفهان، هفتمین 
کنفرانس ملی حرفه ای گرایی در روابط عمومی، اواســط مهرماه، با 
حضور جمع کثیری از فعالین عرصه ارتباطات و روابط عمومی، در هتل 
المپیک تهران برگزار شد.در این کنفرانس از علیرضا امیری مدیر روابط 
عمومی ذوب آهن اصفهان به عنوان مدیر روابط عمومی منتخب با اهدا 
لوح تقدیر، تجلیل شــد. برگزاری کارگاه های آموزشی با موضوعات 
مهندسی محتوای ارزشمند، الگوی کاربردی مدیریت شایعات فضای 
مجازی، برگزاری پنل تخصصی با موضوع استراتژی ایجاد و هدایت 
موج خبری ار جمله برنامه های جانبی این کنفرانس محسوب می شوند. 
مجید مرادیان معاون روابط عمومی ذوب آهن اصفهان در حاشیه این 
کنفرانس در گفتگو یی، موفقیت ها را حاصل و نتیجه تلاش و همت 
همه کارکنان سخت کوش این مجتمع عظیم صنعتی دانست و گفت: 
با تاســیس این مجتمع بزرگ صنعتی در ســال ۱۳۴۶، واحد روابط 
عمومی شــرکت نیز فعالیت خود را به عنوان اولین روابط عمومی در 
صنعت کشور آغاز نمود و هم اکنون به عنوان یکی از ساختارمندترین 
روابط عمومی ها در کشور شناخته می شود که طی بیش از نیم قرن از 
زمان تاســیس، با تلاش و برنامه ریزی در عرصه هــای گوناگون، به 
موفقیت های بزرگی دست یافته است و سعی نموده خود را با تکنیک ها، 
تحولات ونیازهای روزهمگام سازد.وی با بیان این که روابط عمومی، 
آیینه تمام نما و قلب تپنده هر سازمان محسوب می شود و در حقیقت 
یکی از بنیادی ترین دانش ها، مهمترین عوامل پیشرفت انسان امروزی 
و شالوده و اساس دیگر علوم قرن حاضر است،خاطر نشان کرد: در واقع 
امروز نمی توان کشــور قدرتمندی را دید که از نظر ارتباطات ضعیف 
باشد. تلاش در چنین جهانی بدون بهره مندی از روابط عمومی ممکن 
نیست و هر سازمان و شرکتی باید در کنار برنامه های خود، نگاهی ویژه 
به روابط عمومی داشته باشد. وی تصریح نمود: باعث افتخار است که 
ذوب آهن اصفهان به عنوان یک بنگاه بزرگ اقتصادی- صنعتی و مادر 
صنعت فولاد کشور در عرصه های مختلفی همچون: مسئولیت های 
اجتماعی، تولید، اشتغال زایی، دانشگاهی بزرگ برای تربیت نیروی 
متخصص مورد نیازصنایع مختلف، ایجاد و کمک به رشــد و توسعه 
صنایع و معادن کشور قدم های موثر و مهمی برداشته. بنا بر این روابط 
عمومی پویا و قوی، شایســته این بنگاه بــزرگ اقتصادی و کارکنان 
تلاشگر و شریف آن است.وی، نگاه واقع بینانه مدیریت عالی شرکت به 
جایگاه روابط عمومی را موجب پویایی بیشتراین مدیریت دانست و 
تاکید نمود: مدیریت روابط عمومــی ذوب آهن با بهره گیری از این 
دیدگاه و همه اســتعدادهای شــرکت و همچنین با همدلی و تلاش 
بی وفقــه کارکنان خود توانســته در طی ادوار مختلف، دســتاورد و 
افتخاراتی را کسب کند.مرادیان معاون روابط عمومی شرکت با اشاره 
به اهمیت،حساســیت و ظرافت خاص فعالیت های روابط عمومی، و 
همچنین انتظار و نگاه ویژه به آن تاکید نمود: این حرفه با مشکلات و 
تنگناهایی همچون: اســترس زایی روبه رو است که در هر شرایط و 
زمانی کارکنــان روابط عمومی باید در همه عرصه های کاری حضور 
فعال داشته و پاسخگو باشند و از طرفی به عنوان نماینده سازمان باید 

در حفظ و پویایی هر چه بیشتر برند شرکت تلاش نمایند.
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به گزارش اعتبار به نقل از اداره کل روابط عمومی سازمان تأمین 
اجتماعــی، مصطفی ســالاری، مدیرعامل ســازمان تأمین 
اجتماعــی با اعلام این خبر که خروجی نشســت هایی که با 
شــرکت های دانش بنیان داشته ، صدور بخشنامه ای مبنی بر 
ایجاد فضای کار اشتراکی بوده که امروز ابلاغ می شود، در پاسخ 
به مطالبات روسای شرکت های دانش  بنیان گفت: اخذ با دقت 
حق بیمه از شــرکت های دانش بنیان با هدف تحقق تعهدات 
ســازمان تأمین اجتماعــی در قبال کارمنــدان آنها صورت 

می گیرد.
وی با اشــاره به اینکه دولت، این سازمان را موظف کرده 
که بدون دریافت حق بیمه به فعالان ۲۶ صنف در کشور خدمات 
ارائه دهد و رئیس جمهور دستور داده که فعالیت های این بیمه 
از بنگاهداری به ســهامداری سوق داده شــود، تصریح کرد: 
مجموع منابع سازمان تأمین اجتماعی اعم از حق بیمه دریافتی 
و ســود حاصل از فعالیت های شــرکت های شستا ۱۱۰ هزار 
میلیارد تومان بــوده و این در حالی اســت که هزینه تأمین 

اجتماعی در سال جاری ۱۲۴ هزار میلیارد تومان است.
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی با انتقاد از عملکرد 
تعدادی از کارفرمایان کــه ضریب های خود را با معرفی افراد 
غیرشاغل در شرکت شان تکمیل می کنند، یادآور شد: ما مکلف 
به ممانعت از بروز خطا در این زمینه هســتیم. سالاری با بیان 
اینکه بخشنامه ها در تأمین اجتماعی در حال تجمیع و شفاف 
شــدن هستند، اظهار کرد: در جلسات تجمیع بخشنامه ها به 
طور قطع تمام ذینفعان باید حضور داشته باشند چرا که تأمین 

اجتماعی امانتدار کارگران است.
وی عنوان کرد: ترکیب بدنه هیأت امنا را تأمین اجتماعی 
تعیین نمی کند از ســوی دیگــر ورودی پرونده های تأمین 
اجتماعی به شــعب تشخیص زیاد اســت بنابراین در تلاش 
هســتیم با استقرار هیأت های حل اختلاف اقناعی در شعب و 
تنقیح بخشنامه ها ۶۰ درصد اعتراض ها را قبل از طرح شکایت 

به شعب رسیدگی کاهش دهیم.
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی افزود: ممکن است 
شعب ایراداتی در اجرای بخشنامه ها به لحاظ تفسیر اشتباه و ... 
داشته باشند که در جهت شفاف سازی در این بخش وارد عمل 
خواهیم شد، همچنین در مورد وضعیت قراردادهای تک نفره، 
یک نفر به نمایندگی از روسای شرکت های دانش بنیان تخلفات 

صورت گرفته را به سازمان تأمین اجتماعی گزارش دهد.
ایجاد سامانه هوشمند مشاغل در تأمین 

اجتماعی نقطه پایان اختلافات در این حوزه
سیدامیرحسین قاضی زاده هاشمی در این نشست ضمن 
یادآوری اینکه ۱۰ موضوع مهم در حوزه پیگیری و نظارت مجلس 
از طرف هیأت رئیسه انتخاب شده تا با برگزاری نشست مشترک 
با مسئولان مربوطه و فعالان این حوزه ها مورد بررسی قرار گیرند، 
تأکیدکرد که اقتصاد دانش پایه و نوآورانه یکی از مواردی اســت 
که نقش اساسی تری در اصلاحات اقتصادی کشور یا روند موجود 
در این حوزه دارد که به اعمال تغییرات منتهی می شــود، ضمن 
اینکه این موضوع مورد تأکید مقام معظم رهبری بوده به همین 

دلیل قوای سه گانه به آن توجه ویژه ای دارند.
نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی 
یادآور شد: ما سلسله نشست هایی را جهت بررسی این عناوین 
با دســتگاه های مربوطه و معاونت علمی ریاست جمهوری به 
عنوان محور رسیدگی به این بخش در دولت برگزار کردیم که 
در این نشســت ها از اتحادیه ها، ســازمان های مــردم نهاد و 
شرکت های مرتبط با هر کدام از این موضوعات دعوت به عمل 

آورده شد.
وی تصریح کرد: نحوه بررسی این موضوعات و مشکلات 
پیرامون آنها در دو بخش مرتبط با مجلس که راهبردی بوده و 
با هدف رفع خلاء یا نقایص موجود در حوزه قانونگذاری انجام 
می شــود و بخــش مرتبط بــا دســتورالعمل ها و رویه ها در 
دســتگاه های اجرایی که به منظور شناسایی مسئولانی که به 
وظایف خود عمل نمی کننــد، صورت می گیرد، ضمن اینکه 
دبیرخانه ای در هیأت رئیسه تشکیل شده که بعد از اتمام این 
جلسات گزارشی را از نتایج بررسی های صورت گرفته در قالب 
طرح جهت ارائه در صحن علنی تدوین کرده و بخشی که مربوط 
به مجلس باشــد، از طریق کمیسیون های مربوطه در جهت 
اصلاح قوانین، تســهیل در اجرای آنها و جهش در حوزه های 

اجرایی مربوطه پیگیری خواهد شد.

نشستمشترکمدیرعامل
سازمانتأمیناجتماعیباروسای

شرکتهایدانشبنیان
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پرداختبیشاز45
میلیاردتومان
خسارتبه

زائرینکربلا

رئیسکلبانکمرکزیدرمجمعنمایندگاناتاقبازرگانیایرانعنوانکرد:

ثباتحاکمبربازارارزبدونهمکاری
بخشخصوصیمحققنمیشد

دکتر عبدالناصر همتی در نشست هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی ایران با 
اشاره به نقش فعالان اقتصادی در ثبات ایجاد شده در کشور، اظهار داشت: 
اکنون در شرایط ثبات نسبی هستیم و آرامشی بر بازار حاکم شده و تلاش 
بانک مرکزی این اســت که در حد توان خود برای رفع مشــکلات فعالان 
اقتصادی اقدام کند. به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی، همتی با تاکید 
بــر اینکه در موضــوع صادرات اگــر بخش خصوصی کمــک نمی کرد 
نمی توانستیم این وضعیت فعلی را ادامه دهیم، افزود: بسیاری بر سامانه  نیما 
ایراد می گرفتند اما هدف ما بازگشــت ارز به چرخه اقتصاد بود و الان می 
بینیم موفق عمل کرده اســت. وی در مورد افزایش مهلت بازگشت ارز نیز 
گفت: زمانی بانک مرکزی عمده ارز واردات را از صادرات نفت تامین می کرد 
اما اکنون مشکلاتی وجود دارد و برای تامین واردات نیاز به بازگشت به موقع 
ارز حاصل از صادرات داریم. رییس کل بانک مرکزی خاطرنشان کرد: شرایط 
آرام فعلی و مدیریتی که بر بازار ارز حاکم شده نباید ما را به این اشتباه بیندازد 
که توطئه دشمنان تمام شده و این جمله که تحریم به اوج رسیده به معنای 
برداشته شدن فشارها نیست، بلکه فشارها در حداکثر خود  کماکان ادامه 
دارد. همتی تاکید کرد: در ۷ ماهه امسال بالای ۲۰ میلیارد دلار تامین ارز 
برای واردات کالاهای اساسی و مواد اولیه تولید داشتیم که در این شرایط، 
یکی از افتخارات بزرگ کشور است و اگر این روند را ادامه دهیم به یکی از 
پیروزی های بزرگ در تنظیم اقتصاد کشــور می رســیم. وی افزود: رشد 
اقتصادی غیرنفتی کشــور مثبت است و آنچه که رشد اقتصادی را پایین 
آورده رشد اقتصادی بانفت است و این نشان می دهد که سیاست های بانک 
مرکزی جواب داده و امیدواریم اگر شرایط به قبل تحریم بازگشت، تجربیات 
تلخ گذشته را تکرار نکنیم. وی یادآور شد: گشایش های خوبی اتفاق افتاده 
و کارهای بزرگی با برخی کشــورهای منطقه در حال انجام است و این به 
معنای گشایشی در اقتصاد است اما فشار همچنان ادامه دارد و باید با اقدامات 
مناسب بتوانیم اهداف خود را پیش ببریم. وی در مورد استقلال بانک مرکزی 
نیز گفت: بانک مرکزی پیشنهادات خود را ارائه می کند اما نمی تواند برخی 
قوانین و مقررات را اجرا نکند و خلاف قوانین عمل کند، در مورد بحث های 
کارشناسی اســتقلال خود  را مد نظر قرار می دهیم وقطعا مواردی  را که 
قبول نداریم، انجام نخواهیم داد. وی در مورد ارز مورد نیاز خودروسازان نیز 
گفت: ۸۴۴ میلیون یورو اعتبار یکساله در اختیار خودروسازان قرار گرفت 
و قرار شــد که طی یک ســال این مبلغ را به صورت ریالی بازگردانند اما 
نپذیرفتند و حاضر نشدند که ریسک تغییر قیمت ارز بر عهده بگیرند و این 
منابع را دریافت نکردند.  همتی در مورد واردات بدون انتقال ارز نیز تاکید 
کرد: این موضوع چندین بار در محافل و جلسات مختلف مطرح شده و با 
آن مخالفت کرده ام، اعلام کرده ایم که در این مورد باید منشــا ارز را برای 
بانک مرکزی مشــخص کنند و تأیید بگیرند اما حاضر نیستند این کار را 
انجام دهند چرا که منشــا این ارزها صرافی های دبی و صرافی های تهران 
است و خارج از تنظیم و مدیریت بانک مرکزی فشار بر بازار ارز وارد می کند. 
وی با تاکید بر اینکه تقاضای ارز را سرکوب نکرده ایم، گفت: از ابتدای سال 
تاکنون ۳۲ میلیارد دلار ثبت سفارش شده و بالای ۲۰ میلیارد دلار تامین 
شده و بقیه در حال انجام است که عمده آن مواد اولیه و کالاهای واسطه ای 
بوده است.وی ادامه داد: بنابراین بانک مرکزی تنها جلوی تقاضای سفته 
بازانه و خروج سرمایه وکالاهای غیر ضرور ودارای مشابه ساخت داخل را با 
تصمیم وزارت صمت گرفته و وظیفه بانک مرکزی برقراری تعادل در عرضه 
و تقاضای ارز است.وی با تاکید بر اینکه هیچگاه منافع یک فرد یا گروه خاص 
را به ۸۳ میلیون نفر ترجیح نمی دهم، افزود: تغییر نرخ ارز و افزایش قیمت 
آن زندگی بخش بزرگی از مردم را تحت فشار قرار می دهد و انجام اقداماتی 
که بازار ارز را به هم بریزد ریســک بسیار بالایی در پی دارد. این اجازه را تا 
حد مقدورات اجازه نمیدهیم.رییس کل بانک مرکزی خاطرنشان کرد: از 
۲۱ فروردین ۹۷ تا آخر اردیبهشت امسال صادرکنندگان ۲۵ میلیارد یورو 
ارز وارد کشور کردند و با توجه به اینکه در کمیته برگشت ارز صادراتی توافق 
کردیم پایه های صادراتی را ۲۰ درصد پایین تر حســاب کنیم در واقع ۴۵ 
میلیارد یورو صادرات به ۳۵ میلیارد دلار صادرات می رســد، همچنین ۲ 
میلیارد یورو صادرات ریالی بود که قبل از ۱۶ مرداد بخشنامه ای درباره آنها 
نداشتیم و در نتیجه ۷۱ درصد ارز صادراتی با این فرمول به کشور برگشته 
است.وی تصریح کرد: اکنون روند برگشت ارز روان است و در سامانه نیما 
عرضه بر تقاضا پیشی گرفته و نزدیک یک میلیارد دلار تقاضا از عرضه کمتر 
است که این خبر خوبی است و اگر صادرکنندگان مشکلی برای فروش ارز 
در نیما دارند باید نرخ ارز پیشــنهادی را پایین تر بیاورند تا تقاضا برای آن 
پیدا شــود.وی با بیان اینکه صف تخصیص ارز کالاهای اساسی در بانک 
مرکزی ۱۰ برابر صف نیمایی است که این میزان دو برابر آن چیزی است 
که تا پایان سال باید تأمین کنیم و خود بیانگر جذابیت ارز ۴۲۰۰ تومانی 
برای واردکنندگان است گفت: نرخ بازار آزاد به سمت پایین رو به حرکت 
اســت و این ناشی از تحول ایجاد شده در سامانه نیما است.وی در مورد 
نقدینگی ۲۰۰۰ هزار میلیاردی نیز گفت: در طول حدود ۶۰ سال گذشته 
میانگین رشد نقدینگی ۲۴.۵ درصد بوده و طبیعی است که هر چند وقت 
یک بار نقدینگی دوبرابر شود، اکنون در مقابل یک پارادوکس قرار داریم، 
از سویی بسیاری از واحدهای تولیدی به خاطر رشد نرخ ارز وسایر هزینه 
های تولید به این نتیجه رسیده اند که نقدینگی که دریافت می کنند کافی 
نیســت و از طرف دیگر هر روز انتقاد از بانک مرکزی انجام می شود که 
مواظب رشد نقدینگی باشد.وی با بیان اینکه در چنین شرایطی باید به 
بازار ســرمایه مراجعه کرد که کار تامین مالی را انجام دهد اما متاسفانه 
اقتصاد ما بانک محور است و امکان چنین کاری را به طور گسترده نداریم، 
افــزود: برای خروج از این بحران روش هایی را در نظر گرفته ایم و بر این 
اساس طرح گام را نهایی کرده ایم که طبق آن به بانک ها اجازه دهیم به 
مشتریان خوش حساب همانند ال سی داخلی گواهی تضمینی ارائه کنند 
که این گواهی را به تامین کننده مواد اولیه ارائه دهد که آن را بتوانند به 
صورت شش ماهه بچرخانند و امکان آن باشد که قبل از موعد از طریق 
بورس این اوراق را بفروشند که این طرح به زودی در شورای پول و اعتبار 

نهایی می شود.

خبـــر

دکتر رضا سهم دینی، رئیس هیئت مدیره بانک دی در سفر به شهر ساوه 
ضمن بازدید از گروه صنعتی بوتان و گروه صنعتی صفا چشم انداز ۱۴۰۴ کشور را مبنای 
جهت گیری نظام بانکی عنوان کرد.به گزارش اداره روابط عمومی و تبلیغات بانک دی، 
سهم دینی، رئیس هیئت مدیره به همراه ناصر شریعتی، مدیرکل امور شعب و بازاریابی، 
احمد حشــمی پور، مدیرکل حوزه مدیریت، ناصر سعیدی، رئیس اداره عملیات ارزی و 
مهدی یدالهی فر، رئیس اداره اعتبارات در راستای گســترش مبادلات مالی  و توسعه 
همکاری های     دو جانبه از گروه صنعتی بوتان و گروه صنعتی صفا بازدید و با عضو هیئت 
مدیره و مدیر عامل این دو مجموعه دیدار و گفت و گو کرد.در این دیدار ســهم دینی، 
رئیس هیئت مدیره بانک دی ضمن بازدید از بخش های مختلف گروه صنعتی بوتان و 
آشنایی با دستاوردهای این شرکت گفت:با توجه به این که مسائل اقتصادی در سال های 
اخیر به حربه ای برای فشــار دشــمنان به اقتصاد ایران تبدیل شــده اســت، تلاش و 
دستاوردهای شرکت های تولیدی مانند بوتان دریچه امیدبخشی در رونق تولید داخلی و 
گذر از تحریم ها بر روی کشور گشوده است.  سهم دینی با اشاره به این که نقش بانک ها در 
رونق تولید را می توان در دو رویکرد خرد و کلان بررســی کرد، تصریح کرد: در رویکرد 
کلان، جنبه منافع ملی که در سیاست های کلی نظام آمده ، مد نظر است و  در رویکرد 

خّرد، منافع نظام بانکی و به  طور مشخص منافع هر بانک مورد توجه قرار می گیرد.

چشمانداز1۴۰۴کشورمبنایجهتگیرینظامبانکیاست
بر اساس صورت های مالی )حسابرسی نشده(، بانک کارآفرین در دوره 

۶ ماهه منتهی به شهریور سال جاری برای ســهامداران خود سود محقق کرد.  به 
گزارش روابــط عمومی بانک کارآفریــن، این بانک در دوره ۶ ماهــه منتهی به ۳۱ 
شهریورماه ۱۳۹۸ )حسابرسی نشده( و با استناد به گزارش شفاف سازی مالی که در 
سامانه کدال منتشرشده اســت، تاکنون مبلغ ۶۶۲.۹۸۷ میلیون ریال سود خالص 
محقق کرده است. لازم به ذکر است که مهم ترین دلیل شناسایی سود این بانک نسبت 
به مدت مشابه سال قبل، افزایش ۱۱۴ درصدی جمع درآمدها بوده که افزایش این 
رقم به دلیل میزان اعطای تسهیلات و وصول مطالبات و همچنین مدیریت هزینه ها 
محقق شده است. بر اساس این گزارش این بانک همچنین در سال گذشته به منظور 
پاسخگویی به نیازهای مالی و اعتباری مشتریان، علاوه بر اعطای تسهیلات مطابق با 
رویه های قبلی، اعطای تسهیلات خرد و مبادله ای را نیز در دستور کار خود قرار داد. 
اعطای تسهیلات مرابحه طرح تندیس با نرخ سود سالیانه ۵ درصد به مشتریان بخش 
حقیقی و حقوقی، اعطای تســهیلات طرح صبا به بخش هــای اقتصادی تولیدی، 
خدماتی، بازرگانی و ارائه تســهیلات جعاله تعمیر مســکن از جمله مهم ترین این 
تسهیلات است که در اختیار مشتریان واجد شرایط بانک قرار گرفته و روند اعطای 

تسهیلات همچنان ادامه دارد.ش

سهامدارانبانککارآفرینبهسودرسیدند

به گزارش روابط عمومی بیمه پارســیان؛ با ارسال تأییدیه بیمه مرکزی 
سطح توانگری مالی این شرکت همچنان در سطح اول صنعت بیمه قرار دارد.براساس این 
گزارش نسبت توانگری مالی بیمه پارسیان که در ســال های اخیر همواره در سطح اول 
توانگری مالی قرار داشته و در متن تأییدیه بیمه مرکزی که در راستای اجرای ماده ۶ نحوه 
محاسبه و نظارت بر توانگری مالی موسسات بیمه برای بیمه پارسیان ارسال شده است به 
صورت های مالی سال ۹۷ و همچنین محاسبات و تعدیلات جدید اشاره شده که بر اساس 
آن بیمه پارسیان ضمن ارتقای نسبت توانگری مالی خود همچنان در سطح اول توانگری 
مالی صنعت بیمه کشور با عدد ۱۲۰ به کار خود ادامه می دهد.سبد پرتفوی مناسب، رشد 
فروش و مدیریت ریسک حرفه ای از جمله مواردی هستند که بیمه پارسیان همواره سعی 
کرده در فعالیت بیمه گری خود رعایت نماید تا همچنان به عنوان یک شرکت توانمند و 
حرفه ای در صنعت بیمه کشور جایگاه خود را حفظ کند. همزمان با آغاز سال تحصیلی 
۹۹-۹۸، بسته های حمایتی نوشت افزار بیمه پارسیان در مدارس مناطق زلزله زده کرمانشاه 
توزیع شــد. به گزارش روابط عمومی بیمه پارسیان؛ در راســتای ایفای نقش مسئولیت 
اجتماعی و با هدف ارتقای سطح آموزشی و انگیزشی دانش آموزان مناطق زلزله زده در سال 
جدید تحصیلی، مسئولین بیمه پارسیان با حضور در مدارس مناطق زلزله زده و محروم 

کرمانشاه، بسته های نوشت افزار اختصاصی مقاطع مختلف تحصیلی را توزیع کردند.

بیمهپارسیانهمچناندرسطحیکتوانگریمالی

بانک قرض  الحسنه رســالت با انتشــار صورت های مالی دوره ۳۱ 
شهریور ماه ۹۸ »حسابرسی نشده« اعلام کرد به ازای هر سهم ۱۹۰ ریال سود ساخته 
است.  بر اساس شفاف سازی صورت گرفته قرض  الحسنه رسالت در سامانه کدال، این 
بانک اعلام کرد: در دوره شش ماهه منتهی به ۳۱ شهریور ماه ۹۸ )حسابرسی نشده( 
به ازای هر سهم ۱۹۰ ریال سود محقق کرد و این در حالی است که شرکت در مدت 
مشابه سال قبل به ازای هر سهم )۳۹۸( ریال زیان محقق کرده بود. لازم به ذکر است: 
افزایش ۲۵ درصد جمع درآمدهای غیرمشاع از عمده دلایل شناسایی سود نسبت به 
مدت مشابه سال قبل است. بر اساس گزارش شفاف سازی مالی قرض  الحسنه رسالت 
و براساس عملکرد شش ماهه برای ســال مالی منتهی به ۲۹ اسفند ماه ۹۸ مبلغ 
۹۴.۷۷۲ میلیون ریال سود خالص محقق کرده است. حمایت از کسب و کارهای خرد 
الگویی مناسب برای نظام اقتصادی است نظام مهندسی خراسان جنوبی عضوی دیگر 
از بانکداری اجتماعی تقدیر بهزیستی اردبیل از خدمات بانک قرض الحسنه رسالت 
بانکداری غیرحضوری گامی در جهت تحقق دولت الکترونیک است سود نگرفتن بانک 
قرض الحسنه رسالت اقدامی خداپسندانه اســت سود نگرفتن بانک قرض الحسنه 
رسالت اقدامی خداپسندانه است کســب و کارهای خرد و خانگی رونق تولید را به 

دنبال دارد

سودآوری19۰ریالیبانک

دکتر چقازردی مدیر عامل بانک سپه و هیات همراه طی روزهای بیست 
و ششم و بیست و هفتم مهر ماه سالجاری با حضور در مواکب بانک سپه و بانک های 
وابسته در نقاط مرزی شلمچه و چذابه، از نحوه خدمت رسانی، زائران حسینی بازدید 
بعمل آوردند.به گزارش روابط عمومی بانک حکمت ایرانیان، در روز اول دکتر چقازردی 
به اتفاق استاندار خوزستان، از موکب بانک سپه و بانکهای وابسته در مرز شلمچه بازدید 
بعمل آوردند و در روز دوم نیز ایشان به همراه فرمانده لشکر ۹۲ زرهی ارتش و رئیس 
ســازمان عتبات عالیات در موکب این بانک در مرز چذابه حضور یافتند.بر اساس این 
گزارش دکتر چقازردی مدیر عامل بانک سپه طی این بازدید ها، ضمن تشکر از تمامی 
عزیزانی که در برپایی مواکب و همچنین خدمت رسانی به زوار حسینی بصورت شبانه 
روزی تلاش کرده اند، از نحوه خدمت رسانی و میزبانی از زائران اباعبدالله الحسین )ع( 
ابراز رضایت کرد. بانک حکمت ایرانیان با همکاری ســازمان بهزیستی کل کشور، با 
سرلوحه قراردادن بانکداری اخلاقی و در راستای گسترش فرهنگ نیکوکاری ، اقدام به 
ایجاد طرحی با نام »رویای کودکان آســمانی حکمت« نموده است. با توجه به اینکه 
امروزه یکی از مهم ترین نیازهای هر فرد داشتن استقلال مالی می باشد در این طرح قصد 
داریم، تا از طریق کمک های مردمی دریافت شده از درگاه های الکترونیک این بانک در 

سراسر کشور نسبت به افتتاح سپرده کوتاه مدت برای این کودکان اقدام نماییم.

بازدیدمدیرعاملبانکسپهازمواکبانمرزیچذابهوشلمچه
زائران کربلای معلی در ایام اربعین شهادت امام حسین علیه السلام به 

صورت گسترده به موکب »آیلند« افتخار دادند تا ۲۴ ساعته از آنان پذیرایی کند.  به 
گزارش روابط عمومی گروه مالی  گردشگری، خادمان موکب آیلند به مدت ۱۰ شبانه 
روز از ۱۳ تا ۲۳ مهرماه، روزانه ۱۵ هزار وعده غذایی و در مجموع ۱۵۰ هزار بســته 
غذایی را بین زائران امام حسین علیه السلام توزیع کردند.  این موکب با استقرار در 
محور اصلی آزاد راه تهران _ ساوه که از مسیرهای شلوغ عبور زائران به سمت استان 
های مرزی با عراق است، حضوری فعال داشت. موکب »آیلند« از شرکت های گروه 
مالی گردشگری، در ایستگاه اول راه کربلا و به عبارتی نخستین موکب در مسیر زائران 
اربعین حسینی از استان های تهران و مرکزی به سمت کشور عراق بود که با هدف 
مشارکت در حرکت عظیم مردمی اربعین و به منظور گرامیداشت حماسه حسینی 
برای پذیرایی از زائران کربلای معلی در مجموعه بین راهی واقع در شهر آیلند مستقر 
شد. این موکب در مساحتی بزرگ خدماتی از جمله فضایی به وسعت ۶۰۰ مترمربع 
برای نمازخانه ، ۴۰ چشمه سرویس بهداشتی و سایر نیازهای زائران اربعین را تامین 
کرد.  برپایی موکب آیلند با همکاری و مساعدت اســتانداری های مرکزی و تهران، 
ستادمرکزی اربعین حسینی، فرمانداری شهرســتان زرندیه، ستاد بازسازی عتبات 

عالیات و بسیج استان مرکزی و شهرستان زرندیه برپا شده بود. 

استقبالاززائرانکربلاتوسطموکبآیلند

عذرخواهی معاون فناوری اطلاعات بانک ملی ایران از مشتریانمسعود 
خاتونی عضو هیات مدیره و معاون فناوری اطلاعات بانک ملی ایران با انتشار پستی در 
صفحه اینستاگرام خود، از مشــتریان این بانک به خاطر اختلالات در سامانه های 
الکترونیک این بانک عذرخواهی کرد. به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران خاتونی 
در صفحه اینستاگرام خود نوشت: مشتریان ارجمند، همکاران گرامی و همراهان عزیزم 
ضمن عرض سلام و آرزوی سلامتی، لازم می دانم مطلبی را با شما خوبان در میان 
بگذارم. متاســفانه طی چند روز گذشــته برخی از واحدهای بانک ملی ایران دچار 
اختلالات ناخواسته ای در ارتباط با مرکز شدند که این نارسایی موجب شد در بعضی 
از سامانه ها نظیر ساتنا تراکنش ها با تاخیر انجام شده و مشتریان دچار مشکلاتی 
گردند. قطعاً این اختلالات مورد رضایت ما نیســت و من به عنــوان معاون فناوری 
اطلاعات بانک ملی ایران ضمن پذیرش تمام مسئولیت این رویداد ناخواسته، از تمامی 
مشتریان گرانقدرمان که از محل این اختلالات دچار مشکل شده اند عذرخواهی کرده 
و امیدوارم دیگر شاهد چنین اتفاقاتی نباشــیم.اما خوب است مشتریان و همکاران 
عزیزم مستحضر باشــند که علت اصلی قطعی های یادشــده وجود مشکلاتی در 
سرورهای مرکزی بوده که ضمن شناسایی عوامل آن، برنامه ریزی لازم جهت رفع این 

مشکلات صورت پذیرفته است.

عذرخواهیمعاونفناوریاطلاعاتبانکملیایرانازمشتریان

حجت اله مهدیان رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بانک توسعه تعاون 
به همراه جمعی از مدیران این بانک، طی ســفر به اراک، از شرکت لبنیات کالبر و 

شرکت آونگان بازدید کرد.
مهدیان پس از بازدید از بخش های مختلف شرکت کالبر، در جمع مدیران این شرکت 
اظهار داشت: شرکت کالبر از واحدهای تولیدی بنام کشور است که با تولید محصولات 
باکیفیت، علاوه بر ایجاد اشتغال، در افزایش اعتبار صنعت لبنیات کشور سهیم بوده 

است.
وی در ادامه افزود: بانک توســعه تعاون ، محصولات و خدمات خود را برای ارائه به 
تعاونگران و کارآفرینان ساماندهی نموده است و از طریق تأمین مالی واحدهای تعاونی 

و تولیدی از تولید و اشتغال ملی حمایت می کند.
مهدیان با تأکید بر این نکته که باوجود نظام بانکی، همه واحد تولیدی کشور 
باید ظرفیت تولیــدی را تقویت نماینــد، ادامه داد: گروه تولیــدی کالبر از 
گروه های بزرگ و موفق کشــور است که علاوه بر اشــتغال زایی، نام خود را 
به عنوان یک برند در کشور مطرح کرده است و بانک توسعه تعاون نیز اعلام 
آمادگی می کند تا با بررسی راه های همکاری، در آینده تعاملات متعددی بین 

دو مجموعه ایجاد شود.

تقویتواحدهایتولیدیازسوینظامبانکیکشور
کارکنان بانک ســرمایه در گامی کوچک برای کمک به هم وطنان 

سیل زده، سایت های کامپیوتری دو مدرسه در پل دختر را تجهیز نمودند.
به گزارش روابط عمومی بانک ســرمایه، هم زمان با بازگشایی مدارس و در روزهای 
آغازین مهرماه، بانک سرمایه در راستای عمل به مسئولیت های اجتماعی خود و از 
محل کمک  های نقدی کارکنان خویش به هم وطنان سیل زده، سایت های کامپیوتری 
دبیرستان دخترانه زینبیه و دبیرستان نمونه دولتی دخترانه شهیده کائیدی را تجهیز 

نمود.
بانک سرمایه طی این برنامه جمعاً ۳۰ دستگاه کامپیوتر با شبکه وایرلس، شش عدد 

پرینتر لیزری و دو دستگاه فتوکپی، خریداری، نصب و راه اندازی نموده است.
گفتنی است کارکنان بانک ســرمایه به عنوان شــهروندان متعهد و فرزندان 
خدمت گزار میهن، همواره کوشیده اند تا در راه کاستن از آلام هم وطنان ارجمند 
در مواجهه با سوانح طبیعی، به میزان توانایی و بضاعت خویش و بدون هرگونه 
دستورالعملی در این زمینه، به صورت کاملاً خودجوش گام هایی هرچند کوچک 
بردارند و در همین راستا، بانک سرمایه پیش از این و در سال گذشته نیز از محل 
کمک های نقدی ایشان به زلزله زدگان غرب کشــور، نسبت به تهیه و تحویل 

تعدادی کانکس اقدام نمود.

تجهیزسایتهایکامپیوتریدومدرسهدرپلدختر

شرکت بیمه البرز برای هفتمین سال متوالی در عالی ترین سطح توانگری 
مالی قرار گرفت. به گزارش روابط عمومی و بین الملل بیمه البرز، بر اســاس بررســی 
صورت های مالی سال ۱۳۹۷، بیمه البرز سال ۱۳۹۷ نیز با کسب نسبت توانگری ۱۲۲ 
درصد در سطح یک توانگری و وضعیت مطلوب قرار گرفت. این گزارش حاکی است بر 
اساس اعلام بیمه مرکزی، شرکت بیمه البرز از سال ۱۳۹۱ تا کنون توانسته است سطح 
یک توانگری مالی را در بین شرکت های بیمه کسب کند. بنابر این گزارش شرکت های 
دارای ســطح یک توانگری مالی، شرکت هایی هستند که برای ایفای تعهدات خود در 
مقابل بیمه گزاران از توانایی کافی بالای ۱۰۰ درصد برخوردارند. بنابر آیین نامه شماره 
۶۹ شورالی عالی بیمه توانگری مالی موسسات بیمه دارای پنج سطح است که سطح یک 
بالاترین سطح توانگری مالی بیمه گر به شمار می آید. برهمین اساس و در راستای اجرای 
آیین نامه توانگری مالی، بیمه مرکزی با اعلام سطوح توانگری شرکت های بیمه، به عموم 
هموطنان و بیمه گزاران توصیه کرده است به سطح توانگری مالی شرکت های بیمه که 
از سوی بیمه مرکزی تائید و اطلاع رسانی شده به عنوان معیار اصلی انتخاب بیمه گر خود 
توجه کرده و در عین حال از توجه به سابقه فعالیت و گستره خدمات هر شرکت بیمه و 

نحوه رسیدگی و پرداخت خسارت در شرکت های بیمه غفلت نکنند.

بیمهالبرزبازهمدرعالیترینسطحتوانگریمالیقرارگرفت

دکترحســین مهري : بانک صنعت و معدن از ابتداي دولــت تدبیر و امید 
تاکنون ۱۵ میلیارد یورو در بخش هاي زیرساختي، صنعتي و معدني کشور تأمین اعتبار کرده 
است دکتر حسین مهري رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بانک صنعت و معدن درجریان بازدید 
از صنایع استان همدان ، در جمع خبرنگاران گفت: حجم سرمایه گذاري این بانک در ۶ سالي 
که از مدیریت دولت تدبیر و امید مي گذرد به ۱۵ میلیارد یورو در قالب فاینانس، منابع صندوق 
توسعه ملي، بانک مرکزي و منابع داخلي بانک صنعت و معدن رسیده است. به گزارش پایگاه 
اطلاع رساني بانک صنعت و معدن، وي که به استان همدان سفر کرده بود از طرح هاي تأمین 
مالي شده توسط این بانک بازدید کرد و در جمع مدیران این واحدهاي تولیدي و خبرنگاران 
حضور یافت و به سؤالات آنان در خصوص عملکرد و برنامه این بانک براي حمایت از بخش 
تولید این استان پاسخ گفت. دکتر مهري در ســفر یاد شده به اتفاق جمعي از اعضاي هیأت 
مدیره و مدیران ارشد این بانک با کارکنان شعب استان نیز به گفتگو نشست و ضمن قدرداني 
از تلاش هاي کارکنان و بررسي عملکرد این شعبه با تاکید بر لزوم بهبود کیفیت ارائه خدمات 
و مشتري مداري از همکاران خواســت نهایت اهتمام را در اجراي سیاستهاي اصلي و برنامه 
راهبردي بانک داشته باشند. وي افزود: همکاران شعب بانک باید بیش از گذشته در مسیر حل 
مشکلات صنعتگران گام بردارند و در انعکاس معضلات و ارائه پیشنهادات خود براي برون رفت 

از آنها ، به مدیران ستادي سرعت عمل و توجه ویژه اي داشته باشند.

تامین1۵میلیاردیورودربخشهايزیرساختيصنعتیومعدنی

دکتر کشــاورزیان عضوهیات مدیره پســت بانک ایران در سمینار 
کارشناســان کارگروه پایش و کنترل درگاه های الکترونیک اســتان ها و مناطق 
کشورضمن اشاره به نقش و اهمیت درگاه های غیرحضوری و بانکداری الکترونیک 
اظهارداشت: این بانک با مزیت بزرگترین خرده بانکدارکشور باید نسبت به ضرورت 
ارتقاء و گسترش درگاه های الکترونیک خود درسطح کشور توجه داشته باشد. به 
گزارش روابط عمومی پست بانک ایران: وی درخصوص روند صعودی دستگاه های 
خودپرداز )ATM( و پایانه فروش )POS( افزود: باید با افزایش کاربری دستگاه های 
مذکور درسطح کشور سهم خودمان را درسطح بنگاه های اقتصادی ارتقاء دهیم زیرا 
این مهم در مناطق کم برخوردار و روســتاها دارای ضرورت می باشد. کشاورزیان 
تصریح کرد: موبایل بانک جزو مهمترین و پرکاربردتریــن درگاه های مورد علاقه 
مشتریان است و به عنوان ابزاری محبوب در بین مشتریان محسوب می شود که باید 
سهم پست بانک را در این راستا افزایش داده تا بتوانیم در شبکه بانکی کشور، جایگاه 
خود را محفوظ داریم. وی در ادامه درخصوص IPG عنوان کرد: خوشبختانه در این 
مسیر عملکرد مثبتی نسبت به سایر بانک ها داشته ایم و با مراودات خوب و سازنده 

درحال حاضر با تعداد ۲۵۰ مورد IPG فعال این مسیر را طی می کنیم.

ارائهخدماتبانکداریخرددربسترفناوریهاینوین

سرپرست معاونت اعتبارات و بین الملل بانک مهر اقتصاد به همراه 
رئیس اداره امور شعب استان مرکزی از شــرکتهای ذوب امید آریان و فولاد هیربد 

بازدید کردند.
به گزارش روابط عمومی بانک مهر اقتصاد اســتان مرکزی، مجتبی جمشیدپور - 
سرپرست معاونت اعتبارات و بین الملل بانک – در این بازدید با تشریح خدمات و 
فعالیتهای بانک، بیان داشت: حمایت از تولید و صنعت ضامن تحقق اقتصاد مقاومتی 
است لذا این بانک با حمایت های آگاهانه خود، سهم بسزایی در بهبود فضای سرمایه 

گذاری و رونق تولید و صنعت ایفاکرده است.
وی با اشاره به اهمیت نیازسنجی واحدهای تولیدی  و اعتبار سنجی این واحدها ابراز 
داشت: با توجه به اهمیت توسعه و نیاز بیش از پیش کشور به صنایع مادر، پیشرفته و 
به روز، بانک مهر اقتصاد آمادگی دارد تا با تامین اعتبار مورد نیاز واحدهای تولیدی به 

گسترش روز افزون این صنعت مهم و حیاتی کمک کند.
در این بازدید یوسف حجت پور- رئیس اداره امور شعب استان مرکزی - نیز با اعلام 
آمادگی برای پرداخت تســهیلات عنوان کرد: امیدواریم بتوانیم در تامین سرمایه 
درگردش شرکتهای صنعتی اســتان در افزایش تولید و اشــتغال نقش سازنده و 

موثرتری ایفا نماییم.

آمادگیتامیناعتباربرایواحدهایتولیدی

رشد1۴6درصدیوصولمطالباتمعوقبانکها
قریببه۷هزارو۳۰۰میلیاردتومانازمطالباتمعوقبانکهادرشــشماههاولامسالاز
سویاداراتاجرایاسنادرسمیسازمانثبتاسنادواملاککشوروصولشدهاست.به
گزارشازسازمانثبتاسنادواملاککشور،درششماههاولسال1۳98،مبلغ۷۲هزار

و889میلیاردریالازمطالباتمعوقبانکهابارشــد1۴6درصدیبهنسبتمدتمشابهسالگذشتهاز
سویاداراتاجرایسازمانثبتوصولشدهاست.دراینمدت1۰۲هزارو۳۴8پروندهشاملاجرائیههای
چکهایبلامحل،مهریهواسنادتعهدی،اسنادرهنیوشرطیبانکها،قراردادهایداخلیبانکهاوسایرپرونده
هادراداراتاجرایاسنادرسمیسازمانثبتاسنادواملاککشوربهصورتالکترونیکیتشکیلکهازاین

تعداد۴۴هزارو96پروندهمختومهشدهاست.

سرمایهگذاریمهرگان
9۰درصدتخفیفدرهزینههایاداریوبیمهگریدرجشــنوارهبیمهعمرو
سرمایهگذاریمهرگانســرمداز1۵مهرتا1۵دیماهسالجاری،جشنواره
بیمهعمروسرمایهگذاریمهرگانبیمهسرمدبااعمال9۰درصدتخفیفدر

هزینههایاداریوبیمهگریبرگزارمیشــود.بهگزارشروابطعمومیبیمهســرمد،این
جشنوارهباهدفترویجفرهنگبیمهعمردرسطحکشور،افزایشفروشبیمههایزندگی،
افزایشتعاملبیننمایندگانعمروایجادانگیزهدرشــبکهفروشبرگزارشــدهاست.این
گزارشمیافزاید،باتوجهبهتخفیفاتویژهدراینجشنواره،امکانبازخریدبیمههایصادره

دراینبازهزمانیتایکسال،وجودنخواهدداشت.

معارفهسرپرستجدیدمدیریتفناوریاطلاعاتبیمهآسیا
باحضورنایبرییسهیاتمدیرهومدیرعامل،اعضایهیأتمدیرهومعاونانمدیرعامل،سرپرســتجدید
مدیریتفناوریاطلاعاتبیمهآسیامعارفهشد.بهگزارشروابطعمومیبیمهآسیا،دراینجلسه،نایبرییس
هیأتمدیرهومدیرعاملبیمهآسیاباتاکیدبرنقشمهمفناوریاطلاعاتدرشرکتهایبیمه،گفت:باتوجهبه

افزایشحجمفعالیتهایبیمهآسیاوارائهخدماتگستردهتردربازار،توسعهفعالیتهایحوزهفناوریاطلاعات،یکنیازمبرم
اســت.مسعودبادینبااشارهبهحضوراینشورتکهادرصنعتبیمه،اظهارداشت:حضوراینشورتکهامیتواندهمتهدیدوهم
فرصتباشد.مابایدشبکهفروشرادرحوزهفناوریاطلاعاتتقویتکنیم.بنابراینگزارش،فرشادوحیدپور،سرپرستجدید
مدیریتفناوریاطلاعاتبیمهآسیانیزدرایننشست،باتشکرازحسناعتمادمدیرعاملومجموعهبیمهآسیا،ضمنارائهسوابق

کاریوتجربیاتکاریخود،اظهارامیدواریکردکهحضورشدربیمهآسیابرایاینشرکتبزرگبیمهایثمربخشباشد.

علی وظیفه رئیس سرپرستی منطقه ۲ بانک شهر از برگزاری دومین 
نمایشگاه بزرگ کتاب کشور در تبریز به عنوان اصلی ترین و بزرگترین رویداد فرهنگی 
شمالغرب کشور با موفقیت خبر داد. به گزارش اعتبار به نقل از مرکز ارتباطات و روابط 
عمومی،  ایشــان با تاکید بر اینکه با تدابیر اتخاذ شده، بانک شهر امسال با ۱۶ باجه 
جهت ارائه بن کارتهای تخفیف خرید کتاب در نمایشگاه حضور  داشت، افزود: براساس 
برنامه ریزی های صورت گرفته تعداد ۴۲ هزار فقره بن کات خام به صورت آنلاین و 
آفلاین با ۲۰ درصد تخفیف در اختیار متقاضیان قــرار  گرفت و همچنین تعداد دو 
دستگاه خودپرداز ثابت و یک دستگاه خود پرداز سیار ، در دوران برگزاری نمایشگاه در 
سالن های مختلف مستقر و به ارائه خدمات پرداخت. وی با اشاره به اینکه نمایشگاه 
کتاب تبریز به لحاظ حضور ناشران، وسعت و تعداد بازدیدکنندگان به عنوان دومین 
نمایشگاه بزرگ کتاب کشور محسوب ،افزود: براساس آمارهای اعلام شده اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامی استان آذربایجان شرقی در دوران متعدد برگزاری نمایشگاه کتاب هر 
سال تعداد بازدیدکنندگان بیش از چند صد هزار نفر بوده است. وظیفه خاطر نشان 
کرد: نمایشــگاه کتاب تبریز در ســالجاری در پنج ســالن اصلــی و بزرگ محل 
نمایشگاههای بین المللی تبریز با حضور ناشران داخلی و خارجی از ۲۹ مهر تا۴ آبان ، 

میزبان بازدیدکنندگان و علاقه مندان به کتاب و کتابخوانی بود.

برگزاریبزرگترینرویدادفرهنگیدرغربکشور

ستاد مرکزی راهیان نور کشــور با اهدای لوح ســپاس از اهتمام و 
حمایت مدیرعامل بانک سپه تقدیر کرد 

با اهدای لوح سپاس صورت گرفت
قدردانی ستاد مرکزی راهیان نور کشور از مدیرعامل بانک سپه

پایگاه اطلاع رسانی بانک سپه: ستاد مرکزی راهیان نور کشور با اهدای لوح سپاس از اهتمام و 
حمایت مدیرعامل بانک سپه در حرکت عظیم فرهنگی تربیتی راهیان نور تقدیر کرد. به گزارش 
پایگاه اطلاع رسانی بانک سپه؛ در بخشی از لوح سپاس اهدایی از طرف حجت الاسلام و المسلمین 
لطف الله ثقفی نماینده تام الاختیار وزارت امور اقتصادی  و دارایی در ستاد مرکزی راهیان نور کشور 
و سرتیپ دوم پاسدار نادر ادیبی دبیر ستاد مرکزی راهیان نور کشور به محمدکاظم چقازردی 
مدیرعامل بانک سپه آمده است: »حرکت عظیم فرهنگی تربیتی راهیان نور که به تعبیر رهبر 
حکیم انقلاب اسلامی حضرت امام خامنه ای عزیز )مدظله العالی( یک ابتکار الهی و انقلابی است، 
از راهبردی ترین اقدامات در گسترش و تثبیت ارزش های اساسی انقلاب اسلامی و دفاع مقدس 
و ارتقا قدرت ملی در جمهوری اســلامی ایران است و جز با مجاهدت مجاهدان عرصه فرهنگی 
جبهۀ انقلاب اسلامی تداوم نداشته و نخواهد داشت. لذا بدینوسیله از اهتمام و حمایت شما برادر 
ارجمند و متولیان راهیان نور در وزارت امور اقتصادی و دارایی در تقویت این ســنت حسنه در 

مناطق عملیاتی دفاع مقدس کشور سپاسگزاری و قدردانی می نمائیم.«

قدردانیستادمرکزیراهیاننورکشورازبانکسپه
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آن که میان خود و خدا را اصلاح کند، خدا میان او و مردم را اصلاح میکند و آن که کار آخرتِ خود را درست کند، خدا کار دنیای او را سامان دهد. و آن که او را از خود بر خویشتن واعظی است، خدا را بر او حافظی است.امامعلی)ع(:

محمدحسینفهمیده،نوجوانبسیجیبهدرجهرفیعشهادتنائلآمد

سکهوارز

رئیسقوهقضاییه:امروزاربعینرمزوحدت،
آرامشوپیشرفتامتاسلامیاست

رئیس قوه قضاییــه با بیان 
اینکه راهبرد همیشگی جمهوری 
اسلامی براساس رهنمودهای امام 
راحل )ره( و مقام معظم رهبری، 
تعامل سازنده با عموم کشورها و 
ملتها و مقاومت و ایستادگی فعال 
در مقابل دشــمنان است، تاکید 
کرد: دشمنانی که دم از مذاکره می 
زنند، به دنبال رفع مشکل ملت ما 
نیستند بلکه در پی شکست راهبرد 
مقاومت، کاهش نقش جمهوری 
اسلامی در منطقه و ایجاد اختلاف 
در داخلند. به گــزارش اداره کل 

روابط عمومی قوه قضاییه، آیت الله سیدابراهیم رئیسی در جلسه شورای 
عالی قوه قضاییه، راهپیمایی اربعین را حماسه ای عظیم، با شکوه و مثال 
زدنی توصیف کرد و گفت: این جمعیت میلیونی با ندای لبیک یا حسین 
گرد هم آمدند و یک جبهه متحد در مقابل دشمنی ها شکل دادند که باید 
قدر این ســرمایه عظیم را دانست و شکرگزار خدا بود که دلها را اینگونه 
متوجه وجود مقدس حضرت اباعبدالله الحسین )ع( کرده است. رئیس 
قوه قضاییه با بیان اینکه مردم مومن، با اراده و مخلص علیرغم خواست 
دشــمنان بدون کوچکترین حادثه ای گرد هم آمدند، ادامه داد: امروز 
حماسه بزرگ اربعین، رمز وحدت، آرامش و پیشرفت امت اسلامی است. 
آیت الله رئیسی با قدردانی از رهبر معظم انقلاب به دلیل تدابیر حکیمانه 
شان در تشویق و ترغیب برای شکل گیری حرکت عظیم اربعین، افزود: 
از همه دولتمردان و مسئولان و همچنین نیروهای نظامی و انتظامی بویژه 
مرزبانان صبور که تلاش کردند زائران بدون هیچ مشکلی به عراق مشرف 
شوند، تشکر می کنم. همچنین باید از دولت، ملت و مرجعیت عراق تشکر 
و قدردانی کرد.رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه همبستگی و همدلی ملتها 
این بار بیش از همیشــه بود، اظهار کرد: هر چه دشمنان تلاش کردند با 
اختلاف و فتنه انگیزی ایجاد مشکل کنند، با بصیرت و چشم های باز مردم 
ایران و عراق و دولتمردان دو کشور، شکست خوردند. امیدواریم خداوند 
به برکت نام اباعبدالله الحسین )ع(، انسجام، وحدت، همدلی و آرامش را 
در میان امت اســلامی افزون کند.آیت الله رئیســی در بخش دیگری از 
سخنان خود با اشاره به راهبرد جمهوری اسلامی از ابتدای پیروزی انقلاب 
اسلامی، تصریح کرد: براساس آنچه امام راحل )ره( و مقام معظم رهبری 
برای ما ترســیم کرده اند، تعامل ســازنده و همکاری با دولتها و ملتها و 
همچنین مقاومت و ایســتادگی فعال در مقابل دشمنانی نظیر آمریکا، 
راهبرد اصلی و اساسی جمهوری اسلامی در همه این سال ها بوده است 
و همچنان خواهد بود.رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه مردم و دولتمردان 
نیز همواره به این راهبرد پایبند بوده اند و امروز همین راهبرد می تواند 
موجب توانمندی همه ملتهای مسلمان باشد، خاطرنشان کرد: دشمنانی 
که امروز دم از مذاکره می زنند، دنبال رفع مشکل ملت ما نیستند بلکه با 
تحمیل توافق های ظالمانه در پی کاهش نقش جمهوری اســلامی در 
منطقه، شکست راهبرد مقاومت و ایجاد اختلاف در داخل کشورند.آیت 
الله رئیسی در بخش دیگری از سخنان خود بر ضرورت پیشگیری از مفاسد 
اقتصادی تاکید کرد و گفت: اصلی ترین راهکار پیشگیری از فساد، شفاف 
سازی نظام اقتصادی کشور و نهادینه سازی شفافیت است. بر این اساس، 
سامانه های مربوطه در بخش گمرکات، بانکها، امور مالیاتی و ... باید فعال 
و به یکدیگر مرتبط شوند تا کارآفرین، سرمایه گذار، بازرگان و تسهیلات 

گیر، در یک بستر هوشمند، نظارت پذیر شوند.

خبـــر

روز بزرگداشت فرماندهان شهید دفاع مقدسعکسنوشت رحلتپیامبراعظم)ص(وشهادتدواخترتابناکامامتوولایتامامحسنمجتبی)ع(وامامرضا)ع(تسلیتبادعکسنوشت

مراســم پنجمین ســوگواره ی 
“محــرم ایران زمیــن” با حضور 
اســتادان و داوران حوزه عکاسی 
،مدیــران و مســوولان حــوزه 
فرهنگی و شهری در ایوان انتظار 
ایســتگاه مترو میــدان حضرت 

ولی عصر)عج( برگزار شد. 
به گزارش اعتبار به نقل از روابط 
عمومی بانــک ایران زمین، ســید 
محمد حسین اســتاد، مدیر روابط 
عمومی بانک ایران زمین در پنجمین 
مراسم ســوگواره ی “محرم ایران 
زمین” با تاکید بــر اهمیت وظایف 
اجتماعــی بانک هــا گفــت: ما در 
برگزاری این سوگواره که به پنجمین 
سال اجرا رسیده است سعی کردیم، 
در پی انجام مسئولیت اجتماعی خود 
در حــوزه فرهنگ و هنــر با ثبت 
تصاویر از مراسم سوگواری بزرگان 
دین و ثبت اثر فرهنگی دینی گامی 

موثر برداریم.
وی با اشاره به حضور استادان 
حوزه عکاسی از جمله استاد فروتن 
و اســتاد مرادی در عرصه داوری 
آثــار، افزود: تــاش کردیم تا در 
اجرای این مسابقه از قالب ها سنتی 
بیــرون بیاییم و توانســتیم با بهره 

منــدی از هنر و تجــارب داوران 
حوزه عکاسی این اتفاق را رقم بزنیم 
و با نگاهــی منعطف و بــه دور از 
سختگیری راه را برای حضور تمام 
عکاســان از تمام استان های کشور 
هموار کردیم تا این نمایشگاه دایر 
شود و مردم ببینند و قضاوت کنند 
و روایــت کنند. در ادامه مراســم 
محسن ســلیمانی، مدیر هنرهای 
تجسمی ســازمان فرهنگی هنری 
شــهرداری تهران گفت: برگزاری 
این برنامــه هنری توانســت این 
سوگواره را به عنوان هنری شهری 
در دیــد عمــوم قــرار دهد. می 
توانستیم مانند دوره نخست آثار را 
در یکی از گالری ها در فرهنگسراها 
نمایش دهیم اما برای این که بتوانیم 
طیف گسترده تری از شهروندان را 
در جریان این سوگواره قرار دهیم 
ایوان انتظار ایســتگاه مترو میدان 
حضرت ولی عصر )عج( را انتخاب 
کردیم که خوشبختانه مورد استقبال 
معاونت اجتماعی فرهنگی شرکت 
بهره برداری متــرو قرار گرفت. 
سلیمانی در پایان سخنانش حضور 
عکاسان از تمام استان های کشور را 
امری قابل تامل خوانــد و افزود: 

برگزاری این سوگواره نشان داد که 
نمایش هنر عکاســان از به تصویر 
کشــیدن مراسم شــهر و منطقه 
زیستی شان از سوگواری ها این پیام 
را دارد که بر خاف نگاه بسیاری از 
هنرمندان ایران تنها تهران نیست. 
غامرضــا کاظمی دینان، اســتاد 
ارتباطــات یکــی از مدعوین این 
مراســم نیز با اشاره به مسوولیت 
اجتماعی ارگان های برگزار کننده 
این ســوگواره گفت: خاقیت در 
برگــزاری ایــن برنامــه هنری و 
فرهنگی فراتر از وظیفه ارگان های 
برگزار کننده و در راستای اهمیت 
مسوولیت اجتماعی آن ها است. وی 
همچنین در اهمیت برگزاری این 
ســوگواره ی عاشــورایی افزود: 
عکاسان شــرکت کننده با دوربین 
شان که رســانه ی آن هاست ما را 
وصل کرده اند به مراسم ، تجمعات 
و سوگواری های محل زندگی شان 
که اگر دقت کنیم پیام های زیادی را 
در بر دارد. در واقع امام حسین )ع( 
نیز با رفتن به کربا و ایجاد عاشورا 
یک ارتباط موثر را رقم زدند که تا 

کنون ادامه دارد.
لازم بــه ذکر اســت مراســم 
پنجمین ســوگواره ی”محرم ایران 
زمین” از ســوی معاونــت هنری 
سازمان فرهنگی هنری شهرداری 
تهران با مشارکت معاونت اجتماعی 
و فرهنگــی شــرکت بهره برداری 
مترو و بانک ایران زمین و به همت 
مدیریــت فرهنگی هنری مترو در 
ایــوان انتظار ایســتگاه مترو میدان 
حضــرت ولی عصر)عــج( با حضور 
اســتادان و داوران حوزه عکاســی 
،مدیران و مسوولان حوزه فرهنگی 
و شهری، مسوولان بان ایران زمین 

برگزار شد.

 برگزاری پنجمین سوگواره ی 
“محرم ایران زمین” در ایوان انتظار 

  در سراسر کشور نماینده فعال
  پذیرفته می شود


